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دکتر رئیسی در دیدار سفیر جدید کشورمان در عربستان:

 ایران و عربستان دو کشور تأثیرگذار 
در منطقه و جهان اسلام هستند

حضور ایران در بریکس نویدبخش آینده 
روشنی است

2

دولت برنامه ای برای افزایش نرخ نان 

ندارد/ نگاه قلک به بورس نداریم
3

وزیر ارشاد: ظرفیت های مردمی 

بالایی در اربعین وجود دارد
5

 اسلامی: گسترش فناوری هسته ای در 

عرصه های مختلف را با قدرت ادامه می دهیم

موفقیت های اخیر ایران در عرصه سیاست 

خارجی موجب خرسندی است

2

اربعین؛ تجلی قدرت و قابلیت / تأمل در 
کالبد و روح شهر در اولویت برنامه ها

4

بهروز عطایی: باید والیبال از از این 

وضعیت خارج کنیم/مقصر من هستم

6

شهرستان 7

استاندار کردستان تاکید کرد: رفع مشکل 
ترافیک در اولویت مدیریت شهری قرار گیرد

ــاز  ــک نی ــوزه ترافی ــت: در ح ــتان گف ــتاندار کردس  اس
ــه ای  ــب کمیت ــد در قال ــم و بای ــدی داری ــز ج ــه تمرک ب
اولویــت  ایــن مهــم دنبــال شــده و در  مخصــوص 

برنامه هــای مدیریــت شــهری قــرار گیــرد. 8 2

2

قالیباف: نهادهای نظارتی قدرت ریسک پذیری 
را از مدیران نگیرند

ــران در  ــت ای ــت: عضوی ــی گف ــائل سیاس ــناس مس ــک کارش ی
ــه روی  ــرفت را ب ــد راه پیش ــت و می توان ــودمند اس ــس س بریک
ــتفاده از  ــه و اس ــن اتحادی ــران در ای ــور ای ــد و حض ــاز کن ــا ب م

ــت. ــنی اس ــده روش ــش آین ــای آن نویدبخ ظرفیت ه

استاندار تهران برتامین ۳۰ درصدی 
طریق  از  مسکن  حوزه  نیازمندی 
بازآفرینی تاکید کرد.علیرضا فخاری 
گفت وگو  رادیو  با  گفت وگو  در 
دولت  هفته  اقدامات  به  اشاره  با 
اظهار داشت: در هفته دولت و روز 
که  داریم  قرار  پایه  مردم  و  تحول 
از شهیدان رجایی و باهنر به عنوان 
الگوی دولتمردان و ۱۱ هزار شهید 
دولت که در دوران دفاع مقدس به 

شهادت رسیدند، یاد می کنیم.
وی ادامه داد: در استانی هستیم که 
به لحاظ وسعت در جایگاه ۳۱ قرار 
رتبه  در  جمعیت  لحاظ  به  و  دارد 
با  تهران  ویژگی های  و  است  اول 
جغرافیای خاص فضای جدیدی به 

وجود آورده است.
استان  کرد:  عنوان  تهران  استاندار 
تولید  سرانه  درصد   ۲۸ تهران 
ناخالص داخلی را دارد و ۵۲ درصد 
می  تهران کسب  در  کشور  مالیات 
رشد  رتبه  عنوان  به  آنچه  و  شود 
در  پرورش  و  آموزش  اقتصادی، 
در  البته  دارد،  قرار  خوبی  جایگاه 
کسری  درمان  و  بهداشت  حوزه 
داریم، اما در سایر مسائل از جمله 
تولیدات صنعتی در موقعیت خوبی 
و  کیف  کفش،  صنعت  و  هستیم 

لبنی در انحصار تهران است.
این  وجود  با  گفت:  سپس  فخاری 
که  است  این  واقعیت  اما  مزیت ها 
برخوردار  استانی  تهران،  استان 
نیست و به خاطر سطح هزینه ها، 
و  ها  هزینه  و  درآمد  تناسب  عدم 
نبود بخشی از زیرساخت هایی که 
مردم  های  نیازمندی  رفع  به  باید 
دارد  وجود  مشکلاتی  کند،  کمک 
حوزه های  در  کنیم  می  تلاش  که 

مختلف اقدامات را پیگیری کنیم.
این  شرایط  به  توجه  با  افزود:  وی 
حوزه  در  جمله  از  کوچک  اقلیم 
وجود  فرهنگی،  و  اجتماعی  های 
جمعیت نامتجانس و خرده فرهنگ 
ها و غیره با ایران کوچک در تهران 
مواجه هستیم؛ خوشحالیم که خادم 
در  طرفی  از  اما  هستیم  هموطنان 
مواجه  مشکل  با  مسکن  حوزه 

هستیم.
مشکل  به  اشاره  با  تهران  استاندار 
کرد:  بیان  تهران  در  مسکن  تامین 
سبب  به  تهران  شمالی   بخش  در 
در  توانیم  نمی  بودن  ای  کوهپایه 
به  مجبوریم  و  کنیم  سطح حرکت 
جنوب  شرق،  جنوب  های  بخش 
که  برویم  غرب  و  شرق  یا  غربی 
اراضی  کاربری  تغییر  مشکل  اولین 

که  است  کشاورزی  از 
مهم  اما  است  زمان بر 
آب  تامین  مشکل  ترین 

می باشد.
داشت:  اظهار  فخاری 
چاه  از  آب  تامین 
شرب  شرایط  که  هایی 
دستورکار  در  دارند، 
بحران  با  امسال  و  است 
که  بودیم  مواجه  هایی 
جمله  از  شد  مدیریت 
در  بارندگی  و  حوادث 
و  امیرکبیر  سد  پشت 
بخش  به  سیلاب  ورود 
فاصله  در  که  آب  توزیع 
حوزه  در  شد؛  پاکسازی  کوتاهی 
آبیاری  شیوه  تغییر  کشاورزی 
دستورکار  در  ای  قطره  به  غرقابی 

است.
در  کشاورزی  کرد:  تصریح  وی 
جنوب شرق از جمله کشت گندم، 
جو و ذرت به صورت غرقابی است و 
تغییر سیستم آبیاری ضروری است 
زمینه  و  سازی  فرهنگ  باید  که 
استان  سایر  طریق  از  جایگزینی 
ها تامین شود تا بعضی محصولات 
به  استان ها  دیگر  را  راهبردی 
صورت دیم کشت و آب در شبکه 

توزیع تهران وارد شود.
استاندار تهران خاطرنشان کرد: در 
راهکارهای  از  یکی  مسکن  حوزه 
تا  است  بازآفرینی  طریق  از  مهم 
امکان  که  جاهایی  سطح  جای  به 
اقدام صورت  این  دارد،  درجاسازی 
تا  تواند  می  ظرفیت  این  که  گیرد 
تهران  های  نیازمندی  درصد   ۳۰
کند،  تامین  را  مسکن  حوزه  در 
البته باید خط آسمانی تعریف شود 
توجه  مورد  شهرسازی  حوزه  در  و 

قرار گیرد.
 ۷۵۰۰ حدود  افزود:  فخاری 
قالب  در  تهران  در  مسکونی  واحد 

بایستی  و  شد  افتتاح  بازآفرینی 
بخش خصوصی برای کمک به خانه 
دار شدن هموطنان ورود پیدا کند، 
هزار   ۱۰۰ مجموعه  از  همچنین 
طی  که  ملی  نهضت  طرح  واحد 
درصد   ۱۰ شد  افتتاح  دولت  هفته 

سهم تهران بود.
در  واحد  هزار   ۱۰ داد:  ادامه  وی 
به  مهر  مسکن  قالب  در  پردیس 
تعهد  که  شود  می  افتتاح  زودی 
بوده و ۱۱ هزار  دولت های گذشته 
میلیارد تومان اعتبار برای آن صرف 

شد.
استاندار تهران در مورد پروژه های 
به  پروژه   ۹۲۶ گفت:  دولت  هفته 
در  تومان  میلیار  هزار   ۳۲ ارزش 
که  شد  برداری  بهره  تهران  استان 
ایجاد  اشتغال  نفر  هزار   ۱۰ برای 
آینده  های  سال  برای  و  میکند 
۱۱۷ پروژه کلنگ زنی شد که ۱۳ 
پروژه ها  فعلی  ارزش  میلیارد  هزار 

می باشد.
فخاری در مورد شرایط آب و هوایی 
و  آب  شرایط  با  کرد:  بیان  تهران 
هوایی خاص و جهت حرکت جریان 
های آب و هوایی از غرب به شرق 
مواجه هستیم و با توجه به حضور 
صنایع، وجود برخی معادن و تولید 
از  شن و ماسه در غرب، آلایندگی 
غرب به شرق حرکت می کند و با 
که  است  مواجه  تهران  در  سکون 
غیره  و  وارونگی  نیز  گذشته  سال 

سبب بروز مشکلاتی شد.
وی خاطرنشان کرد. کارگروه هوای 
های  دستگاه  مشارکت  با  پاک 
تشکیل می شود، همچنین  مربوطه 
کردن  برقی  جهت  اخیر  اقدامات 
که  می دهد  را  این  نوید  خودروها 
باید با فرهنگ استفاده ازخودروهای 
برقی آشنا شویم و تلاش می کنیم 
تا خدمت لازم در شان مردم استان 

انجام دهیم.

راهکار استاندار تهران برای تامین ۳۰ درصدی نیازمندی حوزه مسکن/ 
بازآفرینی با ایجاد مشوق برای مشارکت بخش خصوصی پیگیری شود

رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  دیدار  در   
خارجه  امور  وزیر  با  اجتماعی 
همکاری های  توسعه  بورکینافاسو، 
چندجانبه بین دو کشور در زمینه های 
و  فنی  خدمات  صنعتی،  و  فنی 
فنی   آموزش های  انرژی،  مهندسی، 
زیرساختی،  پروژه های  حرفه ای،  و 
صنایع تبدیلی، محصولات شیمیایی، 
آهن و فولاد و حمایت های اجتماعی 

مطرح شد.
مرتضوی«  »صولت  ایرنا،  گزارش  به 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی عصر 
امور  وزیر  روآمبا«  »اولویا  با  دوشنبه 
خارجه بورکینافاسو دیدار کرد. در این 
و  بحث  متعددی  مسائل  درباه  دیدار 

تبادل نظر شد.
دیدار  این  خصوص  در  تعاون  وزیر 
گفت: یکی از راهبردهای تغییرناپذیر 
جمهوری اسلامی ایران، ارتباط موثر و 
سازنده با کشورهای همسایه و آفریقا 
سفر  نیز  مسئله  این  موید  که  است 
است. آفریقا  به  جمهور  رئیس  اخیر 

مشترک  کمیسیون های  افزود:   وی 
تشکیل  بورکینوفاسو  و  ایران  بین 
شده و در جلسه امروز)دوشنبه( ۲۰ 
رونوشت بین طرفین تدوین شد که 
در اجلاسی که مهر ماه در برکینوفاسو 
برگزار می شود این ۲۰ رونوشت را به 

توافقنامه تبدیل کنیم.
وزیر  جاری  سال  اردیبهشت  اواسط 

توسعه صنعت و تجارت بورکینافاسو 
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  با 

کشور دیدار داشتند.
این دیدار با هدف توسعه همکاری های 
و  ایران  کشور  دو  بین  جانبه  چند 
و  فنی  زمینه های  در  بورکینافاسو 
مهندسی،  و  فنی  خدمات  صنعتی، 
فنی وحرفه ای،  آموزش های  انرژی، 

پروژه های زیرساختی، صنایع تبدیلی، 
محصولات شیمیایی، آهن و فولاد و 

حمایت های اجتماعی انجام شد.
یادداشت  پیش نویس  دو  همچنین 
کشور  دو  بین  همکاری  تفاهمنامه 
حمایت های  اشتغال،  حوزه های  در 
اجتماعی، آموزش های فنی و حرفه ای 

برای طرف بورکینافاسو ارسال شد.

در دیدار وزیر تعاون ایران با وزیر امور خارجه بورکینافاسو مطرح شد:

توسعه همکاری های چند جانبه ایران با بورکینافاسو در زمینه 
انرژی و آموزش فنی  و حرفه ای

پوشش ریسک با به کارگیری معاملات سوآپ حامل های انرژی
 دبیر کمیته تخصصی فقهی سازمان 
سوآپ  گفت:  بهادار  اوراق  و  بورس 
اهدافی  برای  قرارداد  یک  عنوان  به 
همچون پوشش ریسک یا کسب سود 
بازار  آینده  روند  پیش بینی  محل  از 

مورد استفاده قرار می گیرد.
بورس،  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
ماهیت  زمینه  در  پیره«  »مجید 
انرژی،  حامل های  سوآپ  معاملات 
اظهار داشت: قرارداد سوآپ قراردادی 
معین  دارایی  دو  معاوضه  به منظور 
بین  خاصی  ضوابط  طبق  که  است 

طرفین منعقد می شود.
در  کشورها  سایر  تجارب  درباره  وی 
سرمایه  بازار  در  گفت:  سوآپ،  حوزه 
کشورهای توسعه یافته قرارداد سوآپ 
اهدافی  برای  قراردادی  عنوان  به 

همچون پوشش ریسک یا کسب سود 
بازار  آینده  روند  پیش بینی  محل  از 

مورد استفاده قرار می گیرد.
سازمان  فقهی  تخصصی  کمیته  دبیر 
موافقت  جزئیات  خصوص  در  بورس 
با  بورس  سازمان  فقهی  کمیته 
انرژی،  حامل های  سوآپ  معاملات 
از  پس  ایران  سرمایه  بازار  در  افزود: 
ابعاد  با  فقهی  تخصصی  کمیته  آنکه 
معامله  اختیار  و  آتی  قرارداد  فقهی 
ادامه  در  کرد،  اعلام  را  خود  موافقت 
عنوان  به  سوآپ  قرارداد  موضوع 
سومین نوع از قراردادهای مشتقه در 

دستور کار خود قرار داد.
مبحث  نخستین  ادامه داد:  پیره 
مطرح شده در بحث سوآپ به بحث 
به  بازمی گردد،  انرژی  حامل های 

محصول  یک  قرارداد  این  موجب 
وارد  از یک منطقه  تولیدی مثل گاز 
و یک کالای دیگر مثل نفت از استانی 

دیگر خارج می شود.
وی تاکید کرد: از آنجایی که تبادل دو 
کالا از مسائلی است که در حوزه فقه 
ربای  با  مرتبط  مباحث  در  معاملات 
معاملی قرار می گیرد، کمیته تخصصی 
فقهی در جلسه اخیر جمع بندی خود 
ارائه  را  قرارداد سوآپ  با  رابطه  در  را 

کرد.
عضو کمیته فقهی در ادامه گفت: طبق 
مصوبه ای که کمیته فقهی در خصوص 
این  داشت،  انرژی  حامل های  سوآپ 
قرارداد  با  مشروط  صورت  به  کمیته 
به  توجه  با  انرِژی  حامل های  سوآپ 

چارچوب مد نظر موافقت کرد.

مورد  مسائل  مورد  در  پایان  در  پیره 
تاکید کمیته فقهی در خصوص سوآپ 
حامل های انرژی بیان داشت: براساس 
سوآپ  معاملات  در  مصوب  بندهای 
انرژی، اگر دو کالایی که قرار است با 
یکدیگر معاوضه شوند همجنس باشند 
و این دو کالا مکیل یا موزون باشند، 
باید مقدار دو کالا با هم برابر باشد؛ در 
غیر این صورت به لحاظ شرعی مشکل 

خواهد داشت.
یک  تبدیل  همچنین  ادامه داد:  وی 
دیگر  از  هم  قرارداد  دو  به  قرارداد 
راهکارهایی بود که در مصوبه کمیته 
راهکاری  عنوان  به  فقهی  تخصصی 
برای اجرایی کردن سوآپ حامل های 
شده  مطرح  سرمایه  بازار  در  انرژی 

است.



سیاسی
خبر

دکتر رئیسی در دیدار سفیر جدید کشورمان در عربستان:

ایران و عربستان دو کشور تأثیرگذار 
در منطقه و جهان اسلام هستند

رئیس جمهور با تأکید بر رویکرد جمهوری اسلامی ایران در توسعه و 
تحکیم مناسبات با همسایگان، از ایران و عربستان به عنوان دو کشور 
تأثیرگذار در منطقه و جهان اسلام یاد کرد و خواستار بهره برداری از 

توانمندی های موجود برای توسعه مناسبات تهران و ریاض شد.
علیرضا عنایتی سفیر جمهوری اسلامی ایران در عربستان سعودی در 

آستانه عزیمت به ریاض با رئیس جمهور دیدار کرد.
دکتر سید ابراهیم رئیسی در این دیدار با تأکید بر رویکرد جمهوری 
اسلامی ایران در توسعه و تحکیم مناسبات با همسایگان، از ایران و 
عربستان به عنوان دو کشور تأثیرگذار در منطقه و جهان اسلام یاد کرد 
و خواستار بهره برداری از توانمندی های موجود برای توسعه مناسبات 

تهران و ریاض شد.
همکاری  افزایش  و  عربستان  و  ایران  گفت:  همکاری  رئیس جمهور 
کشورهای منطقه در ابعاد دو جانبه و چندجانبه و در زمینه مسائل 
جایگاه  اعتلای  موجب  مردمی  و  دولتی  سطح  دو  در  اسلام  جهان 
زمینه  و  شده  جهانی  و  منطقه ای  معادلات  در  منطقه  کشورهای 

مداخلات خارجی را محدود خواهد کرد.

امیر حیدری: قدرت دفاعی ایران به 
بالاترین سطح رسیده است

فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت: امروز قدرت دفاعی جمهوری اسلامی ایران به واسطه 
حضور جوانان مؤمن و متعهد به بالاترین سطح رسیده است.

به گزارش خبرگزاری، امیر کیومرث حیدری، فرمانده نیروی زمینی ارتش در جمع 
دانشجویان بیست و یکمین دوره جامعه پذیری نظامی مشترک دانشگاه های افسری 
ارتش در مرکز آموزش ۰۱ شهیدان سرباز نزاجا گفت: امروز قدرت دفاعی جمهوری 

اسلامی ایران به واسطه حضور جوانان مؤمن و متعهد به بالاترین سطح رسیده است.
امیر سرتیپ کیومرث حیدری با بیان اینکه ارتش در حال حاضر جزو قدرت های مهم 
در منطقه و جهان است، گفت: دستاوردهای مهم رزمی در سال های اخیر به ویژه در 
حوزه رزم زمینی موجب شده است، نیروی زمینی چابک و دارای یگان های واکنش 
سریعی داشته باشیم که در کمترین زمان ممکن، مأموریت را به بهترین نحو ممکن 

در دورترین نقاط اجرا کند.
وی ادامه داد: نیروی زمینی ارتش علاوه بر مأموریت های ذاتی خود که حفظ و حراست 
از مرزهای کشور است، امروز در تمامی صحنه ها و به ویژه حوادث غیرمترقبه در کنار 
مردم بوده است. نیروی زمینی ارتش در زلزله کرمانشاه، سیل استان های گلستان، 
لرستان و خوزستان و به ویژه در کنترل ویروس منحوس کرونا با در اختیار قرار دادن 
۲۸ بیمارستان و ۱۲ هزار کادر درمان و تقدیم تعداد ۱۰ شهید نقش به سزایی در امداد 

و خدمات رسانی به مردم داشته است.
فرمانده نیروی زمینی ارتش با بیان اینکه امروز در تولید قطعات مورد نیاز جنگ افزارها 
و تسلیحات نظامی به خودکفایی رسیده ایم، خاطرنشان کرد: تحریم ها فرصتی بسیار 
اراده  با  مهم برای دستیابی به دستاوردهای جدید و مؤثر بود که جوانان متخصص 
پولادین و فعالیت های شبانه روزی به طراحی و تولید نیازمندی های کشور روی آورده 
و امروز ما شاهد تولید قطعات مورد نیاز در صنایع پیچیده پهپادی، هوانیروز، جنگال، 

زرهی و… هستیم.
با  ایران  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام  دشمنان  اینکه  بر  تأکید  با  حیدری  امیر 
هزینه های مالی هنگفت در تلاش هستند تا جوانان را به نظام بدبین سازند، تصریح 
کرد: شما جوانان برومند جمهوری اسلامی ایران که امروز لباس مقدس سربازی را بر 
تن پوشیده اید با تجهیز خود به سلاح ایمان، تقوا، شهادت طلبی و ولایت مداری که 
مهم ترین اصل در تربیت افسران انقلابی است در مقابل اهداف شوم دشمنان ایستادگی 

می کنید و آنان را از دستیابی به اهداف شوم خود ناکام می گذارید.
فرمانده نیروی زمینی ارتش خطاب به دانشجویان خاطرنشان کرد: بی شک فراگیری 
دقیق و به موقع آموزش های رزمی در این اردوگاه موجب می شود تا شما دانشجویان 
به نقطه ای از علم نظامی دست پیدا کنید که قطعاً در میدان های بزرگ و مأموریت های 

مهم شما را در مقابل دشمنان حفظ خواهد کرد.

لزوم افزایش نظارت بانک مرکزی بر 
خرید و فروش ارز توسط بانک ها

رئیس دیوان محاسبات با تاکید بر لزوم افزایش نظارت بانک مرکزی بر خرید و 
فروش ارز توسط بانک ها، گفت: بی توجهی به این مقوله دولت را ناچار می کند 

با استقراض از صندوق توسعه ملی خود را مقروض کند.
بررسی  نشست  در  دستغیب  احمدرضا  سید  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
معاونین،  از  با حضور جمعی  دیوان محاسبات  و تخصصی  فنی  گزارش های 
مشاورین و حسابرسان این نهاد نظارتی، با اشاره به ضرورت ورود دقیق دیوان 
اظهار داشت: در گزارش های  نفت،  به گزارش ها در حوزه فروش  محاسبات 
فروش نفت باید به تفکیک قیمت تمام شده در بخش های »بالادستی«، »میان 

دستی« و »پایین دستی« به دقت تحت رصد قرار گیرد.
وی با نقد بنگاه داری بانک ها در کشور، افزود: تهاترهای بی ضابطه در نظام 
بانکی، باعث انباشت رسوبات سنگین می شود؛ این موضوع بانک ها را صاحب 

منابعی کرده که از دیدرس نظارتی خارج شده و تولید رانت می کند.
رئیس کل دیوان محاسبات کشور با مهم قلمداد کردن مقوله »زمان« در نظام 
مالی، گفت: باید بازه زمانی در زمینه دریافت ها و پرداخت ها کاملًا معین باشد، 
همچنین لازم است تا در خصوص »تنفس زمانی« نیز دقت عمل داشت چراکه 
یک وقت تنفس، ناظر بر تولید است و وقتی دیگر ناظر بر رسوب و این دو با 

یکدیگر بسیار متفاوتند.
وی همچنین با تاکید بر لزوم افزایش نظارت بانک مرکزی بر خرید و فروش ارز 
توسط بانک ها، خاطرنشان کرد: همواره باید آثار مترتب از تصمیم گیری های 
اقتصادی را بررسی کرد، چون بی توجهی به این مقوله مهم، دولت را ناچار 
می کند تا با استقراض از صندوق توسعه ملی یا انتشار اوراق مشارکت، خود را 

مقروض کرده و نتواند برنامه هایش را به خوبی اجرا کند.
رئیس کل دیوان محاسبات کشور در خاتمه با یادآوری فرمایش رهبر معظم 
انقلاب در خصوص اصرار دولت ها در استقراض از صندوق توسعه ملی، اظهار 
داشت: تلاش دیوان محاسبات، ممانعت از استفاده بلاوجه منابع صندوق است 

تا آن را برای نسل های آینده حفظ کنیم.
در این نشست گزارش های »بررسی عملکرد صندوق توسعه ملی در خصوص 
میزان تبدیل ارز به ریال برای تملک بانک سینا«، »بررسی عملکرد صندوق 
توسعه ملی در خصوص میزان مشارکت در تثبیت بازار سرمایه« و »عملکرد 
منابع و مصارف ۴ ماهه تبصره ۱۴ ماده واحده قانون بودجه ۱۴۰۲ کل کشور« 

قرائت شد و حاضرین در خصوص آن به بحث و تبادل نظر پرداختند.

 رئیس مجلس شورای اسلامی با تأکید 
دیوان  ظرفیت  از  استفاده  اینکه  بر 
بهتر  تصمیم گیری های  به  محاسبات 
به  حال  عین  در  کرد،  خواهد  کمک 
مسئولان این دیوان و سازمان بازرسی 
متذکر شد که در نظارت ها مراقب باشند 
جسارت و شجاعت در تصمیم گیری را 

از مدیران نگیرند.
ایرنا،  پارلمانی  خبرنگار  گزارش  به 
در  دوشنبه  روز  قالیباف«  »محمدباقر 
گزارش  »ارائه  موضوع  با  که  نشستی 
دیوان  در   »۱۴۰۱ بودجه  تفریغ  اولیه 
اظهار  شد،  برگزار  کشور  محاسبات 
دیوان  ظرفیت  از  استفاده  داشت: 
بهتر  تصمیم گیری های  به  محاسبات 
بپذیریم  باید  اما  کرد  خواهد  کمک 
محاسبات  دیوان  و  بازرسی  سازمان 
روحیه شجاعت و جسارت را از مدیران 

گرفته است.
وی متذکر شد: البته دیوان محاسبات 
یا سازمان بازرسی باید کار خود را انجام 
دهند ولی باید مانند یک پزشک جراح 
مغز در حین کار مراقبت کنند که فقط 
نباید  و  بردارند  را  سرطانی  سلول های 
به سلول های بخش بینایی آسیب وارد 

شود.
بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
اینکه هوشمندسازی به مدیریت بودجه، 
می کند،  کمک  حسابرسی  و  هزینه 
افزود: این امکان وجود دارد که کشور 
بودجه  حوزه  در  بلاتکلیفی  یک  از  را 
دیوان  باید  و  دهیم  نجات  مالیات  و 
محاسبات به موقع به این موضوع ورود 

کند که گاهی این کار انجام نمی شود.
پولی  دهیم  اجازه  اگر  کرد:  اضافه  وی 
تجاری  حساب های  در  بیت المال  از 
بماند و همه به حساب خزانه نرود، کار 
دچار خطا شده است؛ از این رو باید این 
موضوع را تخلف قطعی محسوب کنیم.

بر اساس  باید پول  اجرایی  در کارهای 
اعتبارات پرداخت شود

پول  انتقال  اینکه  بر  تأکید  با  قالیباف 
نه  شود  انجام  باید  اعتبارات  اساس  بر 
به صورت نقدی، تصریح کرد: پول برای 

دست به دست  نباید  اجرایی  کارهای 
درصد   ۳۰ نهایت  در  که  چرا  شود؛ 
رسوب  دچار  راه  بین  در  اعتبارات 
را  پول  گاهی  نمونه  به عنوان  می شود. 
به حساب های  و  برمی دارند  از حساب 
در  سال  یک  و  می کنند  واریز  تجاری 
زمان  این  طی  و  می ماند  حساب  آن 
مسئولان جابجا و فراموش می شود که 

پولی در حساب مانده است!
رئیس مجلس با بیان اینکه تصمیم گیری 
اطلاعات  اساس  بر  کشور  مسائل  در 
دیوان محاسبات انجام نمی شود، گفت: 
اصل ۵۵ قانون اساسی به شفاف بودن و 
ساده بودن تأکید دارد. بر همین اساس 
دیوان  اقدامات  جریان  در  مردم  باید 
باشند و این موضوغ آنقدر ساده سازی 
شود که عموم مردم بتوانند آن را فهم 
اما در حال حاضر حتی مدیران  کنند 
ارشد کشور نیز این موضوعات را متوجه 

نمی شوند.
دولت های  در  اینکه  بیان  با  قالیباف 
مختلف، حداکثر پنج درصد وزرا ممکن 
است آگاهانه و نادرست پول ها را جابجا 
به  نسبت  دیگر  درصد   ۹۵ اما   کنند 
این قضیه آگاهی ندارند، اظهار داشت: 
کجا  از  پول  نمی دانند  مدیران  برخی 

از  مدیری  رود.  می  کجا  به  و  می آید 
سیستم خارج می شود و دیوان سال ها 
مدیریت  زمان  در  می شود  متوجه  بعد 
چون  است  افتاده  اتفاقی  چه  وی 
شده  سپرده  فراموشی  به  موضوعات 
چون  و  گذاشته  را  خود  اثر  اما  است 
رسیدگی ها به وقت نبوده حتی مجازات 

او نیز فایده ای ندارد.
اینکه  بر  تأکید  با  مقننه  قوه  رئیس 
ساده  و  شفاف  باید  دیوان  گزارش های 
یک  با  می توان  مثلًا  گفت:  باشد، 
نامه نگاری ساده به یک وزارتخانه اعلام 
کرد شما که نیاز به پول دارید می توانید 
از فلان حساب خود پول برداشت کنید؛ 
و دستگاه ها  وزارتخانه ها  اغلب  که  چرا 
در حساب پول دارند اما ممکن است در 
جریان آن نباشند. اگر میزان اعتبارات 
به درستی منعکس شود  در گزارش ها 
با  صرفاً  می تواند  که  می داند  خزانه 
استفاده از موجودی های خود، اقدامات 
را جلو ببرد که این اجازه بر اساس ماده 
۱۲۵ قانون محاسبات عمومی کشور به 

رئیس خزانه داری داده شده است.
مدیران انقلابی و شجاع به تهدیدها به 

چشم فرصت  می نگرند
مدیران  کرد:  تصریح  ادامه  در  وی 

انقلابی و شجاع تهدیدها را فرصت های 
حرکت های  و  می بینند  ریسک  با 
جهشی در فرصت های با ریسک اتفاق 
درایت،  شجاعت،  با  همراه  که  می افتد 
به  اخلاص  و  برادری  محبت،  گذشت، 

نتیجه می رسد.
نکته  این  به  بارها  کرد:  اضافه  قالیباف 
اشاره کرده ام که »جهاد تصمیم« برای 
تبیین«  »جهاد  از  مهم تر  مسئولان  ما 
است که باید مبتنی بر این صفات باشد؛ 
یعنی دقیق، هوشمندانه، شجاعانه و با 
اخلاص باشد و حتی حاضر باشیم همه 
آبروی خود را پای آن بگذاریم و بدانیم 
اگر تصمیم به جا و به حقی است، قطعاً 

ما را متحول می کند.
رئیس نهاد قانونگذاری کشور خاطرنشان 
شد  بنا  اگر  معتقدند  کارشناسان  کرد: 
نباید  باشد،  تورمی  شرایط  در  کشور 
از رشد نقدینگی تورم  برای جلوگیری 
توأم با رکود داشته باشیم که نمی تواند 
با  تورم  که  چرا  کند؛  حل  را  مشکلی 
رونق بهتر از تورم توام با رکود است. از 
این روش به راحتی می توان استفاده کرد 
که هم مدیران شجاع شوند و هم پایه 
پولی بالا نرود که نقش دیوان در اینجا 

بسیار تأثیرگذار است.

قالیباف: نهادهای نظارتی قدرت ریسک پذیری را 
از مدیران نگیرند

خبر

موفقیت های اخیر ایران در عرصه 
سیاست خارجی موجب خرسندی است

 وزیر پیشین امور خارجه با ارسال پیامی به امیرعبداللهیان گفت: موفقیت های 
رهبری«  معظم  مقام  رهنمودهای  »با  خارجی  سیاست  عرصه  در  ایران  اخیر 

موجب خرسندی و قدردانی است.
به گزارش حوزه سیاست خارجی ایرنا، علی اکبر ولایتی وزیر امور خارجه پیشین 
برتر  رتبه  احراز  امیرعبداللهیان،  به حسین  پیامی خطاب  ارسال  با  کشورمان 
وزارت امور خارجه در سطح دستگاه های اجرایی کشور در سال جاری را تبریک 

گفت.
ولایتی در این پیام گفت: موفقیت های اخیر جمهوری اسلامی ایران در عرصه 
سیاست خارجی »با رهنمودهای مقام معظم رهبری« بویژه حضور در پیمان های 
منطقه ای و گسترش همکاریهای دو جانبه موجب خرسندی و قدردانی است و 

بدینوسیله از تلاش های ارزشمند جنابعالی سپاسگزاری می کنم.

حضور ایران در بریکس نویدبخش 
آینده روشنی است

یک کارشناس مسائل سیاسی گفت: عضویت ایران در بریکس سودمند است 
و می تواند راه پیشرفت را به روی ما باز کند و حضور ایران در این اتحادیه و 

استفاده از ظرفیت های آن نویدبخش آینده روشنی است.
اصغر زارعی کارشناس مسائل سیاسی در گفتگو با خبرنگار مهر در خصوص 
از  یکی  بریکس  پیمان  در  ایران  پذیرش  گفت:  بریکس  در  ایران  عضویت 
توفیقاتی بود که دولت سیزدهم کسب کرده است، از جمله دیگر دستاوردهای 
بزرگ دولت سیزدهم در عرصه دیپلماسی پیوستن ایران به پیمان شانگهای 

است.
روابط  توسعه  خصوص  در  کشورمان  رئیس جمهور  تلاش های  درباره  وی 
دیپلماسی و روابط خارجی اظهار داشت: سفرهای پی در پی رئیس جمهور 
کشورمان به مراکز سیاسی دنیا از جمله آسیا، آفریقا و آمریکای لاتین همه 
تلاشی در جهت توسعه روابط خارجی و شکستن تحریم ها و انزوایی بود که 

آمریکا بیش از ده سال به ما تحمیل کرد.
این کارشناس بین المللی در ادامه این گفت گو تاکید کرد: گسترش روابط با 
کشورهای در حال توسعه جز اولویت های دولت سیزدهم است و این برخلاف 
بودند که  اول  با کشورهای جهان  قبلی است که خواستار روابط  دولت های 
نداشتن  توهین و تحقیر و عقب  نتیجه آن چیزی جز شکستن غرور ملی، 

جمهوری اسلامی چیزی نبود.
زارعی ادامه داد: به لطف خدا جمهوری اسلامی ایران به عنوان یکی از اعضای 
جدید در پیمان بریکس پذیرفته شده است و خود ایالات متحده آمریکا نیز 
قدرت  و  توانمندی  از  نشان  بریکس  در  ایران  عضویت  که  کرده است  بیان 
جمهوری اسلامی در سیاست خارجی و دیپلماسی است. ایران توانسته هم در 

بریکس و هم در شانگهای جایگاه خوبی را برای خود فراهم کند.
وی با اشاره به ظرفیت های بریکس بیان داشت: بریکس به عنوان یک پیمانی 
که می تواند با یک جانبه گرایی در نظام بین  الملل مقابله کند و همچنین به 
عنوان شکل  گیری یک بانک توسعه نوین با سرمایه گذاری کشورهای عضو 
جایگاه مهمی در نظام بین الملل دارد و می تواند گامی باشد در جهت شکستن 

انحصار دلار.
این کارشناس مسائل سیاسی در خصوص مزایای عضویت ایران در بریکس 
بریکس  در  ایران  عضویت  مزایای  مهم ترین  از  یکی  گفت:  کشورمان  برای 
باز شدن  و  دوجانبه  روابط  توسعه  و  خارجی  روابط  گسترش  ما  ملت  برای 
بازارهای کشورهای عضو این پیمان به روی متخصصان و صاحبان دانش فنی 

و محصولات ایران است که امروزه در دنیا متقاضیان زیادی دارد.
از فرصت بزرگ تولید صنایع  نیز یکی  افزود: در حوزه دفاعی  ادامه  وی در 
هوافضا و موشکی و دیگر صنایع جدید دفاعی و نظامی هستیم که این نوع 
همکاری ها باعث می شود که اولاً فشارها وارد به جمهوری اسلامی کم شود و 

مسیر جمهوری اسلامی به سمت آفریقا، آمریکا و …باز شود.
زارعی در پایان تاکید کرد: عضویت جمهوری اسلامی ایران در بریکس بسیار 
سودمند است و می تواند راه پیشرفت را به روی ما باز کند و حضور ایران در 
این اتحادیه و استفاده از ظرفیت های آن نویدبخش آینده روشنی برای ما و 

دیپلماسی خارجی ما است.

تعداد فروشگاه های متصل به سامانه 
کالابرگ الکترونیک افزایش یابد

سامانه  به  متصل  فروشگاه های  تعداد  باید  گفت:  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
کالابرگ الکترونیک افزایش یابد تا افراد مشمول دسترسی بهتری به این فروشگاه ها برای 

تهیه کالاهای اساسی داشته باشند.
محمدرضا پورابراهیمی در گفتگو با خبرنگار مهر، در ارزیابی خود از نحوه اجرای طرح 
کالابرگ الکترونیکی، اظهار داشت: در نظر گرفتن طرح کالابرگ الکترونیکی برای آن بود 
که ما بتوانیم قیمت تعدادی از اقلام مصرفی مردم را که بیشتر مربوط به سبد معیشتی 
آنان است، تا حدی ثابت نگه داریم و مردم دغدغه ای برای تهیه کالاهای اساسی خود 

نداشته باشند.
وی با بیان اینکه روش اجرای کالابرگ از نظر ما اشکالات فراوانی دارد، گفت: اولین نکته 
آن است که دهک های کم درآمد جامعه به دلیل نیاز به نقدینگی، یارانه نقدی را به 
کالابرگ ترجیح می دهند و برای آنان دریافت یارانه نقدی از کالابرگ مزیت بیشتری دارد.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه از سوی دیگر صرفاً 
یکسری از فروشگاه ها متصل به طرح کالابرگ الکترونیک هستند، ادامه داد: بر این اساس، 
دهک های مشمول برای استفاده از کالابرگ باید به فروشگاه های خاصی مراجعه کنند، در 
حالی که بخش قابل توجهی از افراد مشمول طرح کالابرگ الکترونیکی در محروم ترین 
مناطق کشور هستند و باید مشخص شود که این افراد چقدر امکان دسترسی به این 
فروشگاه ها را برای تهیه کالاهای اساسی دارند. لازم است تعداد فروشگاه های متصل به 

سامانه کالابرگ الکترونیک افزایش یابد.
نماینده مردم کرمان در مجلس شورای اسلامی بیان کرد: از نظر ما در روش اجرای طرح 
کالابرگ الکترونیکی اشکالات اساسی به ویژه در زمینه تعداد اقلام اساسی وجود دارد و 

باید این اشکالات مرتفع شود.
پورابراهیمی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه چرا مجلس دستورالعمل مشخصی برای 
اجرای طرح کالابرگ تعیین نمی کند، گفت: دستورالعمل اجرایی قوانین را خود دولت باید 
تعیین کند. انتظار ما آن است که دولت آئین نامه دقیقی برای اجرای طرح کالابرگ داشته 
باشد، به گونه ای که انتفاع آن به مردم برسد. البته تلاش ما آن است تا چارچوب های 
دقیق تری را در لایحه بودجه سال آینده یا در لایحه برنامه هفتم توسعه درباره طرح 

کالابرگ بیاوریم تا دولت تکلیف دقیق تر خود را بداند.
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امیر صباحی فرد: پدافند هوایی ارتش هزاران کیلومتر 

فراتر از مرزها را رصد می کند

فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش گفت: دکترین 
دفاعی ایران مبتنی بر روابط دوستانه و متقابل با 
همه کشورهای جهان به ویژه کشورهای دوست و 
همسایه در منطقه غرب آسیا بوده و به کارگیری 
سلاح ها کشتار جمعی در دکترین نظامی ایران 

جایی ندارد.
سرتیپ  امیر  ایرنا،  دفاعی  خبرنگار  گزارش  به 
»علیرضا صباحی فرد« در دیدار وابستگان نظامی 
تعامل  ایران  اسلامی  جمهوری  مقیم  خارجی 
تبادل  همچنین  و  مثمرثمر  اثرگذار،  سازنده، 
در  را  پیمان  هم  و  دوست  کشورهای  با  دانش 
و  دانست  ضروری  و  لازم  امری  سطوح  تمامی 
گفت: امروز نیروی پدافند هوایی ارتش با تکیه بر 
دانش و تجهیزات بومی در صیانت از حریم هوایی 
کشور، آسمان جمهوری اسلامی ایران را در چهار 
چوب قوانین بین المللی برای کشورهای دوست 
به فضایی امن و برای هرگونه اقدام خصمانه به 

فضایی ناامن تبدیل کرده است.
وی اظهار داشت: بعد از فرمان تاریخی فرمانده 

تشکیل  بر  مبنی  )مدظله العالی(  قوا  کل  معظم 
نیروی پدافند هوایی در دهم شهریور سال ۱۳۸۷، 
پیشرفت های  به  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش 
شگرفی در دانش طراحی و ساخت سامانه های 
پرسه زن،  پهپادهای  با  مقابله  و  پدافندی کشف 
الگوریتم های  پیاده سازی  ریزپرنده،  و  انتحاری 
روز بومی در ارتباطات امن، ارتقاء و بهینه سازی 
سامانه های موشکی با بردهای متنوع سامانه های 
علمی،  حوزه های  به  ورود  و  الکترونیک  جنگ 
سامانه های لیزری، هوش مصنوعی، نانو و کوانتوم 

دست یافته است.
کرد:  بیان  ارتش  هوایی  پدافند  نیروی  فرمانده 
سامانه های  عملیاتی  وضعیت  حفظ  راستای  در 
پدافندی، نیروی پدافند هوایی همواره با تکیه بر 
اصول و روش های نوین علمی، بهره گیری از دانش 
و تجربه افسران فنی، تفکرات راهبردی و مدیریت 
سیستمی مدیران مربوطه به عنوان نیروی پیشگام 
آخرین  اجرای  و  برنامه ریزی  تدوین،  با  پیوسته 
افزایش  جهان  ارتش های  در  جاری  روش های 

قابلیت اطمینان و عملکرد عملیاتی تجهیزات را 
در دستور کار خویش قرار داده است. هم اکنون 
نیز جدیدترین الگوها و استانداردهای نگهداری و 

تعمیر سامانه ها را پیاده سازی و اجرا می کند.
سرتیپ صباحی فرد با اشاره به سایر وظایف نیروی 
جمع آوری  کرد:  تصریح  ارتش  هوایی  پدافند 
صدها  تا  اهداف  شناسایی  و  کشف  با  اطلاعات 
کیلومتر فراتر از مرزها توسط سامانه های کاملا 
بومی از دیگر اقدامات مبتنی بر فناوری است که 
با تجزیه و تحلیل اطلاعات دریافتی ضمن ایجاد 
آگاهی وضعیتی و اشراف اطلاعاتی، کمک شایانی 
نیروی  عملیاتی  و  تاکتیکی  طرح ریزی های  به 
پدافند هوایی کرده و به عنوان خرد و چشم بینای 
پدافند هوایی، قدرت بازدارندگی در پدافند هوایی 

کشور را ارتقاء داده است.
ادامه داد: این پیشرفت ها را مدیون هدایت  وی 
و  نخبگان  قوا،  کل  معظم  فرمانده  هوشمندانه 
دانشمندان صنایع دفاعی کشور، پایوران ولایتمدار 
و پایبند به اصول انضباطی می دانیم که شعار »ما 

عمل  و  اعتقادی  اصول  لوحه  سر  را  می توانیم« 
خود قرار داده اند و از نتایج این راهبرد می توان 
به طراحی و تولید انواع سامانه موشکی مجهز و 
خرداد،  تلاش، ۱۵  مانند  روز  فناوری  به  متکی 
جوشن، باور ۳۷۳، مجید، خاتم، سراج، رادارهای 
و  بینا  الفجر،  مطلع  کاوش،  شناسایی  و  کشف 

کاشف اشاره کرد.
فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش تاکید کرد: پیام 
نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران و به ویژه 
دوست  کشورهای  همه  به  ارتش  هوایی  پدافند 
و هم پیمان که شما به عنوان نمایندگان آن ها 
در این جلسه حضور دارید، پیام صلح و دوستی 
است. در چارچوب روابط فی مابین اعلام می دارم 
همکاری های  گسترش  آمادگی  نیرو  این  که 
مختلف نظامی در حوزه های آموزشی، برگزاری 
و  فنی  تجربیات  تبادل  مشترک،  رزمایش های 

عملیاتی و دیدارهای دوجانبه را دارد.
دفاعی  دکترین  گفت:  فرد  صباحی  سرتیپ 
ایران مبتنی بر روابط دوستانه و متقابل با همه 
و  دوست  کشورهای  به ویژه  جهان  کشورهای 
نیروهای  و  بوده  آسیا  غرب  منطقه  در  همسایه 
نظامی با به کارگیری آخرین تجهیزات روزآمد و 
اتکا به توانمندی های داخلی، برابر فتوای فرمانده 
و  جمعی  کشتار  سلاح های  از  قوا  کل  معظم 
نامتعارف بی نیاز بوده و به کارگیری این سلاح ها 

در دکترین نظامی ما جایی ندارد.
ارجمند  مهمانان  شما  حضور  کرد:  تصریح  وی 
پدافند  نیروی  سالروز  گرامیداشت  آیین  در  را 
هوایی جمهوری اسلامی ایران ارج نهاده و از شما 
می خواهم سلام گرم من و همچنین، پیام صلح و 
ایران و نیروی  دوستی ارتش جمهوری اسلامی 
پدافند هوایی را به ارتش و مردم میهنتان برسانید.

»اسلاوو  سرهنگ  همچنین  مراسم  این  در 
به  لهستان  کشور  نظامی  وابسته  میرکوتون« 
عنوان ارشد وابستگان نظامی کشورهای خارجی 
هوایی  پدافند  نیروی  فرمانده  از  سخنانی  طی 
با  آشنایی  و  ایران  ارتش  با  تعامل  فرصت  که 
اندیشه های متعالی ارتش جمهوری اسلامی ایران 

را فراهم کرده، تشکر کرد.



اقتصاد
اخبار

دولت برنامه ای برای افزایش نرخ نان 

ندارد/ نگاه قلک به بورس نداریم

 سخنگوی دولت در واکنش به انتشار شایعاتی مبنی بر افزایش نرخ 
نان اعلام کرد: قیمت گذاری نان ملی نیست و دولت هیچ برنامه ای برای 

افزایش نرخ نان ندارد.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، »علی بهادری جهرمی« در یک 
برنامه تلویزیونی در پاسخ به سؤالی درباره اختلاف نظر کارشناسی بین 
دولت و مجلس گفت: اینکه دولت لایحه می دهد و مجلس نمی پذیرد 
یا موضوع استیضاح وزیران اختلاف نیست، بلکه مجلس از حوزه قانونی 

خود استفاده می کند و اصلًا اقتضای تفکیک قوا همین است.
وی افزود: اساساً نگاه دولت سیزدهم این است که مردم از دعواهای 
و  مجلس  و  دولت  بین  مردم  دولت خسته شده اند؛ چون  و  مجلس 
لذا  را حاکمیت می بینند.  و همه  نیستند  قائل  تفکیکی  قضائیه  قوه 
را  کار خود  بنای  و  متفاوت کرده  را  این دولت جهت گیری خودش 
همدلی و همراهی با همه نهادها و قوا قرار داده است؛ مثلًا یک روزی 
در دولت های گذشته گفته می شد که نیروهای مسلح خلاف سیاست 
ما عمل می کنند اما در این دولت ما میدان و دیپلماسی را در امتداد 

هم قرار دادیم.
را در  نیروهای مسلح  ما  نمونه  عنوان  به  داد:  ادامه  بهادری جهرمی 
آیت الله  می گیریم،  کار  به  هم  مسکن  ساخت وساز  و  زلزله  مدیریت 
رئیسی در این دو سال بیش از ۲۰ مرتبه در صحن مجلس حاضر شد، 
وزرای ما بیش از ۱۰۰ بار در کمیسیون های مجلس شرکت داشتند، 
با گفت وگو  اینکه دعواها را بیرون بیاوریم سعی می کنیم  ما به جای 
مشکلات را حل کنیم. در حوزه های مختلف دولت و مجلس سعی 
می کنند در کنار هم مسائل را حل کنند. اختلاف نظر کارشناسی در 
خود مجلس و دولت هم هست، اما دولت سعی کرد همدلی را وسط 

بیاورد.
با همه  اینکه رئیس جمهور در این دو سال  با بیان  سخنگوی دولت 
نمایندگان دیدار و گفت وگو داشته، اظهار کرد: چطور می شود اقتدار 
دریایی داشت؟ با همین گفت وگوها، همچنین اگر در صنعت فضایی 
دستاوردی داریم به همین دلیل است. اخیراً شورای راهبردی سیاست 
خارجی آمریکا گزارش داده که یک تغییر جهت در صنعت فضایی 

ایران رخ داده است؛ پس با این رویکرد سازندگی حاصل می شود.
وی افزود: مثلًا افتتاح فاز جدید آزادراه تهران - شمال نتیجه همکاری 
دولت با نهادهای انقلابی بود، این همکاری ها در همه زمینه ها وجود 
دارد. نگاه دولت این است که من باید میان دار باشم و همه ظرفیت ها 
را شناسایی کرده و به کار بگیرم برای اینکه سنگی از جلوی راه مردم 
نیمه تمام  پروژه های  می کند  سعی  دولت  همچنین  شود؛  برداشته 

گذشته را به اتمام برساند تا شیرینی آن به کام مردم بیاید.
از  تابعی  نیز توضیح داد: بورس  بهادری جهرمی درباره حوزه بورس 
اقتصاد ماست؛ تمرکز اصلی دولت آن است که شرکت های  واقعیت 
بزرگ بورسی را سودده کنیم تا بورس هم اثربخش باشد، در واقع هم 
حمایت و هم هدایت نقدینگی را انجام می دهد. نکته دوم اینکه نگاه 
دولت به بورس نگاه قلک نیست که تجربه های گذشته تکرار شود، لذا 
دولت حتی صندوق های تثبیت را در بورس ایجاد کرد، منابع تزریق 

کرد و سیاست های ۱۰ گانه را برای بهبود وضعیت بورس ابلاغ کرد.
سخنگوی دولت در پاسخ به این پرسش که آیا این نگاه که عرضه 
خودرو در بورس اشتباه بود را می پذیرید؟ گفت: اول اینکه افزایش 
نرخ خودرو به دلیل افزایش نرخ ارز اتفاق افتاد، نکته دیگر اینکه تنها 
۳ درصد تولیدات خودرو در بورس عرضه می شود، اما در هر صورت 
به  را  و عرضه خودرو  قیمت گذاری  مورد  در  تصمیم  قانونگذار  چون 
شورای رقابت داده بود دولت هم تمکین کرده و دخالتی در این موضوع 
نداشت. بهادری جهرمی در خصوص دلایل افزایش نرخ نان نیز یادآور 
و  استان ها  نبوده و شورای قیمت گذاری  نان ملی  شد: قیمت گذاری 
خود  شهرستان  شرایط  به  توجه  با  و  محلی  به صورت  شهرستان ها 
قیمت گذاری را بر عهده دارند. دولت حتی سعی کرد یارانه جبرانی به 
نانواها بدهد، در تنظیم گری نیز این مسأله وجود داشت که مسئولان 
ستاد تنظیم بازار به قیمت گذاران محلی اجازه داد که متوازن سازی 
و مدیریت محلی کنند، در هر صورت دولت تصمیمی برای افزایش 
قیمت نان ندارد؛ البته در همه اصناف تخلف داریم که باید گزارش 

داده شود.

وزیر جهاد کشاورزی گفت: شرکت های تولیدی در 
دستیابی به امنیت پایدار غذایی نقش مهمی دارند.

به گزارش ایرنا از وزارت جهاد کشاورزی، »محمد 
شرکت  مدیرعامل  با  دیدار  در  نیکبخت«  علی 
توسعه صنایع بهشهر، بر نقش مهم شرکت های 
تولیدی در دستیابی به امنیت پایدار غذایی تاکید 
تولید  برای  برنامه  مهم ترین  کرد:  خاطرنشان  و 
پایدار و افزایش بهره وری، حمایت های نرم افزاری 

و سخت افزاری از تولیدکنندگان است.
مرادی نیز در این جلسه ضمن ارایه گزارشی در 
مورد مشکلات شرکت های تولیدی زیر مجموعه 
وبشهر بر آمادگی این شرکت برای کمک به تامین 
امنیت غذایی کشور و ترمیم و تکمیل زنجیره های 

ارزش ملی، استانی و منطقه ای تاکید کرد.
گام بلند بهشهر برای پیشتازی در صنعت

شرکت توسعه صنایع بهشهر با تغییر استراتژی و 
برنامه های مدون گام بلندی برای  پیاده سازی 
پیشتازی در صنایع حوزه فعالیت، خصوصا صنایع 

شوینده و مواد غذایی برداشته است.
"هر چیزی به جز تولید حاشیه است" این جمله 
بهشهر  توسعه صنایع  مدیرعامل شرکت  مرادی 
در بدو ورود به این شرکت بود. شرکتی که در 
سراشیبی قرار گرفته، روند سود دهی بسیاری از 
زیر مجموعه ها متوقف و حتی برخی از شرکت 
های باسابقه زیر مجموعه همچون پاکسان زیانده 
شده بودند. خط تولید برخی همچون مارگارین 
تعطیل، تامین مواد اولیه و تامین مالی به سختی 
پیش می رفت، تخصیص ارز با مشکلات فراوانی 
مواجه شده بود و پرونده های حقوقی بسیاری در 

محاکم قضایی مفتوح شده بود.
در چنین شرایطی تیم مدیریتی مسئولیت هدایت 
این هلدینگ چند رشته ای را بر عهده گرفت و 
در مدت کمتر از یکسال علاوه بر اینکه ترمز روند 
فرسایشی کشیده شد. بلکه شرکت مارگارین به 
زیان  از  پاکسان  شرکت  بازگشت،  تولید  خط 

از شرکت  به سود دهی رسید. بسیاری  و  خارج 
های زیانده تعیین تکلیف، ادغام و یا منحل شدند. 
سود شرکت وصنا طی ۶ ماه رشد ۲۰ برابری پیدا 
کرد. و فروش شرکت صنایع بسته بندی رشد ۱۵۰ 

درصدی را تجربه کرد.
کشورهای  به  شوینده  محصولات  صادرات  روند 
همسایه رشد چشمگیری پیدا کرد و طرح های 
زرین  و  مارگارین  بهپاک،  شرکت  ای  توسعه 
ذرت شاهرود پیگیری و به مرحله اجرایی رسید. 
تولید  تابعه  شرکت های  در  جدید  محصولات 
در  بار  اولین  برای  گلتاش  محصولات  فروش  و 
کشور قزاقستان به نتیجه رسید.صورت های مالی 
شرکت  و  مجموعه  زیر  های  شرکت  از  بسیاری 
بهبود  سودسازی  نظر  از  بهشهر  صنایع  توسعه 

پیدا کرد.
رشته ای  چند  هلدینگ  این  موفقیت  فرمول  اما 
روندها  توانست  چگونه  شرکت  این  و  بوده  چه 
را تغییر و به سمت پیشتازی در صنایع مختلف 
حرکت کند؟ گزارش ها نشان می دهد استراتژی ها 
و سیاست های کلان شرکت تغییر کرده اولویت ها 
به سرعت تدوین شده و صادرات، محور برنامه های 

این شرکت قرار گرفته است.
بازدید های میدانی و شناسایی کانون مشکلات

مرادی مدیرعامل شرکت وبشهر بازدید میدانی از 
تمامی شرکت ها و کارخانه ها را جهت شناسایی 
مشکلات در دستور کار قرار داد تا تصویری درست 
از رویدادهای کارخانه های زیر مجموعه به دست 
آورد. بازدید از تمامی کارخانه ها و شرکت ها از 
جمله کارخانه های گلتاش، بهپاک بهشهر، آلی 
هامون،  مروارید  پاکسان،  مارگارین،  قم،  شیمی 
و  شد  انجام  شاهرود  ذرت  زرین  و  شکر  ساینا، 
بازدید از لجستیک و انبار پخش شرکت به پخش 

با هم افزایی بیشتر بین شرکت ها همراه شد.
اولویت های کارخانه ها تعیین شد

وی همچنین در جمع مدیران ارشد شرکت های 

و  تولید  افزایش  گروه،  راه  نقشه  تبیین  با  تابعه، 
شرکت های  های  برنامه  اصلی  محور  را  صادرات 
تولیدی تعیین کرد و لزوم خلق بازارهای جدید 
بین المللی در دستور کار زیرمجموعه ها قرا گرفت.

استراتژی صادراتی این شرکت، توسعه جغرافیایی 
در  صادراتی  های  پایگاه  ایجاد  و  محصولی  و 
کشورهای عمان، قزاقستان، عراق و افغانستان بر 
پایه به کارگیری ظرفیت های ملی و استانی است.

محصولات  تنی   ۴۰۰ محموله  راستا  همین  در 
خط  و  ارسال  روسیه  کشور  به  پاکسان  شرکت 
صادرات این شرکت به سوریه فعال شد. شرکت 
گلتاش نیز برای اولین بار موفق شد محصولات 

بهداشت فردی را به کشور قزاقستان ارسال کند.
تشکیل کارگروه های تخصصی

کارگروه تخصصی تامین مالی برای رفع چالش های 
مالی با عضویت نخبگان بانکی، کارگروه انتصابات 
برای ساماندهی و چابک سازی نیروی انسانی و 
تشکیل  بیشتر  شفافیت  جهت  بازرسی  کارگروه 

شد.
تامین مالی بزرگترین مشکل صنایع تولیدی در 
گره  معضل  این  کردن  برطرف  که  است  کشور 
خواهد  شرکت ها  مشکلات  از  بسیاری  گشای 
بود. کمیته تامین تامین مالی شرکت وبشهر نیز 
طی ۱۲ جلسه و ۴۰۰ نفر ساعت، کار تخصصی 
با حضور مرادی تشکیل جلسه داد و رایزنی ها و 
رئیس  مرکزی،  بانک  کل  رئیس  با  را  مذاکراتی 
صندوق توسعه ملی، معاون ارزی و اعتباری بانک 
ملی، مدیرعامل بانک ملت و مدیران سایر بانک ها 
حل  برای  رایزنی  اینکه  تامل  قابل  کرد.  برگزار 
مشکلات اعتباری شرکت های زیر مجموعه وبشهر 
مناطق  در  مستقر  های  کارخانه  به  ویژه  نگاه  با 

محروم انجام شده است.
مدیریت نقدینگی در اخذ و بازپرداخت تسهیلات 
از فرصت های موجود برای  و استفاده حداکثری 
استفاده از تسهیلات بانکی و سایر ابزارهای تامین 

مالی رویکرد اصلی کمیته تامین مالی این شرکت 
بوده است.

بهسازی  و  نوسازی  برای  ارزی  تسهیلات  مجوز 
تجهیزات کارخانه ها اخذ و مقرر شد منابع مالی به 
صورت بهینه برای پیشبرد برنامه های توسعه ای و 
خرید به موقع مواد اولیه کارخانجات استفاده شود.

واحدهای  بازگرداندن  و  تولید  از جهش  حمایت 
از  تولید  چرخه  به  راکد  صنعتی  و  تولیدی 
سیاست های اصلی تیم اقتصادی دولت سیزدهم 
فعالان  روی  پیش  از  را  بسیاری  موانع  که  است 
اقتصادی برداشته است. رویکردی که در جلسات 
کارگزاران  با  وبشهر  شرکت  مالی  تامین  کمیته 

دولتی مشهود بود.
حضور در نمایشگاه های بین المللی

در  صادرات، حضور  توسعه  برای  بهشهر  شرکت 
استراتژِی  از  را جزیی  المللی  بین  نمایشگاه های 
فعال  حضور  است.  کرده  اعلام  خود  صادراتی 
نمایندگان شرکت بهشهر در پنجمین نمایشگاه 
)ایران  ایران  صادراتی  دستاوردهای  المللی  بین 
اکسپو ۲۰۲۳(، نمایشگاه بین المللی افغانستان، 
قزاقستان، استانبول ترکیه و پنجمین نمایشگاه 
با  گسترده  ارتباط  تهران   ۲۰۲۳ فارمکس 
و  همسایه  کشورهای  ویژه  به  جهان  کشورهای 

همسو را هموار کرد.
قرارداد فروش  به عقد  راهبرد درستی که منجر 
بین  های  ظرفیت  کشف  بهداشتی،  محصولات 
بین  مشترک  محصول  تولید  راههای  و  المللی 
صنایع بهشهر با تولید کنندگان ترکیه را هموار 

کرد.
ساماندهی نیروی انسانی و استفاده از مدیران با 

تجربه
نیروی  از  استفاده  با  در سال جاری  این شرکت 
در  تولید  افزایش  زیربنای  کارآمد  انسانی 
با  افراد  کرد.  نهادینه  را  مجموعه  شرکت های 
تجربه و دلسوز که سوابق درخشانی در مجموعه 
داشتند به کار گرفته شدند. تغییراتی که منجر 
به چابک سازی و متناسب سازی نیروی انسانی در 

بخش های مختلف گردیده است.
ورود به عرصه تحول دیجیتال

نامه  تفاهم  شرکت  این  بینان،  دانش  حوزه  در 
همکاری با دانشگاه امیر کبیر امضا کرد. مرادی 
مدیرعامل شرکت این تفاهم نامه را ورود جدی 
به عرصه تحول دیجیتال نامید که امکان استفاده 
از هوش تجاری را فراهم کرده است. عرصه ای که 

قطعا در بهره وری هر سیستمی تاثیر گذار است.
آغاز همکاری گسترده با رقبا نیز از دیگر اقدامات 
انجام شده در این شرکت بوده رویکردی که درآن 
مانعی  تنها  نه  بزرگ  هلدینگ های  و  ها  شرکت 
مکملی  بلکه  نمی شوند  پیشرفت محسوب  برای 

برای تامین منافع هر دو شرکت شدند.

دستیابی به امنیت پایدار غذایی با حضور فعال 
شرکت های تولیدی

گزارش

الزامی شدن آب چرخانی ساختمان ها 

باید به مطالبه عمومی درآید

مدیر مؤسسه آب و فاضلاب مؤسسه تحقیقات آب وزارت نیرو گفت: با توجه 
به کمبود آب لازم است تا استراتژی های جدیدی برای مدیریت مصرف آب 

ایجاد شود.
به گزارش خبرنگار مهر، عباس اکبرزاده مدیر مؤسسه آب و فاضلاب مؤسسه 
تحقیقات آب وزارت نیرو  گفت: ما نیازمند تغییر رویکرد در بخش های فنی 
مثل تغییر در فشار آب، بخش قانونی و آئین نامه ایی، بخش اقتصادی و تعرفه  

ایی و بخش های آموزشی و فرهنگی برای مدیریت مصرف هستیم.
بر آب چرخانی ساختمان ها مطالعه شده ولی در  افزود: سالهاست  اکبرزاده 

قوانین و ضوابط اصول الزام آوری وجود نداشته تا منشأ اثر باشد.
وی با اشاره به فعالیت هایی که در شهرهای اصفهان و مشهد در آب چرخانی 
در ساختمان های جدید انجام شده گفت: این مساله باید به صورت یک مطالبه 

عمومی درآید تا نهادها و سازمان ها اجرایی کنند.
اکبرزاده با اشاره به درخواست رئیس شورای شهر تهران از شهرداری برای 
عملیاتی شدن الزام آب چرخانی در ساختمان های جدید اظهار امیدواری کرد: 
نظام مهندسی، شهرداری، وزارت مسکن و سازمان ملی مقررات این مساله را 

وارد مباحث ۲۲ گانه تاسیساتی، بهداشتی کند.
وی مخالفت های برخی در مورد الزام این طرح را با توجه به تجربه کشورهای 
مختلف بی مورد دانست و گفت: با توجه به استفاده بیش از اندازه از آب های 
زیرزمینی و رودخانه امیدواریم این الزام هر چه زودتر در دستور کار قرار گیرد.

صادرات ۱۱۰ میلیون دلاری پسته در پنج ماه 

نخست امسال/ روسیه مقصد اول صادرات 

 در پنج ماه نخست امسال، نزدیک به ۱۶ هزار تن انواع پسته به ارزش ۱۱۰ میلیون دلار 
به ۴۴ کشور صادر شد که ۲۳ درصد آن به مقصد روسیه بوده است.

به گزارش ایرنا از سازمان تعاون روستایی، سید روح اله لطیفی، سرپرست اداره کل دفتر 
مطالعه، پایش و تجارت خارجی سازمان مرکزی تعاون روستایی ایران اظهار داشت: از 
ابتدای سال تا پایان مرداد ماه ۱۵ هزار و ۹۸۱ تن انواع پسته به ارزش ۱۰۹ میلیون و 
۷۱۴ هزار و ۱۷۷ دلار صادر شد که نسبت به مدت مشابه با رشد ۶ درصدی در وزن و 

کاهش یک درصدی در ارزش همراه بوده است.
وی افزود: این پسته ها شامل ۱۲هزار و ۵۹۰ تن پسته با پوست به ارزش ۷۱ میلیون 
و ۶۶۴ هزار و ۲۱۷ دلار، سه هزار و ۳۲۳ تن پسته بدون پوست به ارزش ۳۷ میلیون 
و ۳۰۶ هزار و ۱۷۹ دلار و سایر پسته ها به وزن ۶۸.۵ تن به ارزش ۷۴۴ هزار دلار 

بوده است.
لطیفی در خصوص مقاصد صادراتی محصول پسته گفت: روسیه با خرید سه هزار و 
۷۳۳ تن به ارزش ۲۵ میلیون دلار و سهم ۲۳ درصدی مقصد نخست، آلمان با خرید 
۱۱.۲ میلیون دلار، امارات با ۱۱ میلیون دلار، قرقیزستان با ۸.۵ میلیون دلار و چین با 
۷.۵ میلیون دلار در رتبه های دوم تا پنجم خرید پسته ایرانی در پنج ماه نخست بودند.

وی افزود: کشورهای هند، عراق، ازبکستان، تاجیکستان، اسپانیا، پاکستان، افغانستان، 
سوریه،  سنگاپور،  قطر،  کویت،  قزاقستان،  کنگ،  هنگ  ترکیه،  ایتالیا،  لبنان،  کانادا، 
مالزی، انگلستان، ترکمنستان، اوکراین، استرالیا، بلژیک، ژاپن، عمان، اردن، فرانسه، 
گرجستان، آذربایجان، ارمنستان، یونان، صربستان، سوئیس، تایلند، مولداوی، مقدونیه، 
هلند، تایوان و بحرین به ترتیب در جایگاه ششم تا چهل و چهارم مقاصد صادرات 

پسته ایران قرار دارند.

استفاده از ظرفیت نخبگان در حفظ منابع طبیعی

 رییس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور بر استفاده از ظرفیت نخبگان در 
منابع طبیعی تاکید کرد و گفت: حکمرانی منابع طبیعی با استفاده از سرمایه های 

اجتماعی و حضور نخبگان می تواند به معنای واقعی تحقق پیدا کند.
به گزارش ایرنا از سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور، عباسعلی نوبخت افزود: 
سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور از حضور و جذب نخبگان و متخصصان 

حوزه منابع طبیعی در ستاد و ادارات کل استان ها استقبال می کند.
و  برشمرد  استعدادها  حفظ  و  جذب  برای  مهم  عرصه ای  را  طبیعی  منابع  وی 
خاطرنشان کرد: مقام معظم رهبری در جذب و بکارگیری نخبگان در تمام دستگاه ها 
با  می توانند  طبیعی  منابع  حوزه  دانش آموختگان  و  نخبگان  و  دارند  فراوان  تاکید 
بکارگیری دانش و استفاده از یافته ها و فناوری های نوین در ارتقای منابع طبیعی 

نقشی اساسی ایفا کنند.
معاون وزیر جهاد کشاورزی اظهار امیدواری کرد که منابع طبیعی بتواند با جذب 
رشته های جنگل،  در  معتبر کشور  دانشگاه های  در  را  رتبه  عالی ترین  که  نخبگانی 
مرتع، آبخیزداری و بیابان کسب کرده اند و با استفاده از پتانسیل فردی و اجتماعی 
منابع  و حداکثری  کارآمدی  تراز  به  با کیفیت هوشمندانه تری  بتواند  نخبگان،  این 

طبیعی در ستاد و استان ها کمک کند.
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مدیر عامل مناطق نفت خیز جنوب عنوان کرد:

آمادگی شرکت مناطق نفت خیز جنوب برای تولید حداکثری

 مدیر عامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب 
گفت: با برنامه ریزی های صورت گرفته در ۶ ماه 
نخست شروع به کار در این شرکت موفق شدیم  
تولید حداکثری در زمان  برای  به آمادگی لازم 
پس از رفع تحریم های دست یابیم و این امر با 

انجام مانورهای مختلف تحقق یافت.
بر  ایرنا  با خبرنگار  در گفت وگو  دانشی  علیرضا 
اهتمام شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب در 
فعال سازی طرح هایی که طی سال های گذشته 

متوقف و راکد شده بودند تاکید کرد.
به گفته مدیر عامل شرکت ملی مناطق نفت خیز 
جنوب رویکرد دولت سیزدهم با نگاه مردمی و 
تا  گرفت  قرار  مسیری  در  همه جانبه  تلاش 

وضعیت در حوزه انرژی به نفع کشور برگردد.
وی با اشاره به اقدامات صورت گرفته در حوزه 
گازهای  جمع آوری  گذشته  سال  گفت:  نفت 
همراه نفت، برای نخستین بار پس از انقلاب 
اسلامی، به مزایده گذاشته شد و توانستیم آن  
اقدامی  که  برسانیم  فروش  به  مشعل  پای  را 

بسیار ارزشمند است.
دانشی در ادامه گفت: در سال ۱۴۰۱ مناطق 
نفت خیز جنوب به عنوان بزرگترین مجموعه 
آماده  به  معطوف  را  خود  تلاش  کشور  نفتی 
سازی، اورهال تاسیسات و آماده سازی چاه ها 
سازی  فعال  به  می توان  آن  جمله  از  که  کرد 
پروژه های متوقف شده و پروژه ۲۸ مخزن اشاره 
کرد. میدان نفتی کبود نیز یکی از آن ها به شمار 
می رود است که از سال ۹۷ عقد قرارداد با پدکس 
)پیمانکار طرح( برای مدت زمان ۲۴ ماه منعقد 

شده بود.
افزود: آن چیزی که دولت سیزدهم تحویل  وی 
اما شرکت  نداشت  پیشرفت خوبی  روند  گرفت 
مناطق نفت خیز خود را مقید به فعال سازی این 
پروژه دانست که هم اکنون در حال فعالیت است.

مدیر عامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب 

بیان کرد: میدان نفتی کبود متشکل از ۲ مخزن 
توسعه  طرح  در  که  است  بنگستان  و  آسماری 
چاه  پنج  اکنون  و  گرفتند  قرار  مدنظر  مخزن 
آماده شدند و ظرفیت تولید ۶ هزار بشکه در روز 

را دارند.
وی نفت حاصل از مخازن آسماری و بنگستان 
را نفتی ارزشمندی به خاطر کیفیت بالا و سبک 
بودن برشمرد و گفت: این نفت در شرایط تحریم 
جزو بهترین نفت ها برای فروش است که خریدار 

خوب دارد.
به توسعه مخازن کمتر توسعه  بر توجه  دانشی 
یافته تاکید کرد و گفت: در حفاری هایی صورت 
جانبه  همه  توجه  مخزن  شناسایی  برای  گرفته 

صورت می گیرد.
وی حضور شرکت ایرانی در توسعه طرح میدان 
نفتی کبود و استفاده از ابزار و کالاهای داخلی را 
از دیگر ویژگی های راه اندازی میدان نفتی کبود 

است.
مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب 
این  برای  تومان  میلیارد  حدود ۷۰۰  داد:  ادامه 
طرح هزینه شد که درآمد مناسبی برای کشور 

خواهد داشت.

گفتنی ست راه اندازی و تحویل پنج حلقه چاه در 
میدان نفتی کبود در راستای طرح نگهداشت و 
به  گذشته  روز  نفتی  میدان  این  تولید  افزایش 
بهره برداری رسید. با فعال سازی این طرح میزان 
تولید نفت به بیش از ۶ هزار بشکه در روز افزایش 
می یابد. میدان نفتی کبود از میادین نفتی ایران 
است که در شمال استان خوزستان و در فاصله 
۴۵ کیلومتری شمال غربی شهرستان اندیمشک 
قرار دارد؛ این میدان در سال ۱۳۵۰ کشف و تولید 

نفت از آن در سال ۱۳۸۳ آغاز شده است.
دانشی همچنین در بخش دیگر سخنان خود از 
مربوط  مالی  منابع  کرد  تقاضا  دولتی  مسئولان 
به مسئولیت های اجتماعی این شرکت در بخش 
زیرساخت ها هزینه شود و گفت: شرکت نفت تمام 
قامت پای کار آمده است از مسئولان دستگاه های 
اجرایی و دیگر مسئولان تقاضا دارم این اعتبار در 
حوزه زیرساخت ها و رونق اقتصادی منطقه هزینه 

شود.
مدیر عامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب 
مسئولیت های  هزینه کرد  نحوه  کرد:  اظهار 
اجتماعی باید به شکلی باشد که به ایجاد شغل 

و اقتصاد مولد بی انجامد.

سال ششم - شماره   201

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022001819 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/04 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی مهدیخانی سروجهانی 
فرزند عبداله به شماره شناسنامه 677 صادره از ابهر نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت97/30 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1042 
فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی احمد رحیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 11 /06 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/06/26

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022002622 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  عادی مستقر  اسناد  به  1402/05/23 هیات رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عبدالمحمد فیض اله 

شوشتری فرزند محمدرضا به شماره شناسنامه 71 صادره از اهواز نسبت به یک و نیم 
دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 50000 متر مربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک 1740 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی و مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 11 /06 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/06/26

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022002620 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/23 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سکینه فیض اله شوشتری 
فرزند محمدرضا به شماره شناسنامه 10105 صادره از اهواز نسبت به یک و نیم دانگ 
مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 50000 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 1740 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور 

اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 11 /06 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/06/26

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022002619 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  عادی مستقر  اسناد  به  1402/05/23 هیات رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عبدالحسن فیض اله 
شوشتری فرزند محمدرضا به شماره شناسنامه 8523 صادره از اهواز نسبت به یک و نیم 
دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 50000 متر مربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک 1740 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی و مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 
نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 11 /06 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/06/26
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022002621 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  عادی مستقر  اسناد  به  1402/05/23 هیات رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فاطمه فیض اله فرزند 
عبدالحسین به شماره شناسنامه 1742908357 صادره از اهواز نسبت به یک و نیم 
دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 50000 متر مربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک 1740 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی و مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 11 /06 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/06/26
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اجتماعی
خبر

اربعین؛ تجلی قدرت و قابلیت / تأمل در 
کالبد و روح شهر در اولویت برنامه ها

شهردار تهران با بیان اینکه اربعین تجلی قدرت و قابلیت است، 
یادآور شد: مراسم راهپیمایی جاماندگان اربعین از ابعاد مختلف 

تماماً حسن و برکت است.
به گزارش ایسنا، شهردار تهران با حضور در مرکز مانیتورینگ 
اربعین  پیاده روی جاماندگان  منظور رصد مسیر  به  منطقه ۲۰ 
گذرد،  می  اسلامی  انقلاب  عمر  از  که  سالی  هر  اینکه  بیان  با 
برافراشتن پرچم های بزرگی، عزت و عظمت و مزین به الله اکبر، 
لا اله الا الله و محمد رسول الله جلوه های جدیدی از حق را نشان 
می دهد، گفت: امیدواریم با کفایت عناصر جبهه حق، این پرچم 
را به دست صاحب حقیقی اش برسانیم و جمهوری اسلامی زمینه 

ظهور را فراهم کند.
زاکانی با بیان اینکه اربعین تجلی قدرت و قابلیت است، یادآور 
است؛  برکت  و  حسن  تماماً  مختلف  ابعاد  از  مراسم  این  شد: 
امیدواریم مسیر را هموار کند و جهانیان با نام و یاد امام حسین 

)ع( آشنا شوند.
خدمت رسانی به عاشقان حسینی افتخار ماست

وی تأکید کرد: ما امروز اینجا استمرار خدمات رسانی به زائران 
رسانی یک  این خدمت  و  کنیم  می  دنبال  را  کربلا  در  اربعین 
افتخار است. بر این باوریم که اعتقاد ما می تواند گام های کوچک 
ما را به حرکت های جهش آور برای توفیقات روز افزون تبدیل 
کند و یکی از برکاتی که آموخته ایم، جنبه خدمتگزاری و جان فدا 
کردن برای زوار امام حسین )ع( است که این معرفت به تدریج 

کسب شده است.
امسال با وجود افزایش مسافران مشکلات کمتری مخابره شد

با بیان اینکه سال هاست که این طریق و مسیر  شهردار تهران 
همواره  که  هم  ایران  مردم  کرد:  اظهار  است،  شده  باز  خدمت 
با  امسال  می آورند؛  دست  به  افتخار  هم  باز  بوده اند،  پرچم دار 
وجود اینکه تعداد مسافران بیش از سال های قبل بود، مشکلات 
کمتری مخابره شد و جابجایی زائران با سهولت صورت گرفت که 
با همکاری نیروهای مردمی، وزارت کشور و دستگاه های مختلف 

انجام شد.
وی ادامه داد: در مجموعه اقدامات عبور از مرز و کشور عراق، 
وضعیت خوبی را شاهد هستیم و امیدواریم هر سال بهتر از سال 

قبل، خدمت رسانی را ادامه دهیم.
زاکانی با بیان اینکه مراسم جاماندگان اربعین در تهران از ۱۱ 
از  افتخار  با  حرکتی  کرد:  تصریح  است،  شده  آغاز  پیش  سال 
میدان آیین امام حسین )ع( تا حرم مطهر حضرت عبدالعظیم 
حسنی)ع( شکل گرفته و ما باید این حرکت را با خدمات رسانی 

شایسته همراهی کنیم.
مدیران  و  معاونین، شهرداران  از  قدردانی  تهران ضمن  شهردار 
مجموعه های  انسانی  نیروهای  و  شرکت ها  و  سازمان ها  عامل 
شهرداری تهران، خاطرنشان کرد: امروز زحمات سازمان فرهنگی 
شهرداری های  و  مجموعه ها  دیگر  کنار  در  شهرداری  هنری  و 
مناطق واقع در طول مسیر پیاده روی، حرکت جدی و اساسی 
را رقم زد و ما از ساعت اولیه صبح شور و هیجان را دیدیم که 

همچنان ادامه دار است.
هماهنگی های لازم با دیگر نهادها انجام شده است

وی تأکید کرد: امروز در یک سطح از خدمتگزاری و امنیت در 
و  احسن  نحو  به  را  خدمات  امیدواریم  و  می رویم  پیش  مسیر 

شایسته به مردم ارائه دهیم.
قبل  سال  در  اینکه  بیان  با  زاکانی  شهر،  سایت  اعلام  بنابر 
امسال هماهنگی های خوبی  اما  ناهماهنگی هایی وجود داشت 
انجام شد، گفت: با سپاه سید الشهدا)ع(، پلیس راهور، فاتب و 
دیگر نهادها هماهنگی خوبی برای خدمات رسانی به مردم شکل 

گرفت.
شهردار تهران با تأکید بر اینکه یکی از ویژگی هایی که در دوره 
ششم مدیریت شهری دنبال می کنیم، تأمل در کالبد و روح شهر 
است، ابراز امیدواری کرد که چنین اقداماتی در تقویت این تأمل 

اثرگذار باشد.

»سلامت خانواده«، اولویت وزارت 
بهداشت در دو سال آینده

 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی »برنامه سلامت خانواده 
و نظام ارجاع« را مهم ترین اولویت وزارتخانه در دو سال آینده 

توصیف کرد.
 بهرام عین اللهی در دوازدهمین جلسه قرارگاه »برنامه سلامت 
خانواده و نظام ارجاع« با بیان این مطلب افزود: این برنامه اقدامی 
پایه ای است که اگر درست شکل گیرد، بسیاری از مسائل نظام 

سلامت رفع می شود.
وی ادامه داد: لازم است نتایج این برنامه در حوزه بین المللی 
و برای سازمان بهداشت جهانی و دفتر منطقه مدیترانه شرقی 

آن تبیین شود.
از  مردم  از جیب  پرداخت  کاهش  کرد:  خاطرنشان  اللهی  عین 
اهداف مهم این برنامه است که باید همواره مد نظر برنامه ریزان 

و طراحان زیربرنامه های اجرایی قرار گیرد.
وی تصریح کرد: همچنین لازم است از بین رفتن خدمات القایی 
با ساز وکارهایی که برای اجرای برنامه سلامت خانواده و نظام 
ارجاع تدوین می شود ، به عنوان یکی از اهداف مهم این برنامه، 

مد نظر قرار گیرد.
وزیر بهداشت بابیان اینکه الگوی مصرف دارو در کشور باید در 
این برنامه طراحی شود، عنوان کرد: این برنامه باید به نحوی به 
اجرا درآید که نتیجه آن اجتناب از تجویز غیر منطقی دارو باشد.

عین اللهی افزود: همچنین سایر برنامه های مهم نظام سلامت، 
جوانی  و  سرزمینی  آمایش  کشور،  بیماری های  نقشه  همچون 
و  تدوین  برنامه سلامت خانواده،  اجرای  از مسیر  باید  جمعیت 
اجرایی شوند. وی ضمن تاکید بر ضرورت تدوین و اجرای برنامه 
های پژوهشی حوزه سلامت در انطباق با برنامه سلامت خانواده 
گفت: پژوهش ها باید به ما نشان بدهند که چرا در فلان منطقه 
سرطان شایع است و چرا مشکلات بهداشت محیط در یک منطقه 

از کشور بیش از سایر نقاط به وجود می آید.
است  قادر  خانواده  سلامت  برنامه  اینکه  بیان  با  بهداشت  وزیر 
اطلاعات لازم درباره مؤلفه های اجتماعی تاثیرگذار بر سلامت را 
در اختیار تصمیم سازان و شورای عالی سلامت قرار دهد، افزود: 
در دو سال آینده باید با همه توان در مسیر اجرای برنامه سلامت 

خانواده قدم برداریم .

معاون رییس جمهور و رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیست گفت: ایران کشوری است که در 
منطقه خشک و نیمه خشک واقع شده است؛ 
با  از این رو تجربیات خوبی در زمینه مقابله 
گردوغبار دارد و آماده است آن را در اختیار 

کشورهای دیگر قرار دهد.  
علی  ایرنا،  زیست  گزارش خبرنگار محیط  به 
سلاجقه در نشست خبری اجلاس بین المللی 
 ( غبار  و  گرد  و  ماسه ای  توفان های  با  مقابله 
۱٨ و ۱٩ شهریور( افزود: این روزها کره زمین 
در ابعاد مختلف سیاسی، اجتماعی، اقتصادی 
و محیط زیستی بیشترین تغییر را می گذراند.

قبل  سال   ٣۰ تا   ۲۰ شاید  شد:  یادآور  وی 
این  اکنون  اما  داشت  ثبات  جهانی  وضعیت 
نقاط  برخی  در  و  است  خورده  هم  به  روند 
سیلاب  دیگری  نقطه  و  خشکسالی  شاهد 
هستیم. باید شرایط را به بهترین نحو مدیریت 

کنیم تا کمترین خسارت متوجه مردم شود.
عنوان  به  اقلیم  تغییر  داشت:  اظهار  سلاجقه 
غیر  و  شده  پذبرفته  دنیا  در  واقعیت  یک 
قابل انکاری است و در این میان دخالت های 
تشدید  را  آن  صنعتی  انقلاب  از  بعد  انسانی 
کرد و مولفه های محیط زیست را تحت تأثیر 

قرار داد.
وی گفت: در چند سال گذشته از یک طرف 
دیگر شدت  سوی  از  و  شاهد شدت خشکی 
به  غبار  و  گرد  نهایت  در  و  هستیم  سیلاب 
عنوان یک پدیده نوظهور بروز کرد و به شکل 

یک مخاطره بین المللی مطرح شده است.
سه  به  ذرات  برداشت  فرایند  افزود:  سلاجقه 
نشین  ته  محل  و  حمل  ایجاد،  محل  بخش 
این  در  ایران  که  است  تقسیم بندی  قابل 
زمینه محل ته نشین است و تحت تاثیر سوء 
از  می گیرد.  قرار  غبار  و  گرد  از  ناشی  اثرات 
آنجا که آب در موقعیت خاص جغرافیایی قرار 
گرفته است؛ ایران تجارب ارزنده ای در زمینه 
که  دارد  زیست  محیط  مسائل  با  سازگاری 

قنات یکی از آنها است.
توجه  با  کرد:  تاکید  جمهور  رییس  معاون 
ایران  که  می طلبد  اقلیمی  کنونی  شرایط  به 
دیگر  کشورهای  اختیار  در  را  خود  تجربیات 
با  جانبه  چند  رایزنی های  البته  دهد  قرار 

کشورهای همسایه آغاز شده است.
تاکید  محیط زیست  حفاظت  سازمان  رئیس 
کرد: محیط زیست یک مسأله سیاسی نیست 
اینکه  وجود  با  است؛  بشر  مشترکات  از  و 
و  داشتیم  تحریم  قالب  در  زیادی  فشارهای 
با  اما  شدیم  محروم  جهانی  های  ظرفیت  از 
مسأله  این  سیزدهم  دولت  اصولی  سیاست 
سال  از  زیست  محیط  قوی  دیپلماسی  با  را 
قبل با برگزاری نشست منطقه ای گرد و غبار 
و حضور ۱۱ کشور همسایه و ۶ دستگاه بین 
ادبیات  به  شد  باعث  و  کردیم  آغاز  المللی 

مشترکی در این زمینه دست یابیم.
ایران  از  ملل  سازمان  داد:  ادامه  سلاجقه 
درخواست کرد با توجه به توانمندی و تجارب 
غبار  و  گرد  با  مقابله  زمینه  در  که  ارزنده ای 
با  مقابله  المللی  بین  اجلاس  میزبان  دارد، 

گرد و غبار باشد و ایران نیز 
این درخواست را پذیرفت و 
مقرر شد ۱٨ و ۱٩ شهریور 
برگزار  اجلاس  این  امسال 

شود.
با  نیز  سوم  روز  افزود:  وی 
حاشیه  کشور  هفت  حضور 
و  چین  هند،  فارس،  خلیج 
پاکستان نشستی در منطقه 
به  و  می شود  برگزار  مکران 
عنوان الگوی توسعه سازگار 
جهان  در  زیست  محیط  با 

مطرح شود.
تفاهم نامه ها  امضای  به 

بسنده نمی کنیم 
این  در  افزود:  سلاجقه 
امضای  به  فقط  اجلاس، 

قالب  در  نمی کنیم؛  بسنده  تفاهم نامه ها 
نیرو،  وزارتخانه های  از  متشکل  کارگروهی 
نمایندگی  به  که  نفت  و  کشاورزی  جهاد 
سازمان حفاظت محیط زیست به عراق سفر 
عملیاتی  کارهای  اجرای  به  منجر  که  کردند 
این  بر  شد،  غبار  و  گرد  با  مقابله  زمینه  در 
اساس قرار است در چهار استان عراق کارهای 
عملیاتی آغاز شود همچنین عملیات مشترک 
آغاز  زودی  به  نیز  سوریه  شرق  شمال  در 
می شود. با عربستان هم نشست هایی داشتیم 
ایران  کشور  این  در  هکتار  میلیون   ٩۰ زیرا 
ترکمنستان  با  و  می دهد  قرار  تاثیر  تحت  را 
دست  خوبی  تفاهم های  به  قبل  ماه  یک  هم 

یافتیم.
وی ادامه داد: در زمینه مقابله با گردو  غبار، 
وزارت جهاد کشاورزی وظایفی دارد که باید 
به آنها عمل کند و باید با همکاری یکدیگر، 
کنیم.  برطرف  را  عرصه  این  در  چالش ها 
استفاده  نفتی  مالچ های  از  این  از  پیش  تا 
دانش  شرکت های  همکاری  با  اما  می کردیم 
زیست  محیط  دوستدار  های  مالچ  بنیان، 
مالچ ها  این  از  نمونه  دو  اکنون  که  شد  تهیه 
انتخاب و در مرحله تولید و عمل است. آنها 
را به کشورهای همسایه هم توصیه می کنیم؛ 
اگر مسائل اعتباری آن برطرف شود در داخل 

کشور کارهای خوبی انجام می شود.
اظهار  زیست  محیط  سازمان حفاظت  رییس 
داشت: برای مقابله با گرد و غبار یک برنامه 
۱۰ ساله به تفکیک استان ها تهیه شده است 
به  را  خود  راهکارهای  که  داریم  آمادگی  و 

کشورهای دیگر ارائه دهیم.
تامین اعتبار اجرا از صندوق منطقه ای محیط 

زیست 
برای  نیاز  مورد  اعتبار  تامین  برای  سلاجقه 
گفت:  غبار  و  گرد  با  مقابله  بندهای  اجرای 
عضو  کشورهای  سوی  از  مبلغی  تاکنون 
صندوق منطقه ای محیط زیست به آن واریز 
تایید  صندوق  این  اساسنامه  که  زمانی  شد، 
شود، کشورها به پرداخت حق عضویت موظف 
پربار  صندوق  صورت  این  در  که  می شوند 
خواهد شد و می توان برای اجرای تصمیمات 

عملیاتی از آن استفاده کرد.
تحریم،  علت  به  البته  کرد:  تاکید  وی 
این  در  ملل  دستگاه های مسوول در سازمان 
زمینه نقش خود را به خوبی ایفا نکردند مثلا 
هر  کردند؛  رها  کار  وسط  را  سیستان  طرح 
هم  آنها  اما  می دهد  ادامه  را  کار  ایران  چند 

وظایفی دارند که باید به آن عمل کنند.
محیط زیست مساله سیاسی نیست 

نه  که  است  کشوری  ایران  گفت:  سلاجقه 
ظلم می کند و نه ظلم را می پذیرد؛ در چند 
سال گذشته تحریم ها باعث شد تا آنطور که 
المللی  بین  حمایت های  و  تسهیلات  از  باید 
نشویم.  مند  بهره  زیست  محیط  زمینه  در 
تلاش می کنیم که به کشورها بفهمانیم که 
محیط  زیست مساله سیاسی نیست و باید به 
برسیم؛  زمینه  این  در  مشترک  گفتمان  یک 
بنابراین اگر با کشوری شرایط همکاری فراهم 

باشد ما هم همکاری خواهیم کرد.
تحریم  بحث  کشورها  برخی  کرد:  تاکید  وی 
های حداکثری را مطرح می کنند اما تلاش 
ما این است که کشورها به این موضوع برسند 
که مسائل محیط زیست همه کشورها را تحت 
فراهم  صورت  در  بنابراین  می دهد  قرار  تاثیر 
شدن شرایط، ایران با رعایت عزت نفس خود 
حتما با کشورهای دیگر همکاری خواهد کرد 
اما فعلا هیچ طرح مشترکی با آمریکا نداریم.

از هیرمند در صورت  ایران  رها کردن حقابه 
بارش مناسب 

معاون رییس درباره تامین حقابه از بالادست 
سطح  در  مشخصی  قانون  آب،  درباره  گفت: 
زمینه  این  در  ندارد؛  وجود  المللی  بین 
اصلی ترین  و موثرین اقدام، رایزنی و گفتمان 
دو جانبه و چند جانبه در حوضه های مشترک 

است.
وی افزود: درباره شرایط شرق کشور و تالاب 
هامون هم رییس جمهور تاکید دارد که باید 
افغانستان  و  ایران  میان  مشترک  تفاهم نامه 
پذیرفتند.  را  آن  هم  کشور  دو  شود،  اجرا 
بازدید  منطقه  از  هم  کارشناسان  از  گروهی 
کرد  اعلام  افغانستان  حاکمه  هیات  و  کردند 
سرریز  سد  آب  و  باشد  مناسب  بارش ها  اگر 

شود، حقابه ایران را رها خواهند کرد.

اقلیم  با  بر و سازگار  کاشت درختان کم آب 
منطقه 

رییس سازمان حفاظت محیط زیست درباره 
گفت:  نهال  اصله  میلیارد  یک  کاشت  طرح 
بومی و  بر و  باید کم آب  نهال ها  از دید من 
اجازه کاشت  باشند.  اقلیم منطقه  با  ساز گار 
ایمنی  باید  نمی دهیم  را  بومی  غیر  گونه های 
زیستی در این طرح رعایت شود و برای این 
باید  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  منظور 
نسبت به نهال هایی که انتخاب می شود، نظر 

دهد.
سری  یک  هم  امروز  به  تا  اظهارداشت:  وی 
و  نیستند  بومی  که  شده  کشور  وارد  گونه ها 
مشکلاتی را برای محیط زیست کشور ایجاد 
کردند؛ در واقع باعث تخلیه منابع آبی کشور 

شدند.
عناصر سنگین در گردو غبار دیده نشده است 
رییس سازمان حفاظت محیط زیست درباره 
گفت:  غبار  گردو   در  سنگین  عناصر  وجود 
همکاری  با  زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت  وزارت 
ذرات گرد و غبار ۱۰ و ۲.۵ میکرون را تجزیه 
عناصر  وجود  لحاظ  از  و  می کند  تحلیل  و 
سنگین که ممکن است برای انسان خطرناک 

باشند، مورد بررسی قرار می دهد.
و  این گرد  از  افزود: ممکن است بخشی  وی 
غبارها از کشورهایی که زمانی مناطق جنگی 
بلند شود و برای همین تجزیه  بودند به هوا 
نیز  تاکنون  و  می شود  انجام  مداوم  تحلیل  و 
عناصر سنگینی که برای سلامت انسان مضر 

باشد مشاهده نشده است. 
تصمیمات اجلاس باید الزام آور باشد  

سلاجقه درباره زمان اجرای تصمیمات اجلاس 
تصمیمات  اجرای  برای  زمان  تعیین  گفت: 
دقیق  زیاد  تواند  نمی  غبار  و  گرد  اجلاس 
باشد اما در صورت تایید از سوی کشورهای 
شرکت کننده می تواند الزام آور باشد ؛ برای 
تا از  از سازمان ملل می خواهیم  این منظور 
ابزارهای خود استفاده کند و خروجی را الزام 
آور کند چون سازمان ملل پشت این کار قرار 
گرفته و حتما سازو کارهایی برای این مساله 

دارد که باید آنها را به کار گیرد.

ایران تجارب خود در زمینه مقابله با گردوغبار 
را در اختیار کشورهای دیگر قرار می دهد

خبر

تسریع در انتقال محکومان میان دولت های 
عضو همکاری شانگهای اولویت ایران است

میان  انتقال محکومان  در  تسریع  دادگستری گفت:  وزیر 
اسلامی  جمهوری  قضایی  خانواده  برای  عضو  دولت های 
ایران یک اولویت است و ایجاد یک سازوکار موثر و سازمان 
و  خود  اصلی  سرزمین  به  زندانیان  بازگشت  برای  یافته 
نظارت بر آن در این سازمان مهم منطقه ای، شایسته تأمل 

است.
به گزارش ایرنا از وزارت دادگستری، امین حسین رحیمی 
دادگستری  وزرای  نشست  دهمین  در  شرکت  برای  که 
در  است،  کرده  سفر  چین  به  شانگهای  همکاری  اعضای 
شانگهای،  همکاری  سازمان  داشت:  اظهار  نشست  این 
سازمانی است مهم که برای تحکیم حسن همجواری میان 
سیاسی،  حقوقی،  مختلف  عرصه های  در  عضو  دولت های 
فرهنگی، اقتصادی و امنیتی پا به عرصه وجود نهاده است 
و ناگفته پیداست که تحقق هر کدام از این اهداف بزرگ 
نیازمند کمک نهادهای حقوقی و قضایی است؛ این مهم به 

خوبی اهمیت اجلاس حاضر را روشن می کند.
در  همکاری  ایمان  با  ایران  اسلامی  جمهوری  افزود:  وی 
با  حقوقی  قضایی  روابط  گسترش  دادگستری،  عرصه 
دولت های عضو را یکی از اصول بنیادین خود می داند و از 
این جهت آماده است تا با همه دولت های عضو این سازمان 
موافقتنامه های حقوقی و قضایی منعقد کند. با این همه، 
اهمیت  یادشده حائز  موافقتنامه های  انعقاد  از  بیش  آنچه 

است، اجرای موثر آن موافقتنامه ها است.
وزیر دادگستری گفت: جمهوری اسلامی ایران از اندیشه 
دادگستری  وزرای  میان  پایدار  و  منظم  گفت وگوی  یک 
اعضاء استقبال کرده و به ویژه خاطر نشان می کند تسریع 
خانواده  برای  عضو  دولت های  میان  محکومان  انتقال  در 

قضایی جمهوری اسلامی ایران یک اولویت است.
سرزمین  به  زندانیان  بازگشت  برای  موثر  سازوکار  ایجاد 

اصلی خود
اسلامی  دادگستری جمهوری  وزارت  اضافه کرد:  رحیمی 
ایران با ایمان به اصول »کرامت انسانی« و »قابلیت اصلاح 
پذیری« همه مجرمان، معتقد است تحمل کیفر در کشور 
اصلی بیش از هرجای دیگر می تواند به بازپروری افراد خاطی 
کمک کرده و در عین حال با عنایت به اصل »شخصی بودن 
مجازات« کمترین آسیب ممکن را به خانواده او وارد کند. 
برای  یافته  ایجاد یک سازوکار موثر و سازمان  این رو،  از 
بازگشت زندانیان به سرزمین اصلی خود و نظارت بر آن در 

این سازمان مهم منطقه ای، شایسته تأمل است.
وی تصریح کرد: انعقاد موافقتنامه های معاضدت قضایی در 
برای  دولت های عضو  میان  کیفری  و  تجاری  مدنی،  امور 
تسهیل روابط مدنی و تجاری، از اهمیت بسیاری برخوردار 
است. با این همه، یکی از مهمترین چالش های آینده این 
سازمان را باید چگونگی سازماندهی همکاری های تخصصی 
اسناد،  از جمله ثبت  اعضا در زمینه های مختلف حقوقی 
جمهوری  و  دانست  قانونی  پزشکی  و  دادگستری  وکالت 
اسلامی ایران با اعتقاد راسخ به ضرورت ایجاد سازوکار پویا 
و کارآمد در این عرصه ها از اندیشه ایجاد یک کارگروه در 
سطح کارشناسان برای بررسی موضوع حمایت می کند و 

آماده مشارکت در عملکرد چنین کارگروهی است.
توسعه فناوری رایانه ای

وزیر دادگستری یادآور شد: امروز تردیدی نیست که توسعه 
فناوری رایانه ای همه ابعاد زندگی انسان را تحت تاثیر قرار 
داده است. این مسأله، مانند هر پدیده انسانی، دارای ابعاد 
شایسته  عرصه  این  در  است.  خود  منفی خاص  و  مثبت 
است ظرفیت های مختلف این موضوع، مانند ایجاد بانک 
اطلاعات حقوقی مشترک میان دولت های عضو، استفاده 
از هوش مصنوعی در عرصه قضا و شبکه های مرتبط با ارائه 
با رعایت اصل حاکمیت دولت های عضو  خدمات حقوقی 

مورد بررسی کارشناسی قرار گیرد.
رحیمی تصریح کرد: بدون شک، ایجاد یک مرکز نگهداری 
و ذخیره اطلاعات در سطح این سازمان منطقه ای، آرمانی 
است که با تلاش مستمر و پیگیر همه اعضاء قابل تحقق 
خواهد بود. در همین سیاق، تلاش برای »همسان سازی« 
و  امنیت  تضمین  برای  عضو  دولت های  داخلی  مقررات 
ایمنی جابه جایی افراد و اموال از طریق مرزهای کشورهای 
عضو سازمان همکاری شانگهای، ابتکاری است ارزنده که 
باید ویژگی های تاریخی، فرهنگی  صدالبته در اجرای آن 
و در یک کلام حاکمیت دولت های عضو مورد توجه قرار 

گیرد.
عضو  دولت های  دادگستری  وزرای  نشست  گفت:  وی 
فرصتی است بی بدیل تا زمینه ایجاد یک موافقتنامه جامع 
بررسی  و  بحث  مورد  یافته  با جرائم سازمان  مقابله  برای 
قرار گیرد. در همین ارتباط، موضوع مبارزه با فساد برای 
دستگاه قضایی جمهوری اسلامی ایران از اهمیت بسزایی 
برخوردار است. جمهوری اسلامی ایران به عنوان یکی از 
اعضای کنوانسیون مبارزه با فساد در چند دهه گذشته به 
از تبادل اطلاعات  ارزنده ای دست یافته است و  تجربیات 
و افکار در این حوزه با دولت های عضو سازمان شانگهای 
استقبال می کند. در همین سیاق یکی از نیازهای عاجل 
»موافقتنامه جامع  انعقاد  می توان  را  فساد  با  مقابله  برای 
از جرم« و »موافقتنامه های استرداد  اموال ناشی  استرداد 
مجرمین« میان اعضا دانست که می تواند به عنوان یکی از 
ظرفیت های جدی در چارچوب معاضدت قضایی در امور 

مدنی و کیفری مورد توجه وزرای دادگستری قرار گیرد.
وزیر دادگستری افزود: سازمان همکاری شانگهای تلاشی 
مبارک برای تحقق بخشیدن به جهانی چند قطبی که از 
مدیریت یکجانبه آمریکا خسته و دلزده شده است. در این 
سازمان باید کلیدواژه »همبستگی« میان ملت های مستقل 
و  عدالت  تحقق  برای  آن  از  و  سپرد  خاطر  به  را  آزاده  و 
دادگستری در خدمت به مردمان آزاده این منطقه استفاده 
کرد که بسیاری از آنها بار تحریم های یکجانبه، ظالمانه و 
غیرانسانی دولت های غربی و از جمله ایالات متحده آمریکا 

را تحمل می کنند.
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سازمان  بودجه  و  برنامه  هماهنگی  معاون 
اعتبارات  تهران  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت 

سال جاری استان را تشریح کرد.
حشمت اله سلیمانی در گفت و گو با ایسنا، در 
تهران  استان  در  جاری  سال  اعتبارات  تشریح 
تهران  استان  برای  جاری  سال  اعتبارات  گفت: 
که  است  تومان  میلیارد   ۷٣۰ ۵هزارو  بر  بالغ 
به صورت  و بخشی  به صورت هزینه ای  بخشی 

تملک دارایی ابلاغ شده است.
پروژه های  اتمام  سیزدهم  دولت  در  افزود:  وی 
قرار  به صورت جدی در دستور کار  تمام  نیمه 
گرفته است و در همین راستا در سطح استان 
گذشته  تمام  نیمه  پروژه های  اتمام  نیز  تهران 
لذا  است  شده  هدف گذاری  جدی  صورت  به 

پروژه ای کلنگ زنی و آغاز نشده است.
تهران یکهزار و  استان  ادامه داد: در سطح  وی 
۴۵۰ پروژه نیمه تمام وجود دارد که از این تعداد 
 ۱۲ حدود  مجموعا  است؛  احداثی  پروژه   ٩۰۰
هزار میلیارد تومان تکمیل این پروژه ها نیازمند 

میلیارد  هزار   ٩ عدد  این  از  که  است  اعتبارات 
تومان سهم پروژه های احداثی و مابقی در حدود 

٣ هزار میلیارد تومان سهم سایر پروژه ها است.
استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  معاون 
پروژه  هیچ  تقریبا  اینکه  بر  تاکید  با  تهران 
تنها  و  نشده  تعریف  تهران  استان  در  جدیدی 
کار  دستور  در  تمام  نیمه  پروژه های  تکمیل 
در  شده  پیش بینی  افزود:  است،  گرفته  قرار 
سال جاری ۱٨۵ پروژه اصلی با تخصیص ۱۰۰ 
انجام  اولویت بندی  اساس  بر  اعتبارات  درصدی 
شده به اتمام و بهره برداری برسد؛ این پروژه ها 
در بخش های بهداشت، راه، فرهنگ، آموزش و 
توانبخشی استان تهران خواهد بود که شاخص 
قابل  افزایش  این بخش ها  در  استان  سرانه های 

توجهی خواهد داشت.
جزو  تهران  استان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
محروم ترین استان های کشور است و در برخی 
بخش ها پس از سیستان و بلوچستان قرار گرفته 
تهران  استان  ادامه داد: متاسفانه معمولا  است، 

تعریف می کنند؛ در حالی که  تهران  با شهر  را 
۱۵ شهرستان در تهران وجود دارد که جمعیت 
برخی از آنها معادل حدود ۵ تا ۶ استان کشور 
غرب  جنوب  شهرستان های  مثال  برای  است. 
جمعیتی  و...  ملارد  بهارستان،  همانند  استان 

معادل ۵ استان کوچک کشور است.
در  محرومیت زدایی  اینکه  بر  تاکید  با  سلیمانی 
افزود:  نمی شود،  گرفته  جدی  خیلی  قوانین 

را  کشور  درآمدهای  درصد   ٣۰ تهران  استان 
میلیارد  هزار   ۱۰۵۴ از  یعنی  می کند؛  فراهم 
در  آن  میلیارد  هزار   ٣۱۰ کشور  درآمد  تومان 
استان تهران محقق می شود؛ اما سهم تهران از 
نیاز است  اعتبارات کمتر از ۲ درصد است. لذا 
نیز  تهران  برای  نفت خیز  استان های  همانند 
ردیفی باتوجه به مازاد درآمدها در برنامه هفتم 

در نظر گرفته شود.

بودجه ۵۷۳۰ میلیارد تومانی استان تهران برای تکمیل پروژه های نیمه تمام
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هنری
اخبار

نرخ گاز برای تاسیسات گردشگری یک 
چهارم تعرفه بخش صنعت تعیین شد

 معاون نظارت و ارزیابی خدمات گردشگری وزارت میراث  فرهنگی، 
گردشگری و صنایع  دستی از تغییر تعرفه نرخ گاز برای تاسیسات 

گردشکری به یک چهارم بخش صنعت خبر داد.
وزارت  اطلاع رسانی  و  روابط عمومی  اداره کل  از  ایرنا  به گزارش 
با  برات  اسماعیل  دستی،  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث 
مصرفی  گاز  تعرفه  نرخ  آیین نامه  اظهارداشت:  خبر  این  اعلام 
صنایع و خدمات به تصویب هیئت وزیران رسید و خوشبختانه با 
پیگیری های عزت الله ضرغامی وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی، نرخ بهای گاز مصرفی تاسیسات گردشگری به میزان 

یک چهارم نرخ صنعت کاهش یافت.
وی با اشاره به پیگیری های انجام شده در این زمینه افزود: آیین نامه 
اجرایی جزء یک بند الف تبصره ۱۴ قانون بودجه سال ۱۴۰۲ که در 
خردادماه امسال تصویب شده بود، موجب شد که نرخ گاز مصرفی 
تاسیسات گردشگری افزایش یافته و بر مبنای واحد به مبلغ ۶هزار 

ریال تعیین شود.
برات بیان کرد: این موضوع موجب افزایش تعرفه هتل ها و تاسیسات 
گردشگری شد و در قبوض گاز ماه های تیر و مرداد اعمال شد اما 
اصلاح  فرآیند  در  میراث فرهنگی  وزیر  پیگیری های  و  تلاش ها  با 
آیین نامه مزبور، نظر وزارتخانه لحاظ شد و بر این اساس نرخ گاز 
تاسیسات گردشگری و صنایع دستی به میزان ۱۴۹.۵ ریال تعیین و 
به تصویب هیئت دولت رسید و ۱۱ شهریور امسال رسماً ابلاغ شد. 
بنابراین نرخ تاسیسات گردشگری کمتر از یک چهارم تعرفه بخش 

صنعت شد که خبر خوبی برای فعالان حوزه گردشگری است.
اهمیت  به  اشاره  با  گردشگری  خدمات  ارزیابی  و  نظارت  معاون 
توسعه  برای  حمایتی  ابزارهای  از  یکی  اظهارداشت:  موضوع  این 
تسهیلات  از  صنعت  این  فعالان  بهره مندی  کشور،  در  گردشگری 
در  با  خصوصی  بخش  سرمایه گذاران  است.  انرژی  تعرفه های  و 
صنایع  در  سرمایه گذاری  به  نسبت  اقتصادی  توجیه  نظرگرفتن 
اصلی  مولفه های  و  ملزومات  از  یکی  و  می کنند  اقدام  مختلف 
تشویق سرمایه گذاران و حمایت از فعالان صنعت گردشگری، وجود 

مشوق های قانونی در زمینه انرژی است.
تاسیسات  در  انرژی  بهینه  مصرف  به  توجه  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
حمایتی  همواره  فرهنگی  میراث   وزارت  رویکرد  گفت:  گردشگری 
بوده و بر پشتیبانی و مساعدت حداکثری از فعالان حوزه گردشگری 
تاکید دارد، زیرا معتقدیم صنعت گردشگری اگر به جایگاه واقعی 
سایر  از  را  کشور  و  شکوفا  را  اقتصاد  می تواند  یابد،  دست  خود 
درآمدها بی نیاز کند اما در عین حال توجه به مقوله مصرف بهینه 

انرژی و توسعه پایدار نیز ضروری است.
برات افزود: از آنجایی که استفاده درست و به جا از انرژی، متضمن 
توسعه پایدار در هر جامعه ای است، حفظ منابع با ارزش انرژی و 

مدیریت صحیح مصرف آن یکی از موضوع های مهم است.
انتخاب  کرد:  بیان  گردشگری  خدمات  ارزیابی  و  نظارت  معاون 
بر  علاوه  انرژی  مصرف  در  درست  سیاست های  و  صحیح  الگوی 
موجب  باشد،  اقتصادی  رشد  استمرار  بر  تضمینی  می تواند  اینکه 
کاهش تخریب منابع انرژی و نیز کاهش اثرات سوء ناشی از استفاده 
ناصحیح از آن، بر محیط زیست می شود. توصیه اکید به تاسیسات 

گردشگری، توجه و اهتمام ویژه به این امر است.
برات اظهارداشت: به همین منظور وزارت گردشگری در فرآیندهای 
تشویقی،  سیاست  اعمال  با  و…  درجه بندی  و  ارزیابی  به  مربوط 
تدابیر لازم را برای ترغیب تاسیسات گردشگری در مدیریت مصرف 

انرژی در نظر گرفته است.

آلبوم »مناقب خوانی در ایران« منتشر 

شد/ شنیدن یک گنجینه موسیقایی
»مناقب خوانی در ایران« عنوان یکی از تازه ترین محصولات مرکز 
موسیقی حوزه هنری است که طی روزهای اخیر با پژوهش هوشنگ 
قرار  مخاطبان  روی  پیش  کشورمان  محققان  و  مدرسان  از  جاوید 

گرفت.
به گزارش خبرنگار مهر، آلبوم »مناقب خوانی در ایران« با پژوهش 
هوشنگ جاوید از مدرسان و محققان موسیقی آیینی کشورمان طی 
تبلیغات  سازمان  هنری  حوزه  موسیقی  مرکز  توسط  اخیر  روزهای 

اسلامی در دسترس علاقه مندان قرار گرفت.
مناقب خوانی علوی در مقام آوازی »اری وه« لری به خوانندگی حمید 
سبزعلی از خرم آباد، مناقب خوانی علوی به خوانندگی روانشاد حجت 
الاسلام محمدعلی رجبی کیاسری از ساری، مناقب خوانی علوی به 
خوانندگی مرحوم براتعلی زابلستانی از منطقه بهشهر مازندران، مناقب 
خوانی علوی به خوانندگی مرشد ولی الله ترابی از منطقه ری، مناقب 
رئیسی  یاد شوقعلی  زنده  به خوانندگی  قشایی  ترکی  علوی  خوانی 
از منطقه دژکرد اقلید فارس، مناقب حسینی )مرثیه و مصیبت( به 
خوانندگی شوقعلی رئیسی از منطقه دژکرد اقلید فارس، مناقب علوی 
با ذکر دوازده امام به خوانندگی و ذکر خلیفه جلال زند سلیمی از 
سنندج، مناقب حسینی )غزل خوانی تهران( به خوانندگی رضا آقا 
محمد کدخدا از تهران، مناقب علوی )غزل خوانی( به خوانندگی اکبر 
درویش بلبل از یزد، مناقب مهدوی به خوانندگی مرحوم نورمحمد 
درپور از تربت جام خراسان رضوی، مناقب علوی به خوانندگی صمد 
گنجانده  آلبوم  این  در  که  قطعاتی هستند  گیلان  تالش  از  حبیبی 

شده اند.

اسلامی  ارشاد  و   فرهنگ  وزیر   
راهبری  و  سیاست گذاری  خواستار 
و  اربعین شد  در  تحول  برای  مناسب 
در  بالایی  مردمی  ظرفیت های  گفت: 
حوزه اربعین وجود دارد که می توان از 

آن استفاده کرد.
اطلاع  پایگاه  از  ایرنا  گزارش  به 
اسماعیلی  محمدمهدی  حج،  رسانی 
و  ریزی  برنامه  شورای  نشست  در 
رهبری  معظم  مقام  بعثه  هماهنگی 
کربلا  در  که  زیارت  و  سازمان حج  و 
با  امیدواری کرد که  ابراز  برگزار شد، 
مناسب  راهبری  و  گذاری  سیاست 
ایجاد  تحول  اربعین  حوزه  در  بتوان 

کرد.
گرفته  صورت  کارهای  مجموعه  وی 
در قالب ستاد مرکزی اربعین را قابل 
های  ظرفیت  گفت:  و  دانست  تقدیر 
اربعین وجود  بالایی در حوزه  مردمی 

دارد که می توان از آن استفاده کرد.
تکلیف  براینکه  تاکید  با  اسماعیلی 
سفرهای عمره نیز باید هرچه سریعتر 
جمع  ضمن  افزود:  شود،  مشخص 
صورت  های  شناسی  آسیب  بندی 
شورایعالی  آینده  جلسه  در  گرفته 
حج یک پیشنهاد عملی با هدف حل 

مشکلات فعلی ارائه شود.
مراسم  امیدواری کرد مسیر  ابراز  وی 
اربعین که به برکت خون شهدا شاهد 
و  علی  بن  حسین  ارادتمندان  حضور 
اهل بیت )علیهم اسلام( است با شکوه 

تر و قوی تر از گذشته استمرار یابد.
از  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
حمایت های رییس جمهور هم تشکر 
جلسه  چند  در  ایشان  گفت:  و  کرد 
ستاد مرکزی اربعین را حضور داشت و 
پیگیر امور بود. با تدبیر ایشان امسال 
به  تری  جدی  ورود  مردمی  جریان 
روند مدیریتی اربعین داشت که نتایج 

مثبتی به دنبال داشت.

بزرگی  اقدامات  اینکه  بیان  با  وی 
دارد  تقدیر  جای  که  گرفته  صورت 
سازمان  رییس  حسینی  آقای  گفت: 
که  است  موفق  مدیری  زیارت  و  حج 
کارنامه روشنی دارد، از مدیران انقلاب 
و جهادی است که عملکرد ایشان در 
را  جمهور  رئیس  تحسین  حج  موسم 

نیز در پی داشت.
کرامت  و  شان  حفظ  همگان  وظیفه 

زائر است
نواب  سیدعبدالفتاح  الاسلام  حجت 
نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت 
گفت: اتفاقی که این روزها در سرزمین 
تاریخ  در طول  است  در جریان  عراق 
مردم  یاری خدا  به  و  است  بی سابقه 
سرفراز عراق میزبان بزرگترین حرکت 
برکت  به  و  هستند  جهان  در  آئینی 
بزرگترین  حسین)ع(  امام  وجود 
اجتماع بشری در این سرزمین شکل 

می گیرد.
بازگشت  وی توصیه هایی درخصوص 
رسانی  اطلاع  لزوم  بر  و  داشت  زائران 
درخصوص پرهیز از رانندگی در حال 
وظیفه  افزود:  و  کرد  تاکید  خستگی 
همگان حفظ کرامت و شان زائر است.

نماینده ولی فقیه درامور حج و زیارت 
با اشاره به نحوه راهبری مراسم اربعین 
در ایران و عراق تاکید کرد: برای آنکه 
بهتری  نیاید و خدمات  مشکلی پیش 
بهتر  و  تر  روان  کارها  و  ارائه  زائر  به 
هماهنگی  و  رسانی  اطلاع  انجام شود 

بیشتر ضروری است.
وی همچنین به فعالیت شرکت هایی 
که تحت نظارت سازمان حج و زیارت 
به  زائر  عتبات  نوین  طرح  قالب  در  و 
و  کرد  اشاره  کنند،  می  اعزام  عراق 
ولی  گرفته  صورت  تغییرات،  گفت: 
کافی نیست. شرکت های اعزام کننده 
زائر به عتبات باید فرصت خدمتگزاری 
دنبال  به  افرادی که  با  و  نهند  ارج  را 

سوء استفاده هستند، برخورد شود.
سازمان  رئیس  حسینی  عباس  سید 
ایرانی  زائران  حضور  از  زیارت  و  حج 
روند  و  حسینی  اربعین  مراسم  در 
طرح  قالب  در  عراق  به  زائران  اعزام 
و  کرد  ارائه  گزارشی  عتبات  نوین 
گفت: ایجاد وضعیت بهتر برای زائران 
بعد  به  توجه  و  زیارتی  سفرهای  در 
زوار  کرامت  و  شان  حفظ  و  فرهنگی 
از اولویت های مجموعه حج و زیارت 

است.
عتبات  معاون  محمدی  حمیدرضا 
میان  از  که  کرد  اعلام  حج  سازمان 
سه میلیون و 8۰۰ هزار نفری که در 
سامانه سماح ثبت نام کرده اند بیش 
از ۲ میلیون و 8۱۰ نفر حق بیمه خود 

را پرداخت کردند.
وی افزود: موج بازگشت زائران ایرانی 
لذا  شود.  می  ارزیابی  آینده  روز  سه 
در  لازم  های  آمادگی  و  هماهنگی 

بخش های مختلف ضروری است.
مسئول  صفاری  وحید  جلسه  این  در 
زیارت  و  حج  سازمان  اربعین  ستاد 
درباره اقدامات این ستاد گزارشی داد 
و حجت الاسلام حمید احمدی رئیس 
اربعین  آموزشی  و  فرهنگی  کمیته 
این  های  برنامه  و  ها  فعالیت  درباره 
کمیته در مراسم امسال به ایراد سخن 
میهن  بیمه  شرکت  نماینده  پرداخت. 
نیز درباره خدمات رسانی به زائران در 
داخل کشور و عراق و همچنین سید 
پزشکی  مرکز  رئیس  مرعشی  علی 
پزشکی  خدمات  درباره  زیارت  و  حج 
و درمانی ارائه شده در مراسم اربعین 

گزارشی ارائه کرد.
وزیر فرهنگ در بازدید از اتاق وضعیت 

ستاد مردمی اربعین؛
فرهنگ  مردمی سازی  اسماعیلی: 

مهمترین راهبرد وزارت ارشاد است
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در بازدید 

اربعین،  مردمی  ستاد  وضعیت  اتاق  از 
گفت: مردمی سازی حوزه فرهنگ، هنر 
و رسانه مهمترین راهبرد این وزارتخانه 

است.
ایرنا،  فرهنگی  خبرنگار  گزارش  به 
ظهر  از  بعد  اسماعیلی  محمدمهدی 
بازدید  در  شهریورماه-   ۱۳- دوشنبه 
از اتاق وضعیت ستاد مردمی اربعین با 
حضور در جمع مدیران و دست اندرکاران 
اظهارات  استماع  از  اتاق وضعیت پس 
و  تشکل ها  نماینده  یکتا  حسین  حاج 
فعالان مردمی در ستاد مرکزی اربعین 
گرفت،  صورت  آنلاین  صورت  به  که 
هستیم  این  دنبال  اساسا  اظهارداشت: 
که فرهنگ و هنر مردمی شود و عموم 
جوانان و نوجوانان ایرانی زیر این چتر 
بچه های  درصد  یعنی ۹۹  گیرند.  قرار 
ایرانی با همین قرائت و نگاه جزو سپاه 

حضرت بقیه الله الاعظم هستند.
مجموعه  زیر  نهادهای  در  افزود:  وی 
نیز  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
این موضوع را دنبال می کنیم. از جمله 
حجت الاسلام سیدکمیل باقرزاده رایزن 
ارتباطات  و  فرهنگ  سازمان  فرهنگی 
اردوگاه های  به  که  لبنان  در  اسلامی 
می کند  تلاش  و  می رود  فلسطینی ها 
فرهنگ ناب حسینی را گسترش دهد.

نیروهای  اینکه  به  اشاره  با  اسماعیلی 
باقرزاده  آقای  مانند  پرتلاشی  و  جوان 
برای ترویج فرهنگ ایرانی اسلامی در 
افزود:  انتخاب شده اند،  از کشور  خارج 
رایزنان فرهنگی کشورمان در خارج از 
ناب  فرهنگ  تا  می کنند  تلاش  کشور 
رو  هر  و  دهند  گسترش  را  حسینی 

مشغول فعالیت هستند.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی همچنین 
دیگر  از  زیارت  و  حج  سازمان  به 
اشاره  فرهنگ  وزارت  زیرمجموعه های 
کرد و گفت: ما در سازمان حج و زیارت 
نیز این نگاه را داریم و در این سازمان 
شورای اندیش ورزی تشکیل شده است.

یکتا  حسین  از  دعوت  با  اسماعیلی 
مردمی  فعالان  و  تشکل ها  )نماینده 
در ستاد مرکزی اربعین( برای شرکت 
اندیش ورزی  شورای  نشست های  در 
عضو  عنوان   به  زیارت  و  حج  سازمان 
کنیم  تلاش  باید  داشت:  اظهار  شورا 
نشست  این  در  انقلابی  دوستان  تمام 
بتوانیم  هم  آنجا  در  تا  شوند  حاضر 

تحرکات لازم را داشته باشیم.
گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
را  مهمی  فعالیت های  حاضر  حال  در 
در دست انجام داریم ان شاءالله تمامی 
هموطنان و زائران امام حسین )ع( که 
به سلامت از پیاده روی اربعین به کشور 
بازگردند جلساتی را درباره توفیقات این 

سفر معنوی برگزار خواهیم کرد.

وزیر ارشاد: ظرفیت های مردمی بالایی در 
اربعین وجود دارد

گزارش

ضرغامی: توجه به آثار تاریخی موجب 

رونق گردشگری می شود

توجه  گفت:  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر   
به میراث فرهنگی و آثار تاریخی موجب رونق اقتصاد گردشگری 

می شود.
به گزارش خبرنگار ایرنا، سید عزت الله ضرغامی در جریان بازدید 
از کارگاه های تولید شیشه و آبگینه و مسجد جامع تاریخی جامع 
ورامین در جمع خبرنگاران اظهار داشت: ورامین از نظر تاریخی، 
ابنیه و میراث تمدنی از جایگاه ویژه ای برخوردار است که بیش از 

گذشته نیازمند توجه است.
وی افزود: یکی از آثار مهم تاریخی استان تهران و ورامین، مسجد 
جامع تاریخی این شهرستان با قدمتی 8۰۰ ساله است که از نظر 
پایداری و مهندسی از اهمیت ویژه ای برخوردار بوده و همواره مورد 

توجه گردشگران داخلی و خارجی بوده است.
این مسئول خاطرنشان کرد: این اثر مهم تاریخی با وجود قدمت 
زیاد و گذشت قرن های متمادی از احداث آن و گذراندن حوادث 
باقی مانده و کاشیکاری ها  متعدد از جمله زلزله ، همچنان پابرجا 
و  مرمت  برای  رو  این  از  است  فرد  به  منحصر  آن  گچ بری های  و 

مدیریت آن باید اقدامات تقویتی مناسب صورت گیرد.
ضرغامی تصریح کرد: در جریان بازدید از ظرفیت های گردشگری، 
صنایع دستی و تاریخی شهرستان ورامین تلاش می شود تا از توان 
حوزه های  در  ورامین  جایگاه  ارتقا  برای  فرهنگی  میراث  وزارت 

مأموریت های این وزارتخانه استفاده کرد.
وی به اهمیت ارتقای ساختار اداری دفتر میراث فرهنگی ورامین 
اشاره کرد و افزود: با توجه به وسعت مأموریت های وزارت میراث 
ارتقاء  خصوص  در  ورامین،  شهرستان  شایستگی های  و  فرهنگی 
جایگاه ساختار مدیریت این مجموعه دستورات لازم صورت گرفته 
تا پس از بررسی، هر آن چه باعث رونق و توانمندی حوزه میراث 

فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی ورامین انجام شود.
اثر تاریخی ثبت شده در فهرست آثار ملی ورامین به مرمت   ۷۵

نیاز دارد
ورامین  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  دفتر  رئیس 
این  ظرفیت های  از  فرهنگی  میراث  وزیر  بازدید  حاشیه  در  نیز 
شهرستان در جمع خبرنگاران گفت: شهرستان ورامین از ۷۵ اثر 
تاریخی ثبت شده در فهرست آثار ملی برخوردار است که به دلیل 
قدمت زیاد این آثار، مرمت و بازسازی آن ها در اولویت قرار دارد.

محمدرضا تاجیک افزود: در حال حاضر مسجد جامع تاریخی ، برج 
امامزاده سلطان سیدمحمد  یحیی،  امامزاده  علاءالدوله،  آرامگاهی 
تاریخی  یخچال  و  محمد  شاهزاده  امامزاده  گنبد  خاوه،  روستای 
است در سایه  امید  دارد که  نیاز  بازسازی  و  به مرمت  حصارگلی 
سفر وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی زمینه این 

مهم محقق شود.
وی از تصویب حریم های قانونی بناهای تاریخی، احداث موزه جامع 
تأمین  مشکل  رفع  دستی،  صنایع  آموزش  مرکز  ایجاد  ورامین، 
و  اداری  امکانات  تجهیز  آبگینه،  و  شیشه  تولیدی  واحدهای  گاز 
لجستیک دفتر میراث فرهنگی از مهمترین خواسته های مسئولان 

ورامین در سفر ضرغامی به این شهرستان یاد کرد.

برای شناسایی عوامل انتشار فیلم ها در فضای مجازی؛

مدیران سازمان سینمایی با پلیس فتا جلسه 

فوق العاده برگزار کردند

فتای  پلیس  رئیس  با  مدیران سازمان سینمایی  فوق العاده  جلسه 
تهران بزرگ برگزار شد.

عمومی  روابط  کل  اداره  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
با  سینمایی  سازمان  مدیران  فوق العاده  جلسه  سینمایی،  سازمان 
ایل بیگی معاون  با حضور حبیب  رئیس پلیس فتای تهران بزرگ 
ارزشیابی و نظارت سازمان، جعفر انصاری فر دبیر کل ستاد صیانت 
و سرهنگ داوود معظمی گودرزی رئیس پلیس فتای تهران بزرگ 
به منظور تعمیق همکاری پلیس با ستاد صیانت از آثار و محصولات 
سینمایی، سمعی و بصری برای شناسایی عوامل انتشار غیرقانونی 
و غیرمجاز آثار سینمایی در فضای مجازی روز گذشته ۱۲ شهریور 

ماه در محل سازمان سینمایی کشور برگزار شد.
در این جلسه حبیب ایل بیگی معاون ارزشیابی و نظارت سازمان 
به  اشاره  با  صیانت  ستاد  کل  دبیر  فر  انصاری  جعفر  و  سینمایی 
تغییرات ساختار و کار ویژه های ستاد صیانت باتوجه به تحولات 
برنامه های  خصوص  در  آثار،  نمایش  و  عرضه  زمینه  در  فناورانه 
سازمان به منظور افزایش ضریب حفاظتی در دفاتر فیلمسازی و 
نهادینه کردن فرهنگ رعایت حقوق پدیدآورندگان آثار هنری به 

منظور تاثیرگذاری بیشتر توضیحاتی را ارائه دادند.
همچنین داوود معظمی گودرزی رئیس پلیس فتای تهران بزرگ 
با استقبال از دوره جدید فعالیت های ستاد صیانت از اراده و  نیز 
آمادگی کامل پلیس فتا در کنار دیگر بخش های فراجا برای کمک 
شناسایی،  برای  فنی  تمهیدات  انجام  با  هنر  و  سینما  اصحاب  به 

مسدودسازی و برخورد با پایگاه ها و کانال های متخلف، خبر داد.
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برخی  درباره  نجابتی  مسعود 
در  خود  بین المللی  فعالیت های 
و  هنر  و »هیأت  کشورهای همسایه 

رسانه« توضیحاتی ارائه کرد.
طراح  هنرمند  نجابتی  مسعود 
کانون  مدیریت  که  خط  و  گرافیک 
است،  عهده دار  نیز  را  شیعی  هنر 
درباره  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در 
رسانه«  و  هنر  »هیأت  فعالیت های 
اتفاقات  به  سریع  واکنش  مساله  در 
قرآن،  به  اهانت  همچون  مسائلی  و 
تجربه  سال ها  چون  داد:  توضیح 
مختلف  مسائل  به  سریع  واکنش 
همچون اهانت به قرآن را داشتیم که 
افزوده  حجمش  و  تعداد  به  روز  هر 
می شود و ما عملًا دیدیم که تمامی 
برای  شبکه  و  جبهه  بچه های  توان 
این واکنش ها صرف می شود که عملًا 
ما را از طراحی برخی از مسائل اصلی 

و کنش گری دور کرده است. بنابراین 
ما به این نتیجه رسیدیم که با توجه 
شاید  دشمن،  متعدد  اهداف  به 
که  دارد  وجود  کار  این  در  عمدی 
تمام توان و انرژی بچه ها و ایده ها را 
بگیرند از این رو چند سالی است که 
تقسیم کار کردیم تا وقتی مسأله ای 
را  توان مجموعه  اتفاق می افتد همه 
صرف کنیم و کافی است تعدادی از 
بخش  در  کار  ظرفیت  که  بچه هایی 
مساله  این  به  دارند،  سریع  واکنش 
کارهای  به  نیز  بقیه  و  کنند  ورود 

خودشان برسند.
هم  که  کاری  میزان  داد:  ادامه  وی 
مسائل  به  سریع  واکنش  در  اکنون 
و  می کند  کفایت  می گیرد  صورت 
پاسخ  و  است  خروار  نمونه  مشت 
حساب  به  کشور  هنرمندان  همه 
و  جدی  کارهای  خیلی  ما  می آید. 

جزو  که  داریم  مانده ای  زمین  بر 
»هیأت  در  ما  اصلی  مأموریت های 
هنر و رسانه« است و از طرفی آن قدر 
تعداد مسائلی که باید واکنش به آنها 
نشان داد، زیاد شده است که تقریباً 
انرژی سالانه مجموعه گرفته می شد، 
به  نیاز  کارها  این  از  خیلی  چراکه 

صرف وقت، پژوهش و مطالعه دارد.
این  بر  ما  سعی  کرد:  بیان  نجابتی 
در  را  متعهد  هنرمندان  که  است 
زمان  به  نیاز  که  مختلف  موضوعات 
درگیر  دارد،  نتیجه  به  رسیدن  برای 
کنیم و نمی خواهیم آنها درگیر همه 

مسائل شوند.
مدیرمسئول کانون هنر شیعی درباره 
فعالیت هایش در حوزه بین الملل نیز 
در  که  دیواری  نقاشی  داد:  توضیح 
لبنان با حضور چند نقاش بین المللی 
و من انجام شد، توسط امیر جاوید و 

بخش بین الملل حوزه هنری پیشنهاد 
شد. اما عبارت »سَنُصَلیّ فی القدس؛ 
که  خواند«  خواهیم  نماز  قدس  در 
به  خطاب   ۱۴۰۱ سال  ماه  آذر  در 
دیوار مرزی  رژیم صهیونیستی روی 
سرزمین های اشغال شده توسط این 
نوشتم،  خط  نقاشی  قالب  در  رژیم، 
کاری شخصی و دلی بود. سفری به 
لبنان داشتم که با دوستان حزب الله 

توانستم آن را به سرانجام برسانم.
در  کرد:  اظهار  پایان  در  نجابتی 
بین الملل  حوزه  در  حاضر  حال 
نیرو  آموزش  بخش  درگیر  بیشتر 
در کشورهای همسایه عراق، سوریه 
برای  کارگاه  چند  و  هستم  لبنان  و 
هنرمندان این کشورها برگزار کرده ام 
که در راستای توانمندسازی آنها در 
گرافیک  خودم،  کار  تخصصی  حوزه 

بوده است.

تقسیم کاری که برای واکنش سریع صورت 
گرفت/ آموزش در حوزه بین الملل
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شهرام عظیمی : اولویت شطرنج 
همکاری با مربیان داخلی است

سرپرست فدراسیون شطرنج با تاکید بر اینکه اولویت همکاری با 
مربیان داخلی است، گفت: برای بهره مندی از علم روز با مربیان 

خارجی همکاری می کنیم به شرط اینکه نمونه او در ایران نباشد.
شهرام عظیمی در گفتگو با خبرنگار مهر در مورد وضعیت تیم ملی 
شطرنج برای حضور در بازی های آسیایی و پیش بینی عملکرد 

بازیکنان اعزامی در هر دو بخش مردان و بانوان توضیح داد.
وی با تاکید بر اینکه تا بن دندان برای حضور در بازی های آسیایی 
به من  از زمانی که سرپرستی فدراسیون  مسلح هستیم، گفت: 
تکلیف شد، این بازی ها و چگونگی حضور در آن یکی از اولویت ها 
بود به همین دلیل از همان روزهای نخست حضور در فدراسیون 
در این زمینه مشغول به کار شدیم. از همه کمک فکری گرفتیم 

و در نهایت برنامه جامعی برای بازی های آسیایی تدارکات دیدیم.
شرایط متفاوت کار در شطرنج و دلیل آن

سرپرست فدراسیون شطرنج ادامه داد: در رابطه با بازی های آسیایی 
و تدارک حضور در آن فدراسیون هیچ کم کاری نداشت اما در 
شطرنج فضای تمرین برای بازیکنان ملی پوش متفاوت است چراکه 
هر شطرنجباز یک تدارک خاص و ویژه ای داشته باشد. ممکن است 
یک مربی فقط امکان کار با یک یا دو بازیکن داشته باشد. حتی 
امکان دارد برای یک تیم ۶ - ۵ نفره نیاز به دو یا سه مربی باشد. 

همین مسئله شرایط کار در شطرنج را متفاوت کرده است.
عظیمی به جذب »سرگی تیویاکف« روسی الاصل به عنوان مربی 
تیم ملی اشاره کرد و یادآور شد: او در چند مرحله قهرمان اروپا بوده 
است. تجربه سفر به ایران را هم دارد. خیلی از بازیکنان فعلی تیم 
ملی در گذشته دور با او کار کرده اند، طی این مدت با او در ارتباط 
بوده اند و امروز رابطه عاطفی میان آنها وجود دارد. اضافه شدن این 
مربی می توانست به ارتقای سطح دانش فنی بازیکنان کمک کند. 
به همین دلیل درخواست کمیته فنی در این زمینه )جذب این 

مربی( را نادیده نگرفتیم و تا به سرانجام رسیدن آن پیش رفتیم.
ملی  است  امیدوار  فدراسیون شطرنج  شهرام عظیمی سرپرست 

پوشان این رشته در بازی های آسیایی صاحب سکو شوند
معاون  و  سرپرست  ورزش،  وزارت  همراهی  از  تقدیر  ضمن  وی 
المپیک،  این وزارتخانه و همچنین کمیته ملی  ورزش قهرمانی 
تصریح کرد: در موضوع تأمین اعتبار کمک هایی شد تا از وجود 
این مربی بهره مند شویم. در نهایت از چهارشنبه گذشته »سرگی 
تیویاکف« کار خود را در ایران آغاز کرد. دیدارها و جلسات تمرینی 
با ملی پوشان داشته است. شخصاً هم این دیدارها را در جهت اطلاع 

از وضعیت ملی پوشان و ایجاد انگیزه داشته ام.
از  خود  بینی  پیش  تشریح  برای  شطرنج  فدراسیون  سرپرست 
عملکردی که ملی پوشان می توانند در بازی های آسیایی داشته 
باشند، به رقیبان ایران اشاره داشت و گفت: چین میزبان بازی های 
است و قدرتمندترین شطرنجبازان جهان در هر دو بخش مردان و 
بانوان در چین هستند. چینی ها تیمی بسیار حرفه ای در اختیار 
دارند و قطعاً با هدف قهرمانی در بازی ها شرکت دارند به خصوص 

که میزبان هستند و قطعاً مدال برای شان اهمیت دارد. 

سرمربی تیم ملی والیبال ایران با اشاره به وضعیتی که این 
تیم در آن گرفتار شده است گفت: تمام تلاشمان را خواهیم 

کرد تیم ملی از این وضعیت خارج شود.
ملی  تیم  عطایی سرمربی  بهروز  مهر،  گزارش خبرنگار  به 
به  اعزامی  فدراسیون های  نشست خبری  در  ایران  والیبال 
بازی های آسیایی هانگژو که امروز سه شنبه در محل کمیته 
ملی المپیک برگزار شد، به دفاع از عملکرد تیم ملی و توضیح 

در مورد اتفاقات رخ داده پرداخت.
با تمام قوا به بازیهای آسیایی می رویم

بازی های  به  اصلی  ترکیب  با  تیم  اعزام  ابتدا در مورد  وی 
آسیایی هانگژو گفت: مسابقات بازی های آسیایی برای ورزش 
وزارت  که  بود  طبیعی  بنابراین  دارد،  زیادی  اهمیت  ایران 
ورزش و کمیته ملی المپیک از ما بخواهد که با همه توان 
به این مسابقات اعزام شویم. با توجه به فشردگی مسابقات 
والیبال، طبیعی بود خواسته درونی ما این نبود که با همه 
توان حاضر شویم و تمایل داشتیم با تیم دوم یا ترکیبی از 
بازیکنان اصلی و جوانان به میدان برویم، ولی ما هم از قوانین 
تبعیت می کنیم و به همین خاطر با تیم اصلی به مسابقات 

اعزام خواهیم شد.
چرا میلاد عبادی پور را خط زدید؟

گفت:  عبادی پور  میلاد  زدن  چرایی خط  مورد  در  عطایی 
میلاد  نیست.  بازیکنان  بین  اختلافی  هیچ  خوشبختانه 
عبادی پور با مصدومیت سنگین در ایتالیا روبه رو شد، در 
این  بود.  شده  همزمان  فرزندش  تولد  با  هم  ملت ها  لیگ 
کرد  پیدا  ادامه  هم  آسیا  قهرمانی  مسابقات  تا  مصدومیت 
به طوری که انتظار خودش و ما بیشتر بود و همه دوست 
داشتیم همان میلاد عبادی پور سابق را ببینیم. او هنوز به 
آمادگی کامل نرسیده و به همین خاطر در این مسابقات 

حضور ندارد. ما هیچ بازیکنی را خط نزنیم. میلاد از بزرگان 
والیبال است و در کنار تیم است. رابطه من با او مثل پدر و 
پسری است. اسم او برای انتخابی المپیک هم در لیست ما 
هست اما بعید می دانم به تیم اضافه شود. ولی با این حال او 

کنار ماست و کارهای اعزام را انجام می دهیم.
ضعف تیم ملی در لیگ ملت ها مشخص شد

وی در پاسخ به این سوال که در لیگ ملت ها می گفتند اگر 
در  چرا  می شد،  دریافت حل  مشکل  بود  عبادی پور  میلاد 
مسابقات قهرمانی آسیا با وجود آماده نبود از او در فینال 
استفاده کرد،گفت: والیبال یک ورزش گروهی است و نبود 
هر بازیکن می تواند در روند تیم تاثیر داشته باشد. در لیگ 
ملت ها ضعف تیم در دریافت بود و ما اصلا خوب نبودیم، نبود 
میلاد و محمد موسوی قطعا اثر منفی خود را دارد. کیفیت 
بازی را بازیکنان بزرگ بالا می برد، در قهرمانی آسیا عملکرد 
ما خوب نبود، به هر حال ترجیح من این است که بازیکنان 
بزرگی مثل میلاد و محمد موسوی در بهترین وضعیت در 

خدمت تیم ملی باشند.
تقویت تیم ملی و حرف گوش ندادن به حرف کسی

خاطر  به  او  اینکه  و  فنی  کادر  تقویت  مورد  در  عطایی 
شخصیت کاریزماتیک که دارد، حرف کسی را قبول ندارد، 
خاطرنشان کرد: تنها توتولو مربی خارجی تیم بود من به 
عنوان یک دستیار از او می خواستم استفاده کنم ولی نگاه او 
متفاوت بود. بحث ما فنی نبود بلکه شیوه کار ما با هم سازگار 
نبود. ما اختلاف شخصی با هم نداشتیم. در خصوص تقویت 
کادر فنی هم من اساسا با ادبیات مربی گارد دارم چون ما از 
به کمک مربی نیاز داریم. متاسفانه در این برهه همه مربیان 
مشغول هستند و هیچ کس در میانه راه جدا نشد. تنها پاول 
از میانه کازر از ما جدا شد ، قرارداد او تا آخر لیگ ملت ها 

بود که پس از آن هم دوستانه به تیم ملی کمک کرد اما 
تیم باشگاهی اش او را تحت فشار قرار داد. با کسی که به ما 
کمک کند مشکلی ندارم اما نسبت به کلمه مربی گارد دارم 

و دستیار باید در کنار ما باشد.
نگرانی برای باخت به تیم دوم ژاپن

عطایی در پاسخ به خبرنگار مهر مبنی بر اینکه نگرانی هایی 
در خصوص باخت به تیم دوم ژاپن هم در بازی های آسیایی 
نیز وجود دارد، اظهار کرد: به همه رقبا احترام می گذاریم و 
تیم دوم ژاپن هم قدرتمند خواهد بود و رقیب ما در بازی 
های آسیایی، چین، قطر و ژاپن هستند و نسبت به آن ها 
شناخت داریم. سعی می کنیم از مقام قهرمانی خود دفاع 

کنیم.
والیبال را از این وضعیت خارج می کنیم

ملی  تیم  نتایج  مورد ضعف  در  والیبال  ملی  تیم  سرمربی 
عنوان کرد: ما تیم هماهنگ و منسجم داریم که مدتی خوب 
بازی نمی کند تمام تلاش ما این است که والیبال ایران را 
از این وضعیت خارج کنیم. قطعا مقصر من هستم و باید 
تیم را به سمتی ببریم که بازیکنان به بردن عادت کنند. 
بازیکنان از شروع بازی نگران باخت هستند. در بازی های 
آسیایی تیم های قدرتمندی روبه رو ما بازی نمی کنند و همین 
موضوع می تواند به ما کمک کند تا بچه ها به لحاظ روحی و 

روانی برای مسابقه انتخابی المپیک آماده شوند.

بهروز عطایی: باید والیبال از از این وضعیت 
خارج کنیم/مقصر من هستم

خبر

»یاسر«: ایران و عربستان قطب های 

بزرگ و جدید قاره آسیا خواهند بود

امضا  نامه همکاری  ایران و عربستان تفاهم  فدراسیون های فوتبال 
کردند و مقرر شد دیدارهای نمایندگان دو کشور در خاک همدیگر 
برگزار شود. به نقل از سایت رسمی فدراسیون فوتبال، مهدی تاج 
رئیس فدراسیون فوتبال ایران و یاسر همتای عربستانی امروز در ریاض 

تفاهم نامه همکاری دو فدراسیون را به امضا رساندند.
یاسر در این نشست عنوان کرد: ایران و عربستان قطب های بزرگ و 

جدید قاره آسیا خواهند بود.
پس  این  از  گرفته  صورت  تفاهمات  بخش های  از  یکی  اساس  بر 
رقابت های باشگاهی تیم های دو کشور به صورت رفت و برگشت برگزار 
خواهد شد و بر این اساس مصوبه سال ۲۰۱۶ در کنفدراسیون فوتبال 

آسیا لغو شد.

پیشرفت در دو سال اخیر؛
گزارش عملکرد فدراسیون ورزش  همگانی/ 

برگزاری ۳۴۴ همایش پیاده روی

اقدامات  تشریح  با  فدراسیون ورزش های همگانی  رییس 
صورت گرفته در این فدراسیون گفت: برگزاری همایش 
این فدراسیون بوده  اولویت های  از  های پیاده روی یکی 
که تاکنون ۳۴۴ همایش را برگزار کردیم.به نقل از پایگاه 
خبری وزارت ورزش و جوانان، علی خلیلی مشارکت مردم 
در برنامه های اجرا شده فدراسیون ورزش های همگانی 
را مطلوب توصیف کرد و ادامه داد: مشارکت ۲۶۷۰ نفری 
در همایش پیاده روی خانوادگی و مشارکت ۶۷۰۸۷۰۰ 
نفری در رویداد های ورزشی و رشد ۵/۵ برابری از دیگر 
این فدراسیون رخ داده است.خلیلی  بود که در  اتفاقاتی 
کشور  روی  پیاده  همایش  بزرگترین  برگزاری  داد:  ادامه 
نفر،  هزار   ۱۰۰ مشارکت  با  مرزی)ماکو(  صفر  نطقه  در 
توسعه  جهت  در  کشوری  قهرمان  مسابقه   ۲۴ برگزاری 
بزرگترین طرح همایش های  و رشد ورزشکاران، اجرای 
دماوند  از  عنوان  با  فجر  دهه  در  خانوادگی  روی  پیاده 
 ۲ در  روی  پیاده  همایش  دو  روزانه  که  فارس  خلیج  تا 
سوم،  شبکه  از  زنده  صورت  به  آن  پخش  و  شهرستان 
فوتبال محلات جام  مینی  اجرا مسابقات  و  ریزی  برنامه 
مشارکت  با  و  استان   ۳۱ و  شهرستان   ۴۴۸ در  ایرانیان 
۴۲۲۱۴ تیم، برگزاری طرح طلایه داران خلیج فارس در 
۱۶ بندر جهت پاسداشت خلیج همیشه فارس و برگزاری 
از جمله دیگر  الکترونیکی  بزرگترین رویداد ورزش های 
رویدادهای ورزشی است، که در این فدراسیون انجام شده 

است.

سال ششم - شماره   6201

داورزنی: نتایج ۱۵ سال اخیر والیبال در ۱۰۰ سال گذشته به دست نیامده

رئیس فدراسیون والیبال با بیان این که نتایج ۱۵ سال اخیر 
والیبال در ۱۰۰ سال گذشته به دست نیامده است، گفت: 
برای کسب سومین مدال تیم ملی والیبال ایران در بازیهای 

آسیایی آماده شده ایم.
به گزارش خبرنگار مهر، محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون 
والیبال در نشست خبری فدراسیون های اعزامی به بازی های 

)۱۴ شهریور(  امروز سه شنبه  که  هانگژو  آسیایی 
در محل کمیته ملی المپیک برگزار شد، به تشریح 

شرایط این رشته پرداخت.
قبلا هم به ژاپن باخته بودیم

گفت: همانطور که می دانید در ۲۰ سال گذشته از 
بازی های آسیایی بوسان به بعد در نبود چین و ژاپن 
نایب قهرمان شدیم و دو بار به کره باختیم. در سال 
۲۰۰۶ در زمان انتقال یزدانی خرم و شروع مسئولیت 
من، تیم دو مرتبه ششم شد و به کار خود پایان داد. 
در سال ۲۰۱۰ به همراه حسین معدنی در فینال 
بازی را به ژاپن واگذار کردیم و نایب قهرمان شدیم 
ولی در سال های ۲۰۱۴ و ۲۰۱۸ هم در بازی های آسیایی و 

هم قهرمانی آسیا مدال طلا کسب کردند.
برای سومین مدال آسیایی آماده شدیم

وی گفت: در برخی مسابقات با تیم ب شرکت می کردیم و 
الان خودمان را برای سومین مدال طلای بازی های آسیایی 

هانگژو آماده کردیم. خوشبختانه عملکرد والیبال در این دو 
اول را می زنیم.  پایه حرف  دهه و به خصوص در رده های 
در این مدت دو مرتبه قهرمانی و نایب قهرمانی را به دست 
آوردیم و امسال هم تیم زیر ۱۶ سال هم به افتخارات والیبال 

اضافه شد و عنوان قهرمانی در آسیا را کسب کرد.
می گویند چرا آرمان و هدف تعریف کردید؟

وی ادامه داد: برای تیم ملی بزرگسالان هم در تلاش هستیم 
که به وعده قهرمانی در بازی های آسیایی عمل کنیم. برخی 
دوستان به من انتقاد می کنند چرا آرمان و هدف برای والیبال 
تعریف می کنم، در حالی که باید طبق هدف و استراتژی 
حرکت کنیم ، گاهی وقت ها هم فراز و نشیب هایی به خاطر 

تغییر نسل داریم.
با تغییر و تحولاتی که ژاپن در چند سال اخیر افتاده به عنوان 
یک تیم مدعی در دنیا شناخته شده و این یک اتفاق خوب 
برای والیبال آسیاست چرا که والیبال آسیا عقب افتاده بود. 
ژاپنی ها در چند سال اخیر با برنامه ریزی خوبی که داشتند 

به یکی از قدرت های حاضر والیبال تبدیل شده و این برای ما 
و آسیا اتفاق خوبی است که بتوانیم رقیب سرسختی داشته 

باشیم. چون رقابت باعث رشد می شود.
رئیس فدراسیون والیبال با اشاره به اینکه بعد از مسابقات 
جام ملت ها در میزبانی خود به مقام نایب قهرمانی رسیدیم، 
عنوان کرد: با توجه به عملکرد تیم ملی والیبال طی سال های 
گذشته کسب مقام نایب قهرمانی مردم را راضی نکرد و این 
یک چالش بسیار خوب برای تیم ملی است و نشان می دهد 

سطح توقعات از والیبال ایران بالا است.
با برطرف کردن  این فرصت استفاده کنیم و  از  امیدواریم 
برخی ضعف ها باز هم صدر آسیا را از آن خود کنیم. امیدوارم 
در آینده چین هم به کورس قهرمانی آسیا بپیوندند. برنامه 
فدراسیون حضور قدرتمند در هانگژو است تا بهترین نتیجه را 
کسب کنیم. البته این مسابقات در رنکینگ جهانی محسوب 
نمی شود اما برای ما این مسابقات حیثیتی است و با کسب 

مدال باید جایگاه کاروان ایران را ارتقا دهیم.

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001049 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/24  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی گیتی خسروی فرد فرزند 
اصغر شماره شناسنامه 81 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
بمساحت 55207/06 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - 
تفکیکی از 159 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی اصغر 
خسروی فرد محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
متقاضی  مالکیت  به صدور سند  نسبت  اشخاصی  یا  در صورتیکه شخص  می شود  آگهی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
عدم  و  مذکور  انقضای مدت  در صورت  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  ارائه حکم  به 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  05/  29  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 13 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001510 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1402/04/21
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احمد قربانی روشن 
فرزند علی شماره شناسنامه 8677 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی بمساحت 1908/46 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
از قطعه 20 تفکیکی از 146 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی عبداله تات محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
عدم  و  مذکور  انقضای مدت  در صورت  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  ارائه حکم  به 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  05/  29  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 13 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001454 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/04/17  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
اله حاصلی فرزند  مالکانه متقاضی قدرت  انتقال عادی و تصرفات  تاکید  بر  رسمی مبنی 
زمین  قطعه  یک  به ششدانگ  نسبت  بیجار  از  اسمعیل شماره شناسنامه 1032 صادره 
با بنای احداثی بمساحت 125/52 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی 
از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   115 از  تفکیکی   - قطعه  از  مفروز 
مالکیت رسمی احمدمعصومی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 

به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  05/  29  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 13 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001863 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1402/05/07
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی شاهرخ کاظمی فرزند 
با  از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین  مسلم شماره شناسنامه 3029 صادره 
بنای احداثی بمساحت 166/26 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک یک فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
ابراهیم خسروی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
عدم  و  مذکور  انقضای مدت  در صورت  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  ارائه حکم  به 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  05/  29  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 13 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001520 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1402/04/21
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی ذوالقدر فرزند 
مسلم شماره شناسنامه 4 صادره از تاکستان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی بمساحت 97/55 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 55 فرعی مفروز از قطعه 
81 تفکیکی از 163 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی طناز 
عنقا محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  05/  29  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 13 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001839 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/07  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی شکور قنبرزاده فرزند قربان 
شماره شناسنامه 727 صادره از هشترود نسبت به مساحت 2745/73 متر مربع مشاع 
از ششدانگ پلاک شماره 154 اصلی بدون ذکر اعیانی که به صورت یک قطعه باغ در آمده 
است واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدعلی شهرابی محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
اعتراض طبق  انقضای مدت مذکور و عدم وصول  دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  05/  29  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 13 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001503 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1402/04/21
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حکیم احمدی فرزند 
پاپر شماره شناسنامه 270 صادره از مشکین شهر نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی بمساحت 440/17 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
مالکیت  از  رباط کریم  ثبتی شهرستان  واقع در حوزه  از 153 اصلی  تفکیکی  از قطعه 5 
رسمی ابراهیم خسروی اقبال محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  05/  29  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 13 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001817 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1402/05/04
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رشید رمضانپور فرزند 
غلامعلی شماره شناسنامه 15251 صادره از هشترود نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ 
از قطعه -  از پلاک - فرعی مفروز  و مجزی شده  مربع مفروز  متر  بمساحت 5008/55 
تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی علی اکبر 
بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 

می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  13  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 28 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001616 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    1402/04/26
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی غلامرضا بنده لو فرزند 
محمد شماره شناسنامه 505 صادره از شهریار نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ بمساحت 
768/69 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 255 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
122 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمد بنده لو محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
اعتراض طبق  انقضای مدت مذکور و عدم وصول  دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  13  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 28 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140160301022003269 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/12/24  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عباس اشتر نخعی فرزند  تاکید  رسمی مبنی بر 
از  به مساحت 1948/49 متر مربع  تهران  از  اله شماره شناسنامه 218 صادره  نصرت 
پلاک 26  از  مجزی شده  و  مفروز  مربع  بمساحت 8106/22  زمین  قطعه  ششدانگ یک 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 100 اصلی که به صورت زمین مزروعی است واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عفت الحاجیه گرجی محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  13  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 28 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

سه شنبه 14   شهریور  1402



شهرستان
گزارش

بیش از ۲ هزار تعاونی در استان 
اردبیل فعال است

مجموع  از  گفت:  اردبیل  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل   
تعاونی در  استان ۲ هزار و ۵۰ شرکت  این  یافته در  تعاونی های تشکیل 

بخش تولید و ایجاد اشتغال فعال هستند.
بهروز رحیم زاده  افزود: ۲ هزار و ۵۰ شرکت تعاونی در استان اردبیل در 
بخش های مختلف از جمله کشاورزی، خدمات، صنعت، مسکن، تولید فرش 
تعاونی  تعداد ۶۷۰  این  از  است که  فعال  توزیعی  و  تولیدی  و بخش های 

مربوط به بخش کشاورزی هستند.
وی یادآورشد: شرکت های تعاونی فعالی در حوزه های صنعت و خدمات در 
استان وجود دارد که به لحاظ دارا بودن کیفیت بالا، محصولات و خدمات 

خود را به خارج از کشور از جمله کشورهای اروپایی صادر می کنند.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اردبیل در خصوص نحوه نظارت 
بر فعالیت تعاونی  های فعال استان گفت: علاوه بر نظارت میدانی، تمامی 
تعاونی های فعال استان هر روز عملکرد خود را در سامانه جامع هوشمند 

تعاون ثبت می کنند.
رحیم زاده اضافه کرد: بیش از ۱۰۰ هزار نفر در تعاونی های استان اردبیل 
عضویت دارند و ۱۷ هزار نفر در این شرکت ها مشغول به کار، تولید و فعالیت 

اقتصادی هستند.
قالب  در  استان  برگزیده  و  برتر  تعاونی   ۱۷ از  تجلیل  به  اشاره  با  وی 
و  صنعتی  تولیدی،  بخش  سه  در  برتر  تعاونی های  جشنواره  هجدهمین 
با گرایش های  تعاونی  تعاون گفت:۱۲ شرکت  به مناسبت هفته  خدماتی 
کشاورزی، تامین نیاز مصرف کنندگان، خدمات ، صنعت، تامین نیاز صنفی، 
زنان ، اعتبار، مسکن، تولیدی توزیعی، فرش دستباف ، دهیاری و اتحادیه به 

عنوان تعاونی های برتر استانی تجلیل شدند.
رحیم زاده اضافه کرد: سه شرکت تعاونی با گرایش های صنعتی و کشاورزی 
گرایش های  با  تعاونی  و ۲ شرکت  شناخته شدند  استانی  تقدیر  شایسته 
تامین نیاز مصرف کنندگان و کشاورزی معرفی شده به وزارت تعاون، کار 

ورفاه اجتماعی به عنوان تعاونی های برتر ملی معرفی و تجلیل شدند.
برای  گفت:  اردبیل همچنین  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  مدیرکل 
و ۵۰  هزار  از۲  استان،  برتر  تعاونی های  هیجدهمین جشنواره  در  حضور 
تعاونی فعال ۱۵۰ تعاونی حائز بودند که از این تعداد ۱۷ شرکت به عنوان 

تعاونی های برگزیده استان انتخاب و معرفی شدند.
لازمه رشد اقتصاد مردمی ترویج فرهنگ تعاون است

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اردبیل در ادامه ترویج فرهنگ 
اداره کل  افزود:  اقتصاد مردمی و تعاونی ذکر کرد و  تعاون را لازمه رشد 
اقتصاد مردمی و  از  تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان در حد توان خود 
تعاونی حمایت می کند، چرا که حمایت از تعاونی ها در مردمی سازی اقتصاد 

نقش بسزایی دارد.
عنوان  به  آوری  ارز  و  اشتغال  و  تولید  در  مهمی  نقش  اینکه  بیان  با  وی 
دغدغه های مهم کشور دارند، گفت: تعاونی ها از ارکان مهم اقتصادی کشور 
هستند و ۲۵ درصد از فعالیت های اقتصادی کشور از سوی این بخش انجام 

شود.
توسعه  و  راه اندازی  اهداف مهم  از  نیازهای جامعه  رفع  اینکه  بیان  با  وی 
تعاونی ها برشمرد و گفت: تعاون یک اصل رفتاری در مقابل اصل رقابتی 

است که در آن مشارکت جایگزین رقابت می شود.
رویکرد  کرد:  بیان  اردبیل  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
شرکت های تعاونی لزوما بحث انتفاع و کسب منفعت نیست بلکه بیشتر 
تعاونی ها  برکت در  و  برای همین خیر  و  اجتماعی هستند  دنبال مسائل 

زیاد است.

حوزه  در  گفت:  کردستان  استاندار   
داریم  جدی  تمرکز  به  نیاز  ترافیک 
مخصوص  کمیته ای  قالب  در  باید  و 
اولویت  در  و  شده  دنبال  مهم  این 
برنامه های مدیریت شهری قرار گیرد.

دیدار  در  کوشا  زارعی  اسماعیل 
شهردار و اعضای شورای شهر سنندج 
شهر  ترافیک  وضعیت  کرد:  اظهار 
مردم  برای  روح  سوهان  به  سنندج 
تبدیل شده است، مدیریت در صحنه 
نیازمند  و  است  ضعیف  حوزه  این  در 

تقویت این بخش هستیم.
پروژه های کلان در  اجرای  افزود:  وی 
حوزه ترافیک زمان بر است باید تا قبل 
در  مدیریت  با  پروژه ها  این  اجرای  از 
صحنه زمینه را برای کاهش ترافیک و 
رفع این مشکل در مرکز استان فراهم 

کنیم.
شهر  کرد:  اضافه  کردستان  استاندار 
در  نظام  خدمات  ویترین  سنندج 
کردستان است و توسعه مرکز استان 
مختلف  حوزه های  و  بخش ها  در 
در  را  عمران  و  رشد  مسیر  می تواند 

سایر نقاط استان فراهم سازد.
دولت  ویژه  توجه  افزود:  ادامه  در  وی 
که  بود  موضوعی  کردستان  استان  به 
و حساسیت  دنبال کردیم  اول  روز  از 
مثبت به استان در بین مسئولان شکل 
برگزاری  به  گرفته است. زارعی کوشا 

با  جمهور  رییس  مختلف  نشست های 
اشاره  مستمر  صورت  به  استانداران 
از  سقز  فرودگاه  پروژه  گفت:  و  کرد 
دیدارها  این  در  که  است  موضوعاتی 
پیگیری کرده ایم و هزار میلیارد ریال 
برای تکمیل این پروژه اختصاص داده 
شده و بنا به دستور رییس جمهور به 

زودی عملیاتی می شود.
مناسب  بسته  اینکه  بیان  با  وی 
شهری  مدیریت  حوزه  برای  مصوبات 
تصویب  جمهور  رییس  سفر  در 
رفع  برای  کرد:  اظهار  می شود، 
و  شهری  منفصل  نواحی  مشکلات 
ویژه  کمیته  توسعه ای  اقدامات  انجام 

تشکیل خواهیم داد.
عمران  پروژه   چندین  از  بهره برداری 

شهری در سنندج
دیدار  این  در  نیز  سنندج  شهردار 
عمران  پروژه   چندین  اینکه  بیان  با 
در  مقیاس  بزرگ  پارک  و  شهری 
سنندج آماده بهره برداری است، گفت: 
بخش های  در  مناسبی  ریل گذاری 
سرمایه گذاری،  عمرانی،  مختلف 
فرهنگی و فضای سبز در شهر سنندج 
صورت گرفته و کار با سرعت مناسبی 

در حال انجام است.
سید انور رشیدی افزود: توزیع عادلانه 
خدمات و اجرای پروژه های عمرانی با 
توجه به نیاز شهر از نکات مهمی است 

حرکت های  و  گرفته  قرار  مدنظر  که 
خوبی در این زمینه انجام داده ایم.

لازم  بسترهای  ایجاد  کرد:  اضافه  وی 
برای توسعه و آبادانی و توزیع عادلانه 
اولویت های  از  شهر  در سطح  خدمات 
در شهرداری سنندج  مدیریت شهری 
اقدامات  راستا  همین  در  و  بوده 

گسترده ای انجام گرفته است.
بودجه  کرد:  اظهار  سنندج  شهردار 
امسال شهرداری سنندج با ریل گذاری 
و نگاه تخصصی و دید توسعه محوری 
شده  سعی  و  تعیین  شهر  نقاط  همه 
اجتماعی  عدالت  تحقق  برای  زمینه 
شهروندان  همه  به  خدمات رسانی  در 
ویژه  به  مختلف  نواحی  و  مناطق  در 

حاشیه شهر فراهم شود.
شهرسازی  و  راه  از  شهرداری  طلب 

پرداخت شود
سنندج  شهر  اسلامی  شورای  رییس 
هکتار   ۲۱ طلب  پرداخت  گفت:  نیز 
از  سنندج  شهرداری  مسکونی  خالص 
مالی  پشتوانه  استان  شهرسازی  و  راه 
شهروندان  و  شهر  حق  و  شهرداری 
تحقق  صورت  در  که  است  سنندجی 
اجرای  و  اتمام  در  جدی  تحول 
شهر  توسعه  و  عمرانی  پروژه های 

خواهد داشت.
مدیریت  عملکرد  افزود:  رضائی  عزت 
شهری در این دوره موجب رضایتمندی 

اقدامات خوبی در سطح  مردم شده و 
این  ادامه  و  است  انجام  در حال  شهر 
روند نیاز به همراهی و همدلی بیشتر 

مسئولان دارد.
پروژه های  اجرای  در  کردستان 

مخابراتی در کشور پیشگام است
استاندار کردستان گفت: این استان در 
اجرای پروژه های مخابراتی با توجه به 
استان های  جزو  موجود،  های  ظرفیت 

پیشگام در کشور به شمار می رود.
اسماعیل  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
افتتاح  مراسم  در  کوشا  زارعی 
در  که  استان  مخابراتی  پروژه   ۱۲۸
اینکه  به  اشاره  با  شد،  برگزار  سنندج 
نیازهای  از  ارتباطی  زیرساخت های 
به  کرد:  اظهار  است،  استان  اصلی 
می  پیشرفت  تکنولوژی  میزان  هر 
و  مخابراتی  های  شرکت  سهم  کند 
در  اطلاعات  فناروی  و  زیرساخت 
سرمایه گذاری و خدمات رسانی بیشتر 

می شود.
وی با اشاره به اینکه سال گذشته افزون 
بر ۲ هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری 
در حوزه مخابرات در استان انجام شد، 
جاری  سال  ماهه  پنج  در  کرد:  اضافه 
گذاری  سرمایه  گذشته  سال  از  بیش 
این مهم  انجام شده که  این حوزه  در 
به  خدمات  ارائه  از  روشنی  شاخص 

مردم و موفقیت این شرکت است.
کرد:  بیان  کردستان  استاندار 
توسط  شده  انجام  سرمایه گذاری 
هدفمند  صورت  به  استان  مخابرات 
نیازهای  و  ها  اولویت  براساس  و 
شده  انجام  مختلف  های  شهرستان 

است.
دو  یکی،  در  داد:  ادامه  زارعی کوشا 
دهه گذشته بیشتر تقاضای روستاییان 
ثابت  تلفن  خطوط  از  بهره مندی 
مطالبه  و  نیاز  امروز  و  بود  همراه  و 
از  استفاده  خواهان  و  کرده  فرق  آنها 

اینترنت است.
و  آبرسانی  عملیات  شد:  یادآور  وی 
در  ولی  رسد  می  اتمام  به  برق رسانی 
و  سالانه  مخابراتی  و  ارتباطی  حوزه 
خدمات  نوع  هم  روزانه  گاهی  حتی 
و  روزرسانی  به  نیاز  و  یابد  می  تغییر 
این  به  توجه  باید  بنابراین  دارد  ارتقا 

حوزه بیشتر از گذشته باشد.

استاندار کردستان تاکید کرد:

رفع مشکل ترافیک در اولویت مدیریت شهری قرار گیرد
گزارش

بیش از ۵۰ میلیون متر مکعب آب در 
سد عمارت گرمی ذخیره سازی شد

با آبگیری سد عمارت   مدیرعامل شرکت آب منطقه ای اردبیل گفت: 
گرمی بیش از ۵۰ میلیون متر مکعب آب در استان ذخیره سازی شد.

علی حیدری اناری  اظهار کرد: این سد با حجم مخزن ۱۸۲ میلیون 
متر مکعب بزرگترین سد استان اردبیل است و با بهره برداری از این سد 
امکان آبیاری حدود پنج هزار هکتار از اراضی تراس دره رود تا ارس در 
محدوده شهرستان های انگوت و اصلاندوز فراهم شده و۶۵ میلیون متر 

مکعب آب آشامیدنی منطقه تامین می شود.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای اردبیل همچنین با اشاره به آبگیری سد 
عنبران نمین افزود: بدنه سد عنبران که تا سال ۱۴۰۰ حدود ۴۰ درصد 
پیشرفت داشت امسال با آبگیری آن بخشی از آب های منطقه مهار شد 

تا کشاورزان از آن به صورت بهینه استفاده کنند.
جلوگیری از خروج ۱۰ هزار لیتر در ثانیه آب با احداث ایستگاه پمپاژ 

سربند
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای اردبیل با بیان اینکه با احداث ایستگاه 
آب  ثانیه  در  لیتر  هزار   ۱۰ خروج  از  استان  شمال  در  سربند  پمپاژ 
جلوگیری شد ، گفت: این مقدار آب با احداث ایستگاه پمپاژ سربند به 
شبکه آبیاری و زهکشی مغان اضافه شد تا بخشی از کمبودها در منطقه 

مغان جبران شود.
پایدار  آب  تامین  در  استان  آب  بخش  کلان  اهداف  به  اشاره  با  وی 
افزود: تامین، تخصیص و عرضه آب مطمئن و پایدار، بهبود بهره برداری 
و درآمد،  ارتقای سطح خدمات مشترکین  اقلیم،  تغییر  با  و سازگاری 
و  آب  گردشگری  توسعه  و  سرمایه گذار  جذب  تصدی گری،  کاهش 
است  هدفی  پنج  سازمانی  تعالی  به  توجه  و  بنگاه داری  سطح  ارتقای 
قرار  اهداف مورد توجه  این  بر اساس  استان  برنامه های بخش آب  که 

گرفته است.
حیدری اناری ، افزایش اعتبارات بخش آب استان را در سال های اخیر 
یادآور شد و گفت: اعتبارات بخش آب استان از رقم ۶ هزار میلیارد ریال 
در سال ۱۴۰۰ به ۱۷ هزار میلیارد ریال در سال ۱۴۰۱ رسید که بخش 

قابل توجهی از آن تخصیص یافته است.
وی با بیان اینکه ۹۳ درصد از مصارف آب استان اردبیل مربوط به 
کشت،  الگوی  رعایت  برنامه  سه  کرد:  بیان  است  کشاورزی  بخش 
کشت  هدف  با  بران  آب  تشکل های  تشکیل  و  آب  حجمی  تحویل 
محصولات استراتژیک از جمله گندم در استان در اولویت قرار گرفته 

بود که بخشی از این اقدام مهم در ۲ سال اخیر عملیاتی شد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای اردبیل از افزایش کشت پاییزه از ۲۴ 
هزار هکتار به ۳۶ هزار هکتار در شمال استان خبر داد و گفت: در 
سایه این اقدام مهم بخش قابل توجهی از کمبود منابع آب و تنش 
زهکشی  و  آبیاری  شبکه  در  استان  شمالی  شهرستان های  در  آبی 

مغان مرتفع شد.
حیدری اناری تامین آب آشامیدنی مردم استان به ویژه مشگین شهر 
را از دغدغه های مهم و اساسی بخش آب استان ذکر کرد و افزود: 
در پی رانش کوه و آسیب جدی به خط انتقال آب از خیاوچای به 
تصفیه خانه مشگین شهر با تشکیل تیم مدیریت بحران در کمتر از 

سه روز آب پایدار این شهر تامین شد.
وی با تاکید بر لزوم مدیریت مصرف بهینه آب در بخش های مختلف 
ادامه داد: با توجه به کاهش بارش ها، کمبود منابع آب و لزوم تامین 
مصرف  از  استان  مردم  است  لازم  دیگر  حوضه های  از  آب  منابع 

بی رویه آب خودداری کنند.
در  خواست  شهروندان  از  اردبیل  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
مصرف آب دقت بیشتری داشته باشند تا در ماه های پیش رو مشکلی 

در تامین آب رخ ندهد.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 139460301022020501 مورخ 94/08/25 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب 
ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سید حسین صدری نجف آبادی فرزند 
سیدابوالقاسم به شماره شناسنامه 22363 صادره از نجف آباد نسبت به )غیرمحصور( 
به مساحت3379/63 متر مربع مشاع از ششدانگ پلاک شماره 120 اصلی که به صورت 
یک قطعه باغ محصور می باشد واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
حسین خواجه نوری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
و  احاله  دادگاه صالحه   به  تا  نماید  اخذ  و رسید  اداره تسلیم  این  به  را  اعتراض خود 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 30 /05 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/06/14

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001615 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1402/04/26
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مرتضی بابالوئی فرزند 
محمدعلی به شماره شناسنامه 253 صادره از شهریار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت203/50 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 2367 فرعی 
از  رباط کریم  ثبتی شهرستان  از 114 اصلی واقع در حوزه  تفکیکی   – از قطعه  مفروز 
مالکیت رسمی محمدعلی بابالوئی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 30 /05 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/06/14
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001843 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/07  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی قربانی فرزند گنجعلی 
شماره شناسنامه 15 صادره از ساوه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
بمساحت 138/88 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1426 فرعی مفروز از قطعه - 
تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی مشاعی 
خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  14  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 29 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140060301022001254 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اداره ثبت اسناد  به اسناد عادی مستقر در   1400/04/28  هیات رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
فرزند  بهان  زهرا  متقاضی  مالکانه  و تصرفات  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  سند رسمی 
محمدعلی شماره شناسنامه 3617 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی بمساحت 73/71 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
نوبت  اطلاع عموم مراتب در دو  به منظور  لذا  رسمی محرمعلی فرامرزی محرز گردیده 

به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  14  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 29 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001614 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اداره ثبت اسناد  به اسناد عادی مستقر در  1402/04/26  هیات رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمود حافظی فرزند 
رضا شماره شناسنامه 2016 صادره از شهریار بمساحت 1977/51 متر مربع مشاع از 
ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 8674 متر مربع از پلاک 1668 فرعی از 160 
اصلی که به صورت یک قطعه باغ در آمده است واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی کریم واعظی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  14  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 29 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
مورخ   10762 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )وکیل(  بقا  غفاری  مسعود  آقای 
1402/06/06 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 5723 فرعی از 160 اصلی )که 
عبارتست از یک قطعه آپارتمان مسکونی نوع ملک طلق به پلاک ثبتی 5723 فرعی از 160 

اصلی مفروز و مجزا شده از 2321 فرعی از اصلی مذکور قطعه 13 در طبقه 5 و واقع در 
بخش 00 ناحیه 00 حوزه ثبت ملک رباط کریم استان تهران  به مساحت 89/82 مترمربع 
به نام علی جمالیان فرزند مهدی شماره شناسنامه 17 تاریخ تولد 1326/08/12 صادره 
از شمیرانات دارای شماره ملی 0451849507 با جز سهم 6 از کل سهم 6 بعنوان مالک 
ششدانگ عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت 4095 تاریخ 1392/09/03 دفترخانه 
اسناد رسمی شماره 37 شهر رباط کریم استان تهران، موضوع سند مالکیت اصلی بشماره 
چاپی 171810 سری ج سال 91 که در صفحه 124 دفتر املاک جلد 703 ذیل شماره 
146438 ثبت گردیده است. که بعلت جابجایی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه 
اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی 
مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت 
ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض 
خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی 
و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 139760301206001809 مورخ 1398/07/17 هیات اول موضوع 
در  فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای فریدون 
پرهیز فرزند سیف اله بشماره شناسنامه 153 صادره از اردبیل در ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 39/35 متر مربع در قسمتی از پلاک شماره 75 
فرعی از 142 اصلی واقع در تهران حوزه ثبتی شهرستان بهارستان خریداری از مالک 
رسمی آقای علی اصغر یوسفی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/14   تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/29

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

 مدیرمخابرات منطقه کردستان گفت: 
امسال طرح نهضت جهادی توسعه فیبر 
نوری شرکت مخابرات ایران )نجما( در 
سطح استان اجرا و فیبر نوری جایگزین 

تجهیزات قدیمی می شود.
آزاد حکمت در جمع  ایرنا،  به گزارش 
خبرنگاران در سنندج اظهار کرد: طرح 
تجهیزات  مولدسازی  هدف  با  نجما 

کردن  جایگزین  و  فرسوده  منابع  و 
فیبرنوری در استان شروع شده است و 
در فاز اول آن حدود ۶۰۰ میلیارد ریال 

سرمایه گذاری خواهد شد.
امکانِ  طرح،  این  اجرای  با  افزود:  وی 
افزایش  و  سازی  ظرفیت  ایجاد 
باند  افزایش  ثابت،  تلفن  مشترکین 
پهن، افزایش مشترکین و دایری جدید 

مشترکین  افزایش   ،FTTH سرویس 
جدید دیتای تجاری، افزایش مشترکین 
و   ADSL, VDSL سرویس  دایری 
حوزه  در  پهن  باند  مشترکین  افزایش 

های تجاری و خانگی فراهم می شود.
بیان  کردستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
طرح،  این  مزایای  دیگر  از  داشت: 
مهاجرت از کابل های مسی پرهزینه و 

کم بازده به کابل های نوری کم هزینه 
امنیت  ارتقا  زمینه  که  است  پربازده  و 
و  بیشتر  خدمات  ارائه  امکان  شبکه، 
امکان  مشترکان،  به  بالاتر  کیفیت  با 
درخواست های  تمام  کردن  مرتفع 
بالارفتن  مجموع  در  و  متقاضیان 
بستر  این  در  ارتباطی  گستره خدمات 

را به دنبال دارد.

طرح نهضت جهادی توسعه فیبرنوری در کردستان اجرا می شود
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انسانی  سرمایه  و  مدیریت  توسعه  معاون 
استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان 
تجلیل  و  معرفی  منظور  به  گفت:  تهران 
از دستگاه های برتر، عملکرد ۶۸ دستگاه 
اجرایی استان تهران در ۲ محور عمومی و 

خصوصی مورد بررسی قرار گرفت.
پنجمین  و  بیست  در  شیرین  علی   
که  تهران  استان  رجایی  شهید  جشنواره 
با تجلیل از عملکرد دستگاه های اجرایی 
شد  برگزار   ۱۴۰۱ سال  در  تهران  استان 
اظهار داشت: در شاخص های اختصاصی، 
»عملکرد  و  شده«  بینی  پیش  »اهداف 
اصلی«  وظایف  قلمرو  در  اجرایی  دستگاه 
کارکرد  نیز  عمومی  های  شاخص  در  و 
اصلی  محور  سه  در  اجرای  های  دستگاه 
شامل: »رضایتمندی مردم از دستگاه های 
سازمانی«  تعالی  و  وری  »بهره  اجرایی«، 
و ۴۲  بر ۱۶ شاخص  مبتنی  »عدالت«  و 

سنجه، مورد بررسی قرار گرفت.
در گروه  اجرایی  افزود: دستگاه های  وی 
های شش گانه ارزیابی شامل، »زیربنایی 
و  »تولیدی  زیرساخت«،  توسعه  و 
خدماتی«، »فرهنگی، علمی و آموزشی«، 
»عمومی،  اجتماعی«،  رفاه  و  »سلامت 
مالی«  و  »اقتصادی  و  قضایی«  و  امنیتی 

آنها  برترین های  از  و  بندی شده  تقسیم 
قدردانی می شود.

این مسئول یادآور شد: همچنین دستگاه 
استان  ویژه  محورهای  در  اجرایی  های 
سفرهای  مصوبات  »تحقق  شامل  تهران 
ریاست محترم جمهوری«، »مشارکت در 
تحقق شعار سال«، »پاسخگویی«، »ایجاد 
و  خانواده  از  حمایت  »قانون  اشتغال«، 
نظام  در  »مشارکت  و  جمعیت«  جوانی 
تصمیم  و  ریزی  برنامه  اطلاعات،  و  آمار 
گرفته  قرار  ارزیابی  مورد  استان«  گیری 
اند که دستگاه های برتر در قالب شاخص 

های ترکیبی معرفی می شوند.
این،  بر  علاوه  کرد:  خاطرنشان  شیرین 
های  طرح  از  یکی  امسال  جشنواره  در 
استان  مسائل  بر  مبتنی  که  پژوهشی 
معرفی  و  انتخاب  است،  شده  اجرا  تهران 

خواهد شد.
رجایی  شهید  دبیرخانه  شد:  یادآور  وی 
نظرات  از  دارد  آمادگی  تهران  استان 
قشرهای  و  دانشگاهی  نخبگان  خبرگان، 
آسیب  فرایند  بهبود  برای  مردم  مختلف 
عملکرد  ارزیابی  های  شاخص  و  شناسی 
 ۱۴۰۲ سال  در  اجرایی  های  دستگاه 

استفاده کند.

عملکرد ۶۸ دستگاه اجرایی استان 
تهران ارزیابی شد

 مجری طرح خط دوم انتقال پساب تصفیه خانه 
و  پاکدشت  ورامین،  به دشت های  تهران  جنوب 
و  این طرح  پیشرفت ۸۰ درصدی  از  ری،  شهر 

بهره برداری از آن تا پایان سال خبر داد.
به گزارش ایرنا از شرکت آب منطقه ای تهران، 
دشت  داشت:  اظهار  تنها«  اردشیر  »خلیل 
ورامین و پاکدشت با نزدیک به ۵۵ هزار هکتار 
اراضی حاصلخیز، قطب تولید محصولات زراعی، 
باغی و گلخانه ای استان تهران و کشور است که 
بخش مهمی از محصولات زراعی و باغی در این 
منطقه تولید و روانه بازار تهران و شهرهای اطراف 

می شود.
کشاورزی  دشت  چالش  مهمترین  افزود:  وی 
لتیان  سدهای  ساخت  از  پس  به ویژه  ورامین 
وسیع  اراضی  برای  زراعی  آب  تأمین  ماملو،  و 
کشاورزی است که برای جبران این کمبود، پساب 
بتنی  کانال  توسط  تهران  جنوب  شده  تصفیه 
ذوزنقه ای به طول ۳۶ کیلومتر و ظرفیت حدود ۶ 
مترمکعب طی سال های ۱۳۵۵ تا ۱۳۶۵ احداث 

و بخشی از اراضی منطقه را زیر پوشش قرار داد.
اردشیر بیان داشت: پس از احداث سد ماملو و بهره 
برداری از آن در سال ۱۳۸۹ و اختصاص آب خام 
آن برای تصفیه و تامین آب شرب ساکنان شهر 
پاکدشت و صنایع جنوب شرق  ورامین،  تهران، 
استان تهران در سال ۱۳۹۲، کمبود آب کشاورزی 

افزایش یافت.
سازه  یک  به  نیاز  اساس  این  بر  اضافه کرد:  وی 
جدید برای انتقال آب بیشتر و قرارداد ساخت خط 
دوم انتقال پساب به دشت ورامین، ری و پاکدشت 
توسط یک سرمایه گذار خصوصی در اواخر سال 

مالی،  منابع  تامین  از  و پس  منعقد شد   ۱۳۹۲
تدقیق مسیر و بررسی های لازم توسط سرمایه 
گذار از حدود هفت سال پیش عملیات اجرایی 

آغاز شد.
مجری طرح خط دوم انتقال پساب تصفیه خانه 
جنوب تهران به دشت های ورامین، پاکدشت و 
شهر ری همچنین گفت: احداث خط دوم انتقال 
پساب تصفیه شده از محل خروجی تصفیه خانه 
جنوب تهران به دشت های ورامین، پاکدشت و 
میلیون  سالیانه ۲۸۳  انتقال  هدف  با  ری،  شهر 
مترمکعب )با دبی لحظه ای ۹ مترمکعب ثابت( 
از پساب تصفیه خانه جنوب تهران به دشت های 

ورامین، پاکدشت و شهرری اجرا می شود.
طرح،  چالش های  و  مشکلات  درباره  وی 
پلی  لوله  با  پساب  انتقال  خط  این  تصریح کرد: 
اتیلن و GRP به قطر ۲ هزار و ۸۰۰ میلیمتر و 
طول حدود ۳۴ کیلومتر اجرا می شود و تاکنون 
داشته  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۸۰ به  نزدیک 
است؛ اما به دلیل عبور از مناطق متراکم مسکونی 
و شهری و گذر از تاسیسات زیرزمینی، همچنین 
شهرک  مالکان،  خرده  کشاورزی  مزارع  از  عبور 
های صنعتی، حریم خطوط برق فشار قوی، گذر 
از زیر رودخانه های سرخه حصار و جاجرود و نیز 
وجود ۱۱ نقطه تقاطع با بزرگراه ها و جاده های 
پرترافیک و همچنین معادن گودبرداری شده و نیز 
بروز مشکلات توسط معارضان حقیقی و حقوقی، 
عملیات اجرایی با مشکلات فراوانی روبه رو شده 
است، اما توسط ارکان طرح با جدیت در حال اجرا 
این  برداری  بهره  و  کارها  اتمام  بر  و سعی  بوده 

پروژه، تا قبل اتمام سال ۱۴۰۲ است.

پیشرفت ۸۰ درصدی طرح خط دوم 
انتقال پساب تصفیه خانه جنوب تهران/ 

بهره برداری تا پایان سال

خبر

 افزایش ظرفیت نیروگاهی کشور یکی از 
مهم ترین اقدام های وزارت نیرو در دولت 
همه  پایدار  برق  تأمین  برای  سیزدهم 
خاموشی ها  حذف  و  کشور  بخش های 
سال  دو  در  که  طوری  به  است  بوده 
به  مگاوات  هزار  هفت  از  بیش  گذشته 

ظرفیت تولید برق کشور افزوده شد.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، توسعه 
نیافتن ظرفیت نیروگاهی در دولت قبل 
سبب خاموشی های گسترده در تابستان 
موضوع  این  و  بود  شده   ۱۴۰۰ سال 

نارضایتی مردم به همراه داشت.
همان  از  نیرو  وزارت  و  سیزدهم  دولت 
توسعه  برای  خود  کار  به  آغاز  ابتدای 
ظرفیت  افزایش  و  نیروگاهی  ظرفیت 
نیروگاه های موجود و با اعمال روش های 
مدیریت مصرف برق در دستور کار قرار 
مصرف  و  تولید  ناترازی  بتواند  تا  داد 
ناشی از توسعه نیافتگی ها در دولت قبل 

را جبران کند.
وزارت نیرو گام های خود را برای تحقق 
محکم  کار  به  آغاز  همان  از  هدف  این 
توسعه  بخش  در  به طوری که  برداشت 
به  مگاوات  هزار  هفت  از  بیش  ظرفیت 
برای  افزود.  کشور  نیروگاهی  ظرفیت 
سال  هم  نیز  مصرف  مدیریت  بخش 
وسیع تر  به صورت  امسال  هم  و  گذشته 
پاداش صرفه جویی در مصرف برق بر ای 

مشترکان در نظر گرفت.
برق  شرکت  طرح های  توسعه  معاون 
مهم ترین  را  انرژی  ناترازی  حرارتی 
افزود:  و  دانست  کشور  زیربنای  مسئله 
بالغ بر چهار هزار و ۵۰۰ مگاوات واحد 
در  ترکیبی  سیکل  نیروگاه های  بخار 
هستند  بهره برداری  و  ساخت  اولویت 
هفت  سالانه  واحدها  این  احداث  با  که 
سوخت  مصرف  در  مترمکعب  میلیارد 

صرفه جویی می شود.

برنامه ریزی  به  اشاره  با  رمضانی  محمد 
وزارت نیرو برای صرفه جویی در مصرف 
تولید  میان  ناترازی  جبران  و  انرژی 
در  گفت:  کشور،  در  برق  مصرف  و 
 ۳۹ سیزدهم  دولت  فعالیت  مدت زمان 
برق  شبکه  به  حرارتی  نیروگاه  واحد 
کشور متصل شده است که از این میان 
بخار  بخش  احداث  به  مربوط  واحد   ۱۳

نیروگاه های سیکل ترکیبی بوده است.
وی با تأکید بر اینکه شرکت برق حرارتی 
واحدهای گازی  تبدیل  پیگیر  با جدیت 
ادامه داد: تنها  به سیکل ترکیبی است، 
یاد  بخار  واحد   ۱۳ راه اندازی  محل  از 
شده، سالانه سه میلیارد و ۲۵۰ میلیون 
مترمکعب در مصرف سوخت صرفه جویی 

خواهد شد.
همه جانبه  حمایت  خواستار  رمضانی 
دولت و به ویژه صندوق توسعه ملی برای 
سیکل  نیروگاه های  بخار  بخش  احداث 
ترکیبی شد و گفت: در حال حاضر برنامه 
احداث و بهره برداری از دو هزار و ۵۶۰ 
مگاوات واحد بخار در بخش خصوصی و 

بخش  در  نیز  مگاوات  و ۹۲۰  هزار  یک 
است  گرفته  قرار  کار  دستور  در  دولتی 
که با راه اندازی این واحدها، سالانه هفت 
سوخت  مصرف  در  مترمکعب  میلیارد 

صرفه جویی می شود.
برق  شرکت  طرح های  توسعه  معاون 
نیروگاه های  کرد:  خاطرنشان  حرارتی 
به  زمستان  فصل  در  ساله  هر  حرارتی 
با کمبود  دلیل مشکلات سوخت کشور 
گاز مواجه می شوند. ازاین رو برنامه اصلی 
گازی  واحدهای  تبدیل  روی  بر  را  خود 
به سیکل ترکیبی و صرفه جویی سوخت 
متمرکز  بخاری  واحدهای  مصرفی 

کرده ایم.
تداوم  از  عبور  گفت:  رمضانی 
خانگی  بخش  در  برق  خاموشی های 
مرهون  قطعاً  گذشته،  سال های  طی 
تلاش شبانه روزی کارکنان صنعت برق، 
همیاری  و  حمایت  صنایع،  همکاری 
وزارت نفت و همچنین همدلی و بهینه 
مشترکان  توسط  برق  مصرف کردن 

خانگی است.

توسعه ظرفیت نیروگاهی در دولت سیزدهم 
برای تامین برق پایدار

خبر خبر

اسلامی: گسترش فناوری هسته ای در عرصه های 
مختلف را با قدرت ادامه می دهیم

نوشتار

رییس  و  جمهور  رییس  معاون   
تلاش  گفت:  اتمی  انرژی  سازمان 
داریم که فناوری هسته ای را در 
توسعه  کشور  مختلف  های  عرصه 
شاهد  پیش  از  بیش  تا  دهیم 
مردم  زندگی  در  آن  تاثیرگذاری 

باشیم.
به  سفر  در  اسلامی  محمد   
با  نشست  در  و  خوزستان 
این  کرد:  بیان  خوزستان  استاندار 
هدفگذاری یک شعار نیست؛ بلکه 
یک راهبرد است و سازمان انرژی 
اتمی در این مسیر قرار گرفته تا با 
ساله   ۲۰ راهبردی  سند  به  توجه 
که در فروردین ماه پارسال توسط 
رئیس جمهور رونمایی شد؛ توسعه 
این فناوری در عرصه های مختلف 

ملی محقق شود.
وی با اشاره به اینکه یکی از اهداف 
برق  نیروگاه های  توسعه  سند  این 
و سامانه های پرتودهی است ادامه 
 ۲ و  یک  کارون  نیروگاه های  داد: 
در آژانس ثبت شده که سابقه آن 
به بیش از ۵۰ ساله گذشته برمی 

گردد.
خاص  عنایت  با  افزود:  اسلامی 
مقام معظم رهبری در حوزه انرژی 
اتمی به پیشرفت های زیادی دست 
یافتیم و توسعه نیروگاه های برقی 

را همواره در برنامه داریم.
تولید  در  پرتودهی  از  استفاده 

محصولات کشاورزی
اسلامی با بیان اینکه در حوزه پرتو 
برخی  پیشرفت  به  نسبت  دهی 
هستیم  عقب  سال   ۵۰ کشورها، 
حوزه  در  پرتودهی  کرد:  بیان 
مهمی  بسیار  ظرفیت  کشاورزی 
برای تولید محصولات غذایی سالم 
است که دور شدن آفات و افزایش 
را  کشاورزی  محصولات  نگهداری 

درپی دارد.

معاون رییس جمهور اظهار کرد: با 
چنین ظرفیتی می توان محصولات 
با  و  کرد  تولید  سالم  کشاورزی 
تامین سلامت مردم هزینه درمان 

را کاهش داد.
با  اتمی  انرژی  سازمان  رییس 
تن   میلیون   ۱۳۰ از  اینکه  بیان 
تولیدی  کشاورزی  محصولات 
کشور ۳۰ درصد آن دچار ضایعات 
می شود افزود: این میزان ضایعات 
حاشیه سود فعالیت های اقتصادی 
در حوزه کشاورزی کشور را پایین 
تن  میلیون   ۴۰ معادل  که  آورده 

محصول است.
به  را  اینکه کشور  بیان  با  اسلامی 
محصولات  تولید  مهم  بخش   ۱۲
افزود:  کردیم  تقسیم  کشاورزی 
ها  قطب  این  از  یکی  خوزستان 
است که پرتو دهی در این استان 

انجام خواهد شد.
اتمی، سهم  انرژی  سازمان  رییس 
محصولات  تولید  در  خوزستان 
را  کشور  کشاورزی  مختلف 
داد:  ادامه  و  دانست  توجه  قابل 
استان  این  کشاورزی  محصولات 
در صادرات غیرنفتی نیز سهم ویژه 
ای دارد بنابراین ایجاد سامانه های 
مورد  باید  خوزستان  در  پرتودهی 

توجه قرار گیرد.
وی تاکید کرد: بهره وری در تولید 
محصولات کشاورزی از طریق این 
تجارت  توسعه  در  تا  ها  سامانه 
خارجی از اهمیت بالایی برخوردار 
است و باید در این زمینه بیش از 
پیش برنامه ریزی های کاربردی را 

در دستور کار قرار داد.
این  از  دیگری  بخش  در  اسلامی 
اولین  اندازی  راه  از  با  نشست 
از  استفاده  با  تولید پسته  کارخانه 
پرتودهی  و  بنیان  دانش  سیستم 
کشور افتتاح در آینده نزدیک خبر 

داد و گفت: تلاش می شود تا پایان 
دولت سیزدهم، سه مرکز پرتودهی 

کشور به ۱۲ مرکز افزایش یابد.
همواره  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
تا جمهوری  است  تلاش  در  غرب 
دنیا  روز  های  فناوری  به  اسلامی 
دست پیدا نکند ادامه داد: فناوری 
مردم  زندگی  در  ای  هسته  انرژی 
این  بنابراین  است  تاثیرگذار 
تکنولوژی فقط برای ساخت بمب 

اتم کاربرد ندارد.
رییس سازمان انرژی اتمی با بیان 
اینکه هرچه دشمنان تحریم کنند 
قوی تر در این بخش کار خواهیم 
کرد افزود: اعتمادی به نفس خوبی 
انرژی  فناوری  حوزه  فعالان  در 
اتمی کشور وجود دارد تا جایی که 
پارسال به ۱۵۸ دستاورد جدید در 

این حوزه دست پیدا کردیم.
اسلامی ادامه داد: به منظور تربیت 
نیروی مورد نیاز در حوزه فناوری 
انرژی اتمی، با موافقت استانداری 
که  شده  تعیین  محلی  خوزستان 
در حال بررسی های لازم هستیم.

استاندار  این نشست  ادامه  در 
مدیریت  انجام  به  خوزستان 
با همکاری  امسال  تابستانه  کشت 
شورای تأمین، سازمان آب و برق 
گفت:  و  کرد  اشاره  کشاورزان  و 
های  ریزی  برنامه  رابطه  این  در 
مختلفی انجام شده و انتظار داریم 

استان  برای  آن  دستاوردهای  که 
اثرگذاری های خوبی داشته باشد.

با بیان  علی اکبر حسینی محراب 
تولید  بیشترین  خوزستان  اینکه 
گندم کشور را دارد بیان کرد: در 
کنار ضرورت توجه به کشت گندم، 
در  گاومیش”   ” دام  حیات  حفظ 
ای  ویژه  اهمیت  از  گذشته  سال 
با  اساس  برهمین  بود؛  برخوردار 
از  تعبیه مه پاش، استخر و دوش 
آسیب های احتمالی به اینگونه دام 

ها جلوگیری شد.
بخش  در  خوزستان  استاندار 
دیگری از سخنان خود بیان کرد: 
نور  راهیان  و  حسینی  اربعین  اگر 
مسائل  حوزه  در  ساماندهی  با 
توسط  معیشتی  و  اقتصادی 
که  شکلی  به  و  شود  اداره  مردم 
توسط  نیازمندی ها  و  ارزاق  همه 
استانی  و شرکت  های  بازار،کسبه 
بسیار  جهش  شاهد  شود،  تهیه 

خوبی خواهیم بود.
با  پایان  در  محراب  حسینی 
آلایندگی  حق  پرداخت  به  اشاره 
پرداخت  با  داد:  ادامه  روستاها  به 
همه  روستاها،  به  آلایندگی  حق 
قرار  آبادانی  مسیر  در  مناطق  این 
می گیرند؛ خدا را شاکریم که لطف 
اخیر شامل  دو سال  این  در  نظام 

حال مردم خوزستان شده است.

وزیر اقتصاد: کالاهای اساسی گران نمی شود
نوشتار

ضمن  دارایی  و  اقتصاد  امور  وزیر   
توضیح در خصوص تغییر نرخ خوراک 
گاز صنایع گفت: یکی از نقاط مثبت 
و  صنایع  گاز  خوراک  نرخ  مصوبه 
تسعیر این است که رانت ویژه برخی 
گرفته شده است ضمن اینکه تغییری 
در قیمت محصولات کالاهای اساسی 

به وجود نخواهد آمد.
احسان  سید  ایرنا،  گزارش  به 
خاندوزی، وزیر امور اقتصاد و دارایی، 
شهریورماه(   ۱۶ )پنج شنبه  امروز 
ضمن حضور در گفت وگوی تلویزیونی 
با موضوع »نرخ خوراک گاز صنایع و 
تصمیم  دلیل  درباره  آن«  تسعیر 
دولت مبنی بر تغییر نرخ خوراک گاز 
سال  ده  حوالی  گفت:  پتروشیمی ها 
موضوعات  از  یکی  سال،  هر  پیش، 
مجالس  و  دولت ها  بین  پرچالش 
گاز  خوراک  نرخ  تعیین  چگونگی 
برای صنایع بود. مخالفان و موافقان، 
بودجه،  لایحه  قالب  در  سال  هر 
در  اول  می دادند:  صورت  بحث هایی 
آذرماه که لایحه دولت می آمد و بعد 
در بهمن و اسفند که در صحن علنی 
مجلس، قانون دائمی تصویب می شد 
و بعد در طول سال هم بر سر شیوه 
اجرای این قانون بحث وجود داشت. 
برای عبور از این کشمکش سالانه و 
سردرگمی و پیش بینی ناپذیری، سال 
۹۴ وزارت نفت فرمولی را ابلاغ کرد 
یا  سرمایه گذاران  بعد  به  آن  از  که 
تولیدکنندگان فرمول محاسبه قیمت 
گاز را بدانند و قرار بود که این روند 

برای ۱۰ سال ادامه پیدا کند.
جنگ  از  بعد  داد:  توضیح  خاندوزی 
روسیه،  صادرات  وقفه  و  اوکراین 
قیمت کالاها به ویژه کالاهای خوراکی 
دچار  دنیا  همه  در  عام  صورت  به 
تورم شد و قیمت گاز هم به صورت 
زمان  این  در  یافت؛  افزایش  خاص 
)سال ۱۴۰۰( دولت مردمی سیزدهم 
مستقر شده بود و دولت باید تصمیم 
می گرفت که آیا شرایط خاص و ویژه 
پس از جنگ اوکراین را به شکل ویژه 
برخورد کند یا اجازه دهد اتفاقات بر 

اساس فرمول رخ دهد.
وی درباره دلیل تعیین سقف قیمت 
۵ هزارتومانی برای خوراک گاز گفت: 
قیمت گاز هم در کشورهای اروپایی و 
هم کشورهای آمریکای شمالی و هم 

گاز صادراتی خودمان در آن فرمول 
حمایت  برای  بود.  شده  لحاظ 
تأثیر  از  جلوگیری  و  صنایع،  از 
سال  در  دولت  بازار،  بر  نوسانات 
۱۴۰۰ سقف قیمت ۵ هزار تومان 
را برای خوراک گازی که در اختیار 

صنایع قرار می گرفت مصوب کرد.
بودجه  قانون  در  گفت:  خاندوزی 
سال ۱۴۰۲، دولت مکلف شده بود 
که عددی را برای تبصره ۱۴، بیش 
از ۲۷۰ میلیارد تومان را که همان 
درآمدی است که رایانه های ماهانه 
مردم واریز می شود از محل قیمت 
خوراک گاز و امثال آن تأمین کند.

گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
بسیار مفصلی  و گفت وگوهای  بحث 
اجماعی  و  شد  انجام  حوزه  این  در 
و  نفت  و  صمت  وزارتخانه های  بین 
پایه مصوبه  اقتصاد شکل گرفت که 

دولت است.
نظر  جلب  درخصوص  خاندوزی 
برای  خصوصی  بخش  بزرگ  صنایع 
دولت  ترجیح  گفت:  جدید  مصوبه 
از  یکی  که  مصوبه  این  که  بود  این 
اجزای قانون بودجه ۱۴۰۲ هست، از 
ابتدای سال، قابلیت اجرا داشته باشد. 
تلفیق  هیئت  حقوقی  ایراد  دلیل  به 
مصوبات مجلس شورای اسلامی، قرار 
شد در سه ماه اول سال، همچنان به 
پایان  از  و  شود  عمل  گذشته  شیوه 

خردادماه تغییر ایجاد شود.
صنایع،  صاحبان  با  افزود:  وی 
وزاتخانه هایی  و  تولیدی  بخش های 
طرف  انحا،  از  نحوی  به  که 
تولیدکنندگان  و  مصرف کنندگان 
بودند، در جلسات مکرری بحث شد 
به  همه جانبه  جمع بندی  از  بعد  و 
گرفته  نظر  در  نهایی  مصوبه  عنوان 
اقتصادی،  فعالان  بازخوردهای  شد. 
سرمایه گذارانی  و  تولیدکنندگان 
ماه ها  برای  الان  از  می خواستند  که 
قابل  چشم انداز  آینده  سال های  و 

اتکایی داشته باشند، مثبت بود.
فرمول  درخصوص  خاندوزی 
تعیین شده توضیح داد: قیمت گاز در 
کشورهای اروپایی و آمریکای شمالی 
)که  ایران  خود  در  گاز  قیمت  و 
تغییردهنده  می تواند  آن ها  نوسانات 
فرمول  آن  در  باشد(  وضعیت کشور 
کف  از  قیمت ها  و  شده  حفظ 

مشخصی پایین تر نخواهد رفت.
آن  دنبال  به  بعضی  کرد:  تأکید  وی 
نداشته  سقف  قیمت ها  که  بودند 
مبنی بر  دولت  هدف گذاری  اما  باشد 
که  می کرد  ایجاب  اقتصادی  ثبات 
مشخصی  سقف  و  کف  و  دامنه 
تعیین کنیم که برای سال های آینده 

پیش بینی پذیر باشد.
شرکت های  اعتراض  درخصوص  وی 
به  متانول  حوزه  در  گفت:  متانولی 
خریداران  بازار  خاص  شرایط  دلیل 
خاصی  شرایط  با  آن  بین المللی 
بود  به همین دلیل لازم  مواجهیم و 
این  که  بیندیشیم  ویژه ای  تدبیر 
مسئله  نشوند.  زیان ده  شرکت ها 
این  مصوبه  این  مجموع  در  مهم 
کردیم  فراهم  را  شرایطی  که  است 
غلطی  قیمت های  به  توجه  با  که 
کسانی  برای  رانت  علامت دهنده  که 
را  محصولات  این  از  برخی  که  بود 
می خریدند و می توانستند در خرید و 
فروش های مکرر صادرات غیررسمی 
ارز آن هم به کشور  انجام دهند که 
برنمی گشت. در جلسات دولت، بانک 
ناراحتی  ابراز  موضوع  این  از  مرکزی 
کرده بود که دلالان صادرات را انجام 
بودن  ناشناخته  دلیل  به  و  می دهند 
به کشور  ارزش  و  ندارند  ارزی  تعهد 
مرکزی  بانک  برای  و  نمی گردد  باز 
از  یکی  می شود.  ایجاد  مشکل 
که  بود  این  مصوبه  این  مثبت  نقاط 
خودشان  که  واسطه هایی  و  دلالان 
تقاضای کاذب ایجاد می کردند حذف 

می شوند.
وی گفت: صف تقاضای کاذب مبتنی 
بر رانت، در مصوبه جدید دولت از بین 
می رود و شرایط خوبی را برای مرکز 

مبادله ارز و طلای بانک مرکزی ایجاد 
خواهد کرد که همه چیز به مرجعیت 
شرکت های  و  برگردد  مبادله  مرکز 
می خواهند  که  صورتی  در  بزرگ 
صادرات انجام دهند، رفع تعهد ارزی 
خودشان را رسماً انجام دهند و ارزها 
برگردد و بانک مرکزی بتواند بهتر ارز 

کشور را مدیریت کند.
از  برخی  داد:  توضیح  خاندوزی 
می شود  شنیده  که  نارضایتی هایی 
ویژه  رانت  که  است  این  از  ناشی 
برخی ها در این مصوبه دولت از بین 

رفته است.
باعث  از مواردی که  وی گفت: یکی 
طول  به  کمی  دولت  تصمیم  شد 
قائل  برخی  که  بود  این  بینجامد 
بودند که اگر به فرمول برگردیم اثرات 
قیمتی بر روی برخی از کالاها اتفاق 
می افتد که دولت باید برای آن چاره 
می اندیشید. آثار افزایش قیمتی این 
طرح قابل کنترل است و منتظر هیچ 

جهش تورمی نیستیم.
روشنی  پیام  داد:  توضیح  خاندوزی 
که  کنیم  منتقل  جامعه  به  باید 
انگیزه  تورم،  با مهار  دولت هم زمان 
تولیده کنندگان را نیز در نظر گرفته 
و  میانه روانه  سیاست  یک  و  است 

مدبرانه اتخاذ شده است.
تأکید  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
محصولات  قیمت  در  تغییری  کرد: 
کالاهای اساسی به وجود نخواهد آمد. 
تومانی   ۵۰۰ و  هزار   ۲۸ نرخ  درباره 
برای  بانک مرکزی  بانک مرکزی که 
واردات  برای  و  کشور  نفت  صادرات 
می دهد،  تخصیص  اساسی  کالاهای 
این سیاست هیچ تغییری نکرده است 
و کماکان سر جای خود باقی می ماند.
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